

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)  
အမှတ် (၂၆)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၄ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့။

## နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် ဩစတြီးယားအမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၆

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဩစတြီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်ပတ်လည် အမျိုးသားနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဩစတြီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ ဒေါက်တာ ဟိန်းဖ် ဖစ်ရှာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅

## ခရီးသွားလုပ်ငန်းကြောင့် မြန်မာ့ဂျီဒီပီနှုန်းတိုးတက်နိုင်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅

မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးတိုးတက်မှုသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၃၁ ရက်တွင် ကုန်ဆုံးမည့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဂျီဒီပီတိုးတက်မှုနှုန်း ၇ ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်း အထိရှိလာနိုင်ကြောင်း အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်(အေဒီဘီ) က ထုတ်ပြန်သောသတင်း၌ ဖော်ပြသည်။

စီးပွားရေးတိုးတက်မှုဖြစ်ပေါ်စေရန် အဓိကကဏ္ဍများ အနက် ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းတို့တွင် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု တိုးလာခြင်းအပြင် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍနှင့် လျှပ်စစ်ကဏ္ဍများတွင်လည်း အလားအလာကောင်းများ ရှိနေသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငွေကြေးဈေးကွက်အတွင်း နိုင်ငံခြား

သတင်း-ဝေယံဦး၊ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ဘဏ်များ ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ရန် ခွင့်ပြုခြင်းသည် တိုးတက်မှုကိုဖြစ်ပေါ်စေမည့် ပြိုင်ဆိုင်မှုတစ်ရပ်အဖြစ် ရောက်ရှိလာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဆက်သွယ်ရေး

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁



## တယ်လီနောဆင်းကတ် တစ်သန်း ရန်ကုန်တွင်စတင်ဖြန့်

သတင်း-ဉာဏမိုးမြင့်၊ ဓာတ်ပုံ-မေဦးမိုး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅

ဆက်သွယ်ရေး အော်ပရေတာ လိုင်စင်ရယူထားသော တယ်လီနောမြန်မာမှ ငွေကျပ် ၁၅၀၀ တန် ဆင်းကတ်များကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၄၄ မြို့နယ်အတွင်း အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၇ နာရီမှ စတင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း မိုဘိုင်းလ်ဖုန်းအရောင်းဆိုင်များမှ သိရှိရသည်။

စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် မန္တလေးမြို့၌ စတင်ရောင်းချပေးခဲ့ပြီး နေပြည်တော်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင်လည်း ဆက်လက်ရောင်းချပေးနေရာမှ တစ်လခန့်အကြာ အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်တွင် ရန်ကုန်၌ စတင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးခြင်းဖြစ်သည်။

“ရန်ကုန်အတွက် ဆင်းကတ်တစ်သန်း ရောင်းချပေးဖို့လျာထားတယ်။ တာဝါတိုင်ဆက်သွယ်မှု လိုအပ်ချက်တွေကြောင့် ကွန်ရက်တည်ငြိမ်ဖို့အတွက် အချိန်ယူလုပ်ဆောင်ထားပါတယ်။ ဝယ်ယူသူတွေအနေနဲ့ ဆိုင်တွေမှာ ငွေ ၁၅၀၀ ထက်မပိုတဲ့နှုန်းနဲ့ ဝယ်ယူနိုင်ပါတယ်” ဟု တယ်လီနောမြန်မာ၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ပစ်တာက မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောကြားသည်။

မန္တလေးနှင့် နေပြည်တော်တို့တွင် မှတ်ပုံတင်တစ်ခုလျှင် သုံးခုနှင့် နှစ်ခုစသည်ဖြင့် ရောင်းချခဲ့သော်လည်း ရန်ကုန်တွင်မူ မှတ်ပုံတင်တစ်ခုလျှင် ဆင်းကတ်တစ်ကတ်သာ ရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင်းကတ်ဝယ်ယူပါက ငွေဖြည့်ကတ်ကိုပါ တွဲဖက် ဝယ်ယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင်းကတ်ပျက်စီးပါက ငွေကျပ် ၁၅၀၀ ဖြင့် နေ့မကူးမီ ပြန်လည်ထုတ်ယူနိုင်သော်လည်း မိမိပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ဝယ်ယူသည့်အခါ တိကျစွာဖြည့်စွက်ထားမှသာ ပြန်လည်ရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများထံမှ သိရသည်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေး ဆင်းကတ်များ၊ အမ်အီးစီ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

### ယနေ့ မာတိကာ

အီရတ်ကုန်တစ်ပွဲဝင်များကို လာမည့် ရက်သတ္တပတ်တွင် ကိုဘာနီသို့ စေလွှတ်မည် **စာ ၄**

အိမ်ပြုတော်ခြံစည်းရိုး ကျော်တက်သူ စိတ်ရောဂါရှင် ဖြစ်ပွယ်ရှိ **စာ ၅**

အသတ်အကြောင်း ဆောင်းပါး **စာ ၆**

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လေကြောင်းလိုင်းဖြစ်ရန် မြန်မာ့လေကြောင်းမှ ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများပြုလုပ် **စာ ၁၁**

ကျန်းမာရေးအကျိုးပြုသည့် ပြင်ဦးလွင်ဒေသထွက် စတော်ဘယ်ရီသီး **စာ ၁၂**

ပေါလ်ပေါ့ဘာကို ထပ်မံစာချုပ် **စာ ၁၃**

ကလေးမြို့နယ်၌ တရားမဝင် ဘိန်းစိုက်ခင်း ၃၈ ကေကျော် ပူးပေါင်းဖျက်ဆီး **စာ ၁၅**



ရန်ကုန်-ပဲခူး-မန္တလေး ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းလမ်းအပိုင်းတွင် အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီက စက်ကြီးများဖြင့် လေးလမ်းသွားလမ်းချဲ့လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေစဉ်။

## ရန်ကုန်-ပဲခူး-မန္တလေး ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး လေးလမ်းသွားအဆင့်မြှင့်တင် ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်း အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

ရန်ကုန်- ထောက်ကြီး- ပဲခူး-တောင်ငူ-ပျဉ်းမနား-ပျော်ဘွယ်-မိတ္ထီလာ-မန္တလေး ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးသည် ရန်ကုန်မှ မန္တလေးအထိ ၄၃၅ မိုင်ရှည်လျားသည့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ အရှေ့အနောက်-တောင်မြောက်လမ်းမကြီး ၈၁ လမ်းအနက်မှ တောင်နှင့်မြောက်သွယ်တန်းဖောက်လုပ်ထားသော လမ်းမကြီးတစ်လမ်းဖြစ်ပြီး အာရှလမ်းမကြီးအဖွဲ့ဝင်အမှတ် AH-1 ဖြစ်သည့် ထိုအဝေးပြေးလမ်းမကြီးကို ယခုအခါ ပြည်ထောင်စုအစိုးရဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက ပြည်တွင်း ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ ခုနစ်ခုကို လက်ရှိ နှစ်လမ်းသွားမှ လေးလမ်းသွားအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရန် ၂၀၁၄ ခုနှစ်

သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ-ခရမ်းမိုးမြင့်

ဇန်နဝါရီလမှစ၍ BOT စနစ်ဖြင့် လုပ်ငန်းများအပ်နှံဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မူလနှစ်လမ်းသွားမှ လေးလမ်းသွားအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရန် လုပ်ငန်းများအပ်နှံတာဝန်ပေးထားသောကုမ္ပဏီများမှာ မက်(စ်)မြန်မာကုမ္ပဏီက ရန်ကုန်-ထောက်ကြီးမှ ပဲခူးအထိ ၃၂ မိုင် ၆ ဖာလုံ၊ ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီက ပဲခူးမှ ညောင်လေးပင် ၄၈ မိုင်၊ ဟိုက်စတားကုမ္ပဏီက ညောင်လေးပင်မှ ဇေယျဝတီ ၄၈ မိုင်၊ ကမ္ဘောဇလမ်းကြောင်းရှာဖွေရေး စက်မှုလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီက ဇေယျဝတီမှ ရေတာရှည်အထိ ၄၈ မိုင်၊ အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီက

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၃

သေးပါးလှူဒါန်းခြင်းသည် အနာရောဂါကင်းဝေးပြီး သက်ရှည်ကျန်းမာခြင်းကို ပြည့်စုံစေမည့် ကုသိုလ်ထူးကို ရရှိစေပါသည်။

### ထွန်းရွှေဝါသေးမျိုးစုံဘူး

ဝိုင်းရင်းဝေး (၁၈) မျိုးပါဝင်သည်။

ဝါကျွတ်၊ ကထိန်ပွဲတော်များနှင့် လှူဒါန်းမှုပြုသည့်အချိန်တိုင်း “ထွန်းရွှေဝါသေးမျိုးစုံဘူး” ကို လှူဒါန်းခြင်းဖြင့် မွန်မြတ်သောကုသိုလ်ထူးကို ရယူနိုင်ကြပါစေ။

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် ဖုန်း - ၀၉ ၅၀၆၂၇၇၆၊ ၀၉ ၇၃၁၀၉၆၇၇၊ မန္တလေး - ၀၂ ၆၄၉၄၀၊ ၀၉ ၉၁၀၂၄၅၂၆



မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

ဆေးယဉ်ပါးမှုများ သတိပြုစရာ

လူတို့သည် နာမကျန်းဖြစ်သည့်အခါ ဆေးဝါးတို့ကို လိမ်းဆေး၊ ထိုးဆေး၊ သောက်ဆေး အစရှိသဖြင့် ဆေးတစ်မျိုးမျိုးကို မိမိတို့၏ရောဂါအပေါ်မူတည်၍ အဆင်ပြေညီညွတ်စွာ သုံးစွဲတတ်ကြရပါသည်။ မြန်မာစကားတွင် "တန်ဆေး၊ လွန်ဆေး" ဟူသော စကားရှိပါသည်။ ရောဂါတစ်စုံတစ်ရာအတွက် မည်မျှပင်ကောင်းသည့် ဆေးဝါးဖြစ်စေကာမူ အတိုင်းအဆလွန်ကဲလျှင် ဆေးဖြစ်တတ်ကြောင်း အသိပေးထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ရောဂါတစ်ခုအတွက် လိုအပ်ချက်အရ ဆေးထိုး၊ ဆေးသောက်လုပ်ခြင်းဖြင့် ရောဂါမှသက်သာပျောက်ကင်းနိုင်သကဲ့သို့ မလိုအပ်ဘဲ ဆေးထိုး၊ ဆေးသောက်လုပ်ခြင်းသည်လည်း ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများကြောင့် ဘေးအန္တရာယ်တစ်ခုဖြစ်လာနိုင်သည်ကို သတိပြုသင့်ပါသည်။ ဆေးဝါးတစ်မျိုးမျိုးကို ပုံမှန်သုံးစွဲလာသည့်အလျောက် ဆေးယဉ်ပါးမှုပြဿနာများ ဖြစ်ပွားလျက်ရှိပါသည်။ ဆေးယဉ်ပါးမှုဆိုသည်မှာ ရောဂါတစ်ခုခုအတွက် ဆေးဝါးများသုံးစွဲရာတွင် ဆရာဝန်ညွှန်ကြားချက်မရှိဘဲ စနစ်တကျသုံးစွဲခြင်းမရှိခြင်းကြောင့် ဆေးအာနိသင် ထိရောက်မှုမရှိတော့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ တစ်နည်းဆိုလျှင် ဆေးမတိုးတော့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ဆေးယဉ်ပါးမှု ဖြစ်လာလျှင် ဆေးမတိုးတော့၍ နာတာရှည်ရောဂါအဖြစ်ခံစားပြီး နောက်ဆုံး အသက်အန္တရာယ် ဆုံးရှုံးသည်အထိ ဖြစ်နိုင်ပါသည်။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဆေးယဉ်ပါးမှုအဖြစ်အများဆုံးရောဂါမှာ တီဘီရောဂါဖြစ်ကြောင်း ပညာရှင်တို့က လေ့လာတွေ့ရှိထားပါသည်။ တီဘီရောဂါဝေဒနာရှင်အချို့သည် သုံးစွဲရမည့်တီဘီဆေးဝါးများကို စနစ်တကျ ဆရာဝန်ညွှန်ကြားသည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိသည့်အတွက် ဆေးယဉ်ပါးမှုနှင့် ရင်ဆိုင်ကြရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံတွင်လည်း တီဘီဆေးယဉ်ပါးသူ ၉၀၀၀ ခန့်ရှိကြောင်း ကျန်းမာရေးသတင်းများအရ သိရသည်။

ဆေးဝါးများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကြောင်းကျိုးညီညွတ်စွာ အသုံးပြုခြင်းဖြစ်စေရန် အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ ဆေးယဉ်ပါးမှုကြောင့် ငွေကုန်ကြေးကျများခြင်းနှင့် ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများခံစားရခြင်းတို့ ကြုံတွေ့ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆေးယဉ်ပါးမှုအန္တရာယ်မှကာကွယ်နိုင်ရန် ဆေးဝါးညွှန်ကြားမှုများ၊ ဆေးဝါးရောင်းချသူများ လိုက်နာရမည့်စည်းကမ်းများကိုသိရှိစေပြီး လိုက်နာမှုရှိ၊ မရှိ ပြန်လည်ဆန်းစစ်ပြီး လိုအပ်ပါက အရေးယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဝင်းမြင့်က ဆေးဝါးထုတ်လုပ်၊ ဝယ်ယူ၊ ရောင်းချ၊ ဖြန့်ဖြူးခြင်း အခြေအနေများနှင့် ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များရေးဆွဲရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

သို့ပါ၍ ဆေးယဉ်ပါးမှုကြောင့် ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများမခံစားကြရစေရန် ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူများ၊ လက်လီဆေးအရောင်းဆိုင်များ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်သင့်သလို ပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း ဆေးဝါးများသုံးစွဲရာတွင် စနစ်တကျ သုံးစွဲသင့်ပါကြောင်း။

ပြည်ထွင်းသတင်း

မြောင်းမြမြို့နယ် အမှတ်(၅)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းရှိ ဒေသခံကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မိုးပွင့် အဆင့်(၆) စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်ရီသည် တာဝန်ရှိသူတို့နှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြခရိုင် မြောင်းမြမြို့ရှိ အမှတ်(၅) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းတွင် မြောင်းမြမြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူးရုံးမှ ဝန်ထမ်းများက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားများကို မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စီမံချက်ဖြင့် ကွင်းဆင်း ထုတ်ပေးဆောင်ရွက်နေမှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက တိုင်းရင်းသားမိဘနှစ်ပါးမှ မွေးဖွားသူများအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို သတ်မှတ်နှုန်းထားအတိုင်း လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ ရရှိရေးအတွက် မိုးပွင့် စီမံချက်များဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားသည် နိုင်ငံသားတစ်ဦးအတွက် နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး အပြည့်အဝရရှိရန် အထောက်အထားတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်သည် ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ မျိုးရိုးစဉ်ဆက်၊ မှတ်တမ်းမှတ်ရာများအပေါ် အခြေခံဆောင်ရွက်ရသဖြင့် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အခက်အခဲများရှိနိုင်ပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း ပြည်သူများ၏လိုအပ်ချက်ကို ထိရောက်စွာ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် ယခုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမှာလည်း ပညာရေးဆိုင်ရာကဏ္ဍတွင် လိုအပ်ချက်ကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေလို၍ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရရှိသည့်နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို ပျက်စီး ပျောက်ဆုံးမှုမရှိစေရေး စနစ်တကျ ကိုင်တွယ် ထိန်းသိမ်းကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်သော နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများအား သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် ကျောင်းသားဟောင်းများ၊ ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့တို့မှ လက်ဝယ်သို့ တိုက်ရိုက်ထုတ်ပေးနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးကာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ဇနီး မိသားစုက လျှို့ဝှက်သည့် ကွန်ပျူတာတစ်စုံနှင့် Sky Net ရုပ်သံဖမ်းစက် တစ်စုံအား ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးထံ ပေးအပ်လှူဒါန်းပြီး ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ရဲလုပ်ငန်းစဉ် ဆင့်ပွားသင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ(၂)၌ ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ပူးပေါင်းပါဝင်သော ရဲလုပ်ငန်းစနစ် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် နယ်မြေ

အတွင်း ကွက်ကအုပ်ချုပ်ရသူ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲစခန်းမှူးများအား ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးခဲ့သည့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ရဲလုပ်ငန်းစနစ် ဆင့်ပွားသင်တန်း (ပထမအကြိမ်) သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲက ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီး ဝင်းနိုင်နှင့် Mr. David Hamilton တို့က သင်တန်းဆင်း အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ သင်တန်းဆင်းအရာရှိများကို တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်

ဖွဲ့မှူးနှင့် ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးတို့က သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များနှင့် Mr. David Hamilton က နှစ်နိုင်ငံအလံ ရင်ထိုးတံဆိပ်နှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများကို ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ဆင့်ပွားသင်တန်းများ ဆက်လက် ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



မင်းဘူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ပြဿနာလမ်းဖောက်လုပ်နေမှုအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

မင်းဘူး အောက်တိုဘာ ၂၅

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဖောက်လုပ်သည့် စကု-အိုင်းမမြေ သားလမ်း (၁၀/၀)မိုင်အား ၇၉ ဒသမ ၄၅ သန်းဖြင့် နန်းမြင့်သူကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဖောက်လုပ်လျက် ရှိသည်။

အဆိုပါ မြေသားလမ်းဖောက်လုပ်နေမှုကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမောင်မောင်တင်၊ မင်းဘူးမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင့်လွင်၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြု ကော်မတီတို့က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ရာ မင်းဘူး

မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ဘုန်းလင်း၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (နည်းပညာ)က လမ်းဖောက်လုပ်နေမှုနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းပြသခဲ့သည်။ အဆိုပါ စကု-အိုင်းမ မြေသားလမ်းပေါ်တွင် ကျောက်ချောလမ်းပါခင်းမည်ဖြစ်ပြီး စကုမြို့နှင့် အိုင်းမကျေးရွာကြားတွင်တည်ရှိသည့် ကျေးရွာငယ်များမှ ပြည်သူများ၏ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေး ၊ ပညာရေးနှင့် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုများအတွက် အဆင်ပြေချောမွေ့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for CONSTRUCTION, POWER & MINING Myanmar 2014 exhibition. Dates: 30 Oct. - 1 Nov. 2014. Location: Myanmar Convention Centre (MCC) Yangon. Time: 9.00-17.00 Hrs. Includes: Over 150 leading companies from 26 countries, 4 international groups from China, Korea, Singapore and Thailand, Industry Conferences & Seminars. Website: www.cpmmyanmar.com. Information Hotline: Tel: +95 1 513 515 - 519, Email: marketing@informationmatrix.com, Contact: U Htet Wai Zaw.



# မြန်မာနိုင်ငံသားများ ဘဏ်နှင့် ချိတ်ဆက်၍ အာမခံငွေဖြင့် ပဲမျိုးစုံရောင်းဝယ်မှုစနစ်သစ်အား ဆောင်ရွက်မည်လုပ်ငန်းစဉ် ပွင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

ကုန်သွယ်မှုနှင့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ မြှင့်တင်ရေးအထူး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်သည် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ဘုရင့် နောင်ကုန်စည်ဒီဇိုင်း ကျင်းပသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်(ဘုရင့်နောင် ဘဏ်)ဖွင့်လှစ်သည့်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံသား များဘဏ်(ဘုရင့်နောင်ဘဏ်)ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးသန်းမြင့်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြီးပြတ်ဖွင့်လှစ် လေးပြီ(အောက်ယာပုံ) ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက ဘဏ်ဆိုင်ဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်းနှင့် အမွေနှံသာရည်များဖြင့် ပတ်ဖျန်းပေး ပြီး ဘဏ်ခွဲအတွင်းသို့ လှည့်လည် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဆက်လက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံသား များဘဏ်နှင့်ချိတ်ဆက်၍ အာမခံ ငွေဖြင့် ပဲမျိုးစုံရောင်းဝယ်မှုစနစ်သစ် ကို ဆောင်ရွက်မည်လုပ်ငန်းစဉ် ဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမ်းအနားနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံ ပဲမျိုးစုံနှင့် နှမ်းကုန်သည်များ အသင်း၏ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ ကုန်စည်ဒိုင်များပါဝင်သည့် ဆွေးနွေး ပွဲကျင်းပရာ၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က အမှာစကားပြောကြား ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ် သည် အများပိုင်ဘဏ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး အစုရှယ်ယာအများစုကို အများ

ပြည်သူများက ထည့်ဝင်ထား၍ စီးပွား ရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနကလည်း အစုရှယ်ယာများပိုင်ဆိုင် ထားကြောင်း၊ ကုန်စည်ဒိုင်များတွင် ပဲမျိုးစုံအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ကြရာ၌ လိမ်လည်မှု၊ အလွဲသုံးစားမှုများ မကြာ ခဏဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း၊ ဖြစ်ပေါ် နေသည့် ငွေကြေးပမာဏ များလွန်း ခြင်းကြောင့် ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင် များအပြင် ပဲမျိုးစုံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် သည့် တောင်သူများအထိ ဆုံးရှုံး နစ်နာမှုများရှိနေကြောင်း၊ လေရောင်း လေဝယ်ဈေးကစားမှုများကို ထိန်း သိမ်းနိုင်ရန်အတွက် ပဲမျိုးစုံအရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်ရာတွင် ရောင်းသူနှင့် ဝယ်သူ နှစ်ဖက်စလုံးက ကုန်ပစ္စည်း တန်ဖိုး၏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းကို စပေါင်ငွေ အဖြစ် ယခုဖွင့်လှစ်ပေးသည့် မြန်မာ နိုင်ငံသားများဘဏ်ခွဲ၌ အပ်နှံ၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်စေခြင်းဖြင့် မသမာမှုများကို အထိုက်အလျောက် ထိန်းသိမ်းပေးသွားနိုင်မည် ဖြစ်

ကြောင်း၊ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် ထိစပ်နေသည့် နယ်စပ်ဒေသများတွင် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင် ရွက်နေပြီး ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ ကိုလည်း တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ပြည်တွင်းရှိ အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် စားသုံးသူများကို အကာအကွယ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် Mobile Team များကို ဖွဲ့စည်း၍ တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုများ လျော့ နည်းအောင် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိနေကြောင်း၊ ပဲမျိုးစုံ ပြည်ပ တင်ပို့ခြင်းမှ နှစ်စဉ် အမေရိကန် ဒေါ်လာ တစ်ဘီလီယံဝန်းကျင်သာ ရရှိနေသည့်အတွက် တန်ဖိုးမြင့် ထုတ်ကုန်အဖြစ် တိုးမြှင့်ထုတ်လုပ် တင်ပို့ရောင်းချပြီး ပြည်ပဝင်ငွေပိုမိုရရှိ အောင် ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ မြန်မာ့ပဲမျိုးစုံ ပြည်ပတင်ပို့ ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ခေတ်မီကုန် သွယ်မှုစနစ်များနှင့်အညီ တိုးတက်

ကောင်းမွန်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်သွားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း ပြော ကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များ နှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းအောင်၊ ကုန်သွယ်မှုဖြင့်တင်ရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတိုးအောင်မြင့်၊ မြန်မာနိုင်ငံပဲမျိုးစုံနှင့် နှမ်းကုန်သည် များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘုရင့်နောင် ကုန်စည်ဒိုင်ဥက္ကဋ္ဌတို့က မြန်မာ့ပဲမျိုးစုံ ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်မှုလုပ်ငန်းများ မှန်ကန်မှုရှိစေရေး၊ ပြည်ပတင်ပို့မှု လုပ်ငန်းများတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင် ရေးအတွက် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြ ရာ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာ ကြသည့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် များမှ ကုန်စည်ဒိုင်တာဝန်ရှိသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေး နွေးမှုအပေါ် တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



### ကျောပိုးမှ

နိုင်ငံတကာပြည်တွင်း ကျွမ်းကျင်ပညာ ရှင်များပါဝင်သည့် အဖွဲ့ခွဲသုံးဖွဲ့ ခွဲ၍ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ အဖွဲ့(၁) တွင် ဖျာပုံ၊ မကွေး၊ မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မြစ်ကြီး နား၊ စစ်တွေ၊ အဖွဲ့(၂)တွင် ပင် လောငါး၊ ကလေး၊ တောင်ကြီး၊ နောင် တရား၊ ဖယ်ခုံ၊ ရပ်တော်၊ ပင်းတယ၊ ရွှင်၊ ပဲခူး၊ ပြည်နှင့် အဖွဲ့(၃) မှာ ဘားအံ၊ ဘုရားသုံးဆူ၊ ကော့သောင်း၊ ထားဝယ်၊ ကျွန်းစု၊ မြိတ်၊ သရက် ချောင်း၊ မော်လမြိုင် စသည်တို့ ဖြစ်သည်။ မြို့ပြရေပေးရေး စီမံကိန်းဆောင် ရွက်မည့်အဖွဲ့များသည် အောက်တို

ဘာ ၃၀ ရက်မှစ၍ ဒီဇင်ဘာလ နောက်ဆုံးပတ်အထိ မြို့တစ်မြို့ လျှင် ရက်သတ္တပတ်ခန့်နေထိုင်ပြီး မြို့ရေပေးရေးပုံစံဒီဇိုင်းများ၊ တွက် ချက်မှုများ၊ ရေသန့်စင်မှုစနစ်များ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုပတ် ဝန်းကျင်ထိခိုက်နိုင်မှုများ၊ ရေရရှိနိုင် မည့်အခြေအနေများကို အသေးစိတ် တွက်ချက်တိုင်းတာပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှစ၍ စီမံကိန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်သည်။ မြို့ရေပေးရေး အတွက် မြစ်ရေ ချောင်းရေ ကန်ရေ တို့ကိုသန့်စင်၍ ရေပေးဝေခြင်း နည်းလမ်း၊ အစီစဉ်များမှ မြို့ရေပေးဝေ သည့်နည်းလမ်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးမှ

မြို့ရေပေးဝေရေးနည်းလမ်း စသည့် နည်းလမ်းများဖြင့် ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “ရေပေးရေးစီမံကိန်းတွေအနေ နဲ့ WHO Standard နဲ့ ကိုက်ညီမယ့် ရေမျိုးကို ပေးဝေမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီစီမံကိန်းက ချေးငွေဆောင်ရွက် တဲ့ကိစ္စဖြစ်တဲ့အတွက် ချေးငွေ ပြန်လည်ပေးဆပ်နိုင်ဖို့ ရေပေးခြင်းက အခွန်ငွေပြန်လည်ရရှိနိုင်မယ့် မြို့ပြ ရေပေးဝေရေးကို ဆောင်ရွက်ဖို့ နှစ်ဦး နှစ်ဖက် သဘောတူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ မြို့ရေပေးရေးလုပ်ငန်းဟာ လမ်း၊ တံတားများတည်ဆောက်သလို စီမံ ကိန်းအစိတ်အပိုင်း တစ်ခုတည်းနဲ့ ပြီးပြတ်အောင် ဆောင်ရွက်လို့မရ ခြင်း၊ ကုန်ကျစရိတ်များတဲ့အတွက် ကြောင့် သက်ဆိုင်ရာမြို့များအနေနဲ့ ၎င်းတို့ ဘတ်ဂျက်ကနေ ဆောင်ရွက် နိုင်ဖို့အခက်အခဲရှိပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဂျပန်နိုင်ငံရဲ့ အတိုးနှုန်းသက်သာတဲ့ နှစ်ရှည်ချေး ငွေနဲ့ မြို့ပြရေရရှိရေးကို

ဆောင်ရွက်ရခြင်းဖြစ်ပါတယ်” ဟု ၎င်းက ဆိုသည်။ ချေးငွေပမာဏ ဂျပန်ယန်း ၁၇ ဘီလီယံအနက်မှ ဂျပန်ယန်း ၂၇၂၃ ဒသမ ၃၃၃ သန်းကို မြို့ပြရေပေး ရေးအတွက် အသုံးပြုသွားမည် ဖြစ်ပြီး အတိုးနှုန်း ၀ ဒသမ ၀၁ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဆိုင်းငံ့ကာလ ၁၀ နှစ် အပါအဝင် နှစ် ၄၀ အတွင်း ပြန်လည်ပေးဆပ်သွားရမည်ဖြစ်သည်။ ယခင်က မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များတွင် လမ်း၊ တံတားနှင့် လျှပ်စစ် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများကိုသာ အဓိက ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ မြို့ပြရေပေးဝေရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လာသည့် အတွက် ယခင်မြို့ပြလုပ်ငန်းရေ၏ ၃၀ မှ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်အထိပိုမိုမူ့စီမံကိန်းပြီးသည့်အခါ ဘေးကင်း စိတ်ချရသော သောက်သုံးရေကို ပိုမိုရရှိမည်ဖြစ်သည်။ မြို့ပြပြည်သူ များ၏ရေနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာ

ရေးအဆင့်မြင့်မားလာပြီး သောက်သုံး ရေးအတွက် ကုန်ကျစရိတ်သက်သာစွာ ဖြင့် သုံးစွဲသွားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ရေခွန်၊ ရေခဲများကို သင့်တင့် မျှတသော အဖိုးအခဖြင့် ကောက်ခံ၍ အဖွဲ့ရန်ပုံငွေသို့ ပြန်လည်ပေးသွင်းပြီး မြို့ပြရေရရှိရေးအတွက် စဉ်ဆက် မပြတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်သည်။ “စီမံကိန်းကာလကို ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၅- ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ နှစ်နှစ် လျာထားဆောင်ရွက်သွားမှာပါ ” ဟုလည်း ဦးကျော်သူအောင်က ထည့် သွင်းပြောကြားသည်။ ယခု စီမံကိန်း ပြီးသည့်အခါ အခြားဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံကိန်းများ ထပ်မံကမ်းလှမ်းမှုများ ရှိခဲ့လျှင် မိုးနည်းရပ်ဝန်းဖြစ်သည့် အပူပိုင်းဒေသများကို ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်

တွင် (ODA Loan) အနေဖြင့် ဂျပန်ယန်းငွေမှာ ၁၇ ဘီလီယံကို မြန်မာနိုင်ငံဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချ ရေး၊ ဒေသတွင်းဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံကိန်း အဆင့်(၁) (MY-PI) အနေဖြင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဖြစ်သည့် လမ်း၊ တံတားတည်ဆောက်ရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေးနှင့် မြို့ပြ ရေပေးဝေရေးစသည့် ကဏ္ဍသုံးရပ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် ကမ်းလှမ်း ခဲ့သည်။ အဆိုပါကဏ္ဍသုံးရပ်အနက် လမ်း၊ တံတားအတွက် ပြည်သူ့ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်ပြီး လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိရေးအတွက် မြန်မာ့လျှပ်စစ် လုပ်ငန်းမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ကာ မြို့ပြရေရရှိရေးအတွက် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက် ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန က တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိ သည်။

**CLAIMS DAY NOTICE**  
**M.V CSC TAI HAI VOY:NO(7)**

Consignees of cargo carried by **M.V CSC TAIHAI** VOY: NO. (7) are here by notified that the vessel will arrive on about **28-10-14** and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.

Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.

No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.

မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက် မော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်-

ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈

ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန  
 မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာထာပိုင်

အက်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး **JUNCTION** တွင် 24-10-2014 မှ စတင်ပြသမည့် ဇာတ်ကားများ

Junction Square ( Ph - 01 527055, 09 2544 24544 )	
Reclaim	Sun to Thu 10 AM , 1 PM , 4 PM , 7 PM Fri & Sat 10 AM , 1 PM , 4 PM , 7 PM , 9 : 30 PM
စုန်းပြုံး	Sun to Thu 10 AM , 1 PM , 4 PM , 7 PM Fri & Sat 10 AM , 1 PM , 4 PM , 7 PM , 9 : 30 PM
Annabelle (Dell Digital Cinema)	Sun to Thu 10 AM , 12 : 30 PM , 3 : 30 PM , 6 : 30 PM Fri & Sat 10 AM , 12 : 30 PM , 3 : 30 PM , 6 : 30 PM , 9 : 30 PM
Junction Nay Pyi Taw ( Ph - 067 421 615 )	
အောင်မြင်ကျော်ကြား စူးရှထက်မြက်	Mon to Thu 11 AM , 2 PM , 6 : 30 PM Fri to Sun 10 : 30 AM , 1 : 30 PM , 4 : 30 PM , 7 : 30 PM



နိုင်ငံတကာသတင်း

# အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် လာမည့်လတွင် ပီဂျီသို့ သွားရောက်ဖွယ်ရှိ

နယူးဒေလီ အောက်တိုဘာ ၂၅

အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒရာမိုဒီသည် လာမည့်လ မြန်မာ၊ ဩစတြေးလျ ခရီးစဉ်အတွင်း ပီဂျီသို့ သွားရောက်ဖွယ်ရှိကြောင်း ဒေသမီဒီယာများက ဖော်ပြခဲ့သည်။

မိုဒီသည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဘရစ်ဘိန်းတွင် ပြုလုပ်မည့် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ကင်ဘာရာမှ ပီဂျီမြို့တော် ဆာဗားသို့ နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် တစ်ရက်ကြာ ခရီးသွားရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အမည်မဖော်လိုသူ၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားဖော်ပြခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

နရိန္ဒရာမိုဒီသည် ပစိဖိတ်ကျွန်းစုသို့ အလည်အပတ်သွားရောက်မည်ဆိုပါက ၁၉၈၁ ခုနှစ်က အိန္ဒိယ၏ ပထမဆုံး အမျိုးသမီးဝန်ကြီးချုပ် သွားရောက်ပြီးကတည်းက ဆယ်စုနှစ်သုံးစုအတွင်း ပီဂျီသို့ ပထမဆုံး သွားရောက်သည့် အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် ဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။

ပီဂျီလူဦးရေ ၉၀၀၀၀၀ ၏ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် အိန္ဒိယလူမျိုးများ ဖြစ်ကြသည်။

(ဆင်ဟွာ)



# တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အီဂျစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ သေဆုံးပြီးနောက် ဆိုင်းနိုင်းဒေသတွင် သုံးလကြာ အရေးပေါ်ကြေညာ

ဆိုင်းနိုင်း အောက်တိုဘာ ၂၅

တိုက်ခိုက်မှု နှစ်ရပ်အတွင်း အနည်းဆုံး တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀ ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီးနောက် အီဂျစ်အစိုးရက ဆိုင်းနိုင်း ကျွန်းဆွယ်အစိတ်အပိုင်းဒေသအချို့ကို အရေးပေါ်အခြေအနေ သုံးလကြေညာလိုက်သည်။

သံသယရှိ ရိုးဟတ်များ၏ တိုက်ခိုက်မှုများအတွင်း သေဆုံးခဲ့သော အီဂျစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် ပြုလုပ်သည့် ဝမ်းနည်းကြောင်းအထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား၌ အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီက အဆိုပါအရေးပေါ်အခြေအနေကို ကြေညာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂါဇာကမ်းမြောင်သို့ ဝင်ရောက်သည့် အီဂျစ်ဖာတာနယ်စပ်ဂိတ်ကိုလည်း ပိတ်ထားလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်ရုပ်မြင်သံကြားက ကြေညာခဲ့သည်။

ဆိုင်းနိုင်းမြောက်ပိုင်း ရိုးဟတ်တို့အား ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်နေသော အီဂျစ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဆယ်စုနှစ်များအတွင်း ကြီးမားသောဆုံးရှုံးမှု တစ်ရပ်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။

ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ဒေသသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အီဂျစ်သမ္မတ မူဘာရက်အား ဖြုတ်ချခဲ့ပြီးနောက် ဥပဒေမဲ့ တိုက်ခိုက်မှုများတိုးလာခဲ့သည်။ အီဂျစ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၈ ဦး

သည် သောကြာနေ့က ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်လုံခြုံရေးဂိတ်တစ်ခု၌ အသေခံပုံးခွဲတိုက်ခိုက်ခံရမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့ရသည်။ အခြားတပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦးသည်လည်း အဲလ်အာရစ်မြို့အနီး စစ်ဆေးရေးဂိတ်၌ သီးခြားစီတိုက်ခိုက်မှုအတွင်း သေဆုံးခဲ့ရသည်။

အဆိုပါ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာခဲ့သော ဒေသများမှာ ဆိုင်းနိုင်းအလယ်ပိုင်းနှင့် မြောက်ပိုင်းဒေသများ ပါဝင်သည်။ သမ္မတ၏ ကြေညာချက်ထွက်ပေါ်ခဲ့ပြီးနောက် စနေနေ့မှ စတင်ကာ အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာထားသည်။

(ဘီဘီစီ)

# ယခင်ကမ္ဘာ့မီတာ ၈၀၀ အပြေးချန်ပီယံကွယ်လွန်

ပျန်နာဘက်ဂျီ အောက်တိုဘာ ၂၅

ယခင်ကမ္ဘာ့မီတာ ၈၀၀ အပြေးချန်ပီယံ အမ်ဘူလုံနိုမူလော့ဒီသည် အသက် ၃၄ နှစ် အရွယ်တွင် ကားတိုက်မှုဖြင့် သောကြာနေ့က သေဆုံးခဲ့ကြောင်း တောင်အာဖရိက သမ္မတ ဂျာတော့ဘ်ဇူးမားက ကြေညာချက်တစ်ခုတွင် ဖော်ပြပြောဆိုခဲ့သည်။

မိမိတို့နိုင်ငံသည် သူရဲကောင်းအစစ်အမှန်တစ်ယောက်ဖြစ်ရုံမက စည်းကမ်းလိုက်နာပြီး ပါရမီရှိသည့် အားကစားသမားတစ်ယောက်ကို ဆုံးရှုံးခဲ့ရကြောင်း ထို့ပြင် မူလော့ဒီသည် တောင်အာဖရိကအလံကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ ရှေ့မှောက်တွင် ဂုဏ်ယူဝင့်ကြားစွာ လွှင့်ထူနိုင်ပြီး နိုင်ငံဂုဏ်ကို ဆောင်နိုင်ခဲ့သောကြောင့် ၎င်းကွယ်လွန်မှုသည် တောင်အာဖရိကနိုင်ငံအတွက် ဆုံးရှုံးမှုတစ်ခုပင်ဖြစ်ကြောင်း ဇူးမားက ပြောခဲ့သည်။

(ဆင်ဟွာ)

# အီဘိုလာကူးစက်ခံရသည့် သူနာပြုနှစ်ဦး ရောဂါကင်းစင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့

နယူးယောက် အောက်တိုဘာ ၂၅

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ အီဘိုလာ ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူ သူနာပြုနှစ်ဦး ရောဂါကင်းစင်သွားပြီဖြစ်ကြောင်း ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ သူနာပြုတစ်ဦးဖြစ်သည့် ဖမ်သည် ဆေးရုံမှဆင်းခွင့်ရပြီးနောက် သမ္မတ အိုဘားမားနှင့် အိမ်ဖြူတော်၌တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

နယူးယောက်နှင့် နယူးဂျာစီအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက အနောက်အာဖရိက အီဘိုလာဒေသဒေသများနှင့် ဆက်သွယ်မှုရှိသူများအတွက် ၂၁ ရက်ကြာ ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးကာလ သတ်မှတ်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ လုပ်ဆောင်ချက်သည် ဝီနီဗွေ အီဘိုလာကူးစက်ခံရသည့် ဒေါက်တာ စပင်ဆာ နယူးယောက် သို့ပြန်လည်ရောက်ရှိပြီး နောက်တစ်နေ့တွင် လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အခြားသူနာပြု အမ်ဘာပင်ဆန်သည်လည်း ဗိုင်းရပ်စ်ကင်းစင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သော်လည်း ဆေးကုသမှုခံယူနေဆဲဖြစ်သည်။

(ဘီဘီစီ)

# အီရတ်ကွန်တင်ပွဲ့ဝင်များကို လာမည့်ရက်သတ္တပတ်တွင် ကိုဘာနီသို့စေလွှတ်မည်

ကိုဘာနီ အောက်တိုဘာ ၂၅

အီရတ်နိုင်ငံ၏ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်အပြည့်အဝရသော ကွန်ဒေသသည် အိုင်အက်စ်တက်စ်ဖရိစ်စစ်သွေးကြွများကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်နေသော ကွန်ဒေသတိုက်ခိုက်ရေး သမားများကို ကူညီရန် တပ်သားသစ်များကို ဆီးရီးယားမြို့တော် ကိုဘာနီသို့လာမည့် အပတ်တွင် စေလွှတ်ရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။

ယခု စေလွှတ်မည့် တပ်ဖွဲ့များသည် ထောက်ပံ့ရေးတပ်ဖွဲ့များဖြစ်ပြီး တိုက်ခိုက်ရေးသမား ၂၀၀ ထက်မပိုကြောင်း အေအက်ဖ်ပီက သောကြာနေ့တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။ တပ်ဖွဲ့ဝင်သစ်များကို မြို့တော်ကိုဘာနီသို့စေလွှတ်မည့် အသေးစိတ်အစီအစဉ်ကို ဖော်ပြရန် ကွန်တာဝန်ရှိသူများက ငြင်းဆိုထားသည်။ သို့သော်လည်း အစီရင်ခံချက်များအရ ကွန်တင်ပွဲ့ဝင်များသည် တူရကီကိုဖြတ်ပြီး မဟာဗျူဟာကျသည့် နယ်စပ်မြို့လေးဖြစ်သော ကိုဘာနီသို့ ဝင်ရောက်မည်ဟု သိရသည်။

ကွန်ဒေသတိုက်ခိုက်ရေးသမားများဟုခေါ်သော ပက်ရှ်မာဂတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် စက်သေနတ်များ၊ မော်တာများနှင့် ခုံးကျည်များကို သယ်ဆောင်သွားကြသည်။ အဆိုပါ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် ဆီးရီးယားနိုင်ငံရှိ စစ်မြေပြင်၏ ကံကြမ္မာကို ပြောင်းလဲကောင်းပြောင်းလဲနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် ကိုဘာနီရှိ ဆီးရီးယားကွန်ဒေသတိုက်ခိုက်ရေးသမားများသည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်ရန် လွတ်လပ်သော ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဟု ခေါ်သည့် (အက်ဖ်အက်စ်အေ)ကို ခွင့်ပြုရန် တူရကီ၏သဘောတူညီမှုကို ငြင်းဆန်ခဲ့သည်။

ဆီးရီးယားကွန်ဒေသတိုက်ခိုက်ရေးသမားများသည် လွတ်လပ်သော ဆီးရီးယားတပ်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၃၀၀ ကို လက်ခံခဲ့ပြီး ၎င်းတို့သည် စစ်ဆင်ရေးလမ်းကြောင်းများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း တူရကီသမ္မတ ရီဆက်ပီတေရစ်ပီအာဒိုဂန်က အစောပိုင်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်သမားအနည်းဆုံး ၁၂၀ ကို ယခုသီတင်းပတ်အစောပိုင်းတွင် ဆီးရီးယားနယ်စပ်အား ဖြတ်ကျော်ဝင်ရောက်လာခြင်းကို မျက်ကွယ်ပြုပြီး ကူညီသည့်ကိစ္စဖြင့် ကွန်ဒေသတိုက်ခိုက်ရေးသမား (ပီပီဒီဒီ)က အန်ကာရာကို စွပ်စွဲခဲ့သည်။

ကိုဘာနီမြို့နှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဒေသများသည် စက်တင်ဘာလလယ်



လောက်ကတည်းက တိုက်ခိုက်မှုကို များသည် ကိုဘာနီမြို့ အနီးအနားရှိ ပိုက်ခဲသည်။ ခံနေရသည်။ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွ ကွန်ဂွေငယ်ဒါဝင်ကျောက်ကို သိမ်း (ပရက်စ်တီဗီ)

# တူနီးရှားမြို့တော်အနီး ပြန်ပေးဆွဲ စစ်သွေးကြွများအား လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ရှင်းလင်းသုတ်သင်



တူနီးရှား အောက်တိုဘာ ၂၅

တူနီးရှားမြို့တော်အနီး တောင်ပိုင်းဒေသ နေအိမ်တစ်အိမ်မှ လူအချို့ကို ပြန်ပေးဆွဲသွားသော တက်ဖရီအစွန်းရောက်ခြောက်ဦးအား တူနီးရှားလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သုတ်သင်လိုက်သည်။

လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အကြမ်းဖက်သမားများ၏ စေ့စပ်ဆွေးနွေးမှု မအောင်မြင်သည့်အဆုံး သောကြာနေ့က ကွတ်အဲလ်ဆင်မြေဖုံးရှိ အဆိုပါနေအိမ်သို့ ဝင်ရောက်စီးနင်းတိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုအတွင်း အမျိုးသမီးငါးဦးနှင့် အမျိုးသားတစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး အခြားနှစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးလိုက်သည်။ တူနီးရှားလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက အဆိုပါ စစ်ဆင်ရေးတွင် စစ်သွေးကြွများက ကလေးနှစ်ဦးအား

လူသားတံတိုင်းအဖြစ် အသုံးချစဉ် ကယ်တင်လိုက်နိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။

အဆိုပါ စစ်သွေးကြွများသည် တနင်္ဂနွေနေ့တွင် ကျင်းပမည့် ပါလီမန်ရွေးကောက်ပွဲ၌ အနှောင့်အယှက်များ ပြုလုပ်ရန် စီစဉ်နေကြောင်း သတင်းများတွင် ဖော်ပြလျက်ရှိသည်။

“ဒီတိုက်ခိုက်ပွဲမှာ အမေလုပ်သူကသမီးဖြစ်တဲ့သူကို စစ်သွေးကြွတွေအတွက် လူသားတံတိုင်းအဖြစ် အသုံးချခဲ့တာပါ။ ဒီဖြစ်ရပ်က တကယ့်အံ့ဖွယ်ဖြစ်ရပ်ပါ။” ဟု ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မိုဟာမက်အလီအာရီအီက ပရက်စ်တီဗီသို့ ပြောသည်။

တူနီးရှားနိုင်ငံတွင် အဓိကရွေးကောက်ပွဲများ မတိုင်မီ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ တပ်လှန့်ဖြန့်ဖြူးကြက်ချထားသည်။ (ပရက်စ်တီဗီ)



# ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်းက တည်ထောင်သည့် ဟိုတယ်ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းကျောင်းဖွင့်

ကျောင်း အောက်တိုဘာ ၂၅

ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်းက တည်ထောင်သည့် ဟိုတယ်ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းကျောင်း (Hospitality and Catering Training Academy) ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ကော့မမြို့နယ် မကျီးကန်ကျေးရွာရှိ အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဦးတင်ဦး၊ ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ သင်တန်းကျောင်း နာယက မစ္စတာ ချာနင်ဒိုနာဟာနမ်၊ ဗြိတိသျှသံရုံးမှ ဒုတိယအတွင်းဝန် မစ္စတာ ဂျိုးဆက်ဝိုင်းဖစ်ချာ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရောဘတ်ချား၊ သင်တန်းကျောင်းစီမံကိန်း တာဝန်ခံ ဦးဇွန်နွဲ့၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာခင်ရွှေနှင့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အမှာစကားပြောကြားပြီး သင်တန်းကျောင်း နာယက မစ္စတာ ချာနင်ဒိုနာဟာနမ်နှင့် သင်တန်းကျောင်း တာဝန်ခံ ဦးဇွန်နွဲ့တို့က သင်တန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဦးတင်ဦး၊ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် မစ္စတာ ချာနင်ဒိုနာဟာနမ်တို့က သင်တန်းကျောင်းကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။ (ယာဝု)

ကျော်သူရ



ပြည်တွင်းသတင်း

## လယ်ဝေးမြို့ အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးများပမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီခွဲက လယ်ဝေးမြို့နယ် သရက် ကုန်း ကျေးရွာနေ ဝင်းမောင်(၃၉နှစ်) နှင့်ဇနီး ခင်အုန်းမြင့်(၃၀နှစ်)တို့၏ နေအိမ်ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ နေအိမ်ခေါင်းရင်း တိုင်ခြေရင်း၌



မြုပ်ထားသော ကော်ဘူးပိုင်းအတွင်း ပလတ်စတစ်အိတ်များဖြင့် ထုတ် လျက် WY စာတန်းပါစိတ်ကြွရူး သွပ်ဆေးပြားဟုယူဆရသော ဆေး ပြား ၂၃၇၀ ပြား၊ အလေးချိန် ၂၃၀ ဒဿမ ၀ ဂရမ်၊ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၇၀၀၀၀၀နှင့် နေအိမ်အခန်းအတွင်း မှ ငွေစက္ကူရောရာငွေကျပ် ၆၇၄၉၅၀ တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဝင်း မောင်နှင့်ဇနီး ခင်အုန်းမြင့်တို့ကို သာဝတ္တိနယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့် ထားရှိပြီး ဝင်းမောင်မှာထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

အလားတူ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီခွဲက လယ်ဝေး မြို့နယ် သရက်ကုန်းကျေးရွာနေ ကျော်ဆွေ(ခ) ကျော်ရွှေ(ခ)ဦးရှည် အား (၄၉နှစ်) ၏နေအိမ်သို့ ဝင်ရောက်

ရှာဖွေရာ နေအိမ်ခေါင်းမိုးအကြား တွင် ကြွပ်ကြွပ်အိတ်ဖြင့်ထည့်လျက် အပြာရောင် ကပ်ခွာအိတ်အတွင်းမှ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေး ပြားဟုယူဆရသော ပန်းရောင်ဆေး ပြား ၉၅ပြား၊ အလေးချိန် ၉ ဒဿမ ၅၇ ရမ်၊ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၈၅၀၀၀ နှင့် နေအိမ်မီးဖိုချောင်အခန်းကြားမှ လိမ္မော်ရောင် ပလတ်စတစ်အိတ် အတွင်းထည့်လျက် ဘိန်းဖြူဟု ယူဆရသော အဖြူမှုန့်အနည်းငယ် ပါ ပိုက်တစ်ချောင်းနှင့် ဆက်စပ် ပစ္စည်းများ၊ အဖြူရောင်ပလတ်စတစ် အိတ်ဖြင့် ထုပ်လျက်ဆေးခြောက်ဟု ယူဆရသော အလေးချိန် ၄ ဒဿမ ၄၅၇ရမ်ရှိ အရွက်ခြောက် တစ်ထုပ် ငွေစက္ကူရောရာ ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ကျော် ဆွေ (ခ) ကျော်ရွှေ (ခ) ဦးရှည်အား သာဝတ္တိနယ်မြေရဲစခန်းကအမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်းသိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

## မကွေးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် အမေရိကန်နိုင်ငံသူ ခရီးသွားဧည့်သည် ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိပြီး အခြေအနေကောင်းမွန်

မကွေး အောက်တိုဘာ ၂၅

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ တင် ဆောင်လာသည့် Orient Pandaw ရေယာဉ်သည် မန္တလေးမြို့မှ မကွေး မြို့သို့ ထွက်ခွာလာရာ မကွေးမြို့သို့ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲက ရောက်ရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါ သင်္ဘောပေါ်တွင် အမေရိကန်နိုင်ငံသား ၃၅ဦး၊ ကနေ ဒါနိုင်ငံသားလေးဦး၊ ဂျာမနီနိုင်ငံသား လေးဦး၊ ဗြိတိန်နိုင်ငံသားသုံးဦး လိုက်ပါခဲ့ပြီး ညနေ ၄နာရီတွင် မကွေး မြို့ မြသလွန်စေတီတော်နှင့် မကွေးမြို့ ပေါ်သို့ လှည့်လည်သွားလာခဲ့သည်။ ယင်းကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်အဖွဲ့ တွင် ပါဝင်သူ အမေရိကန်နိုင်ငံသူ

Mrs. Bolte Elfriede (PP No.495-355414) အသက်(၈၅နှစ်) သည် မြသလွန်စေတီတော်ပေါ်သို့ ခြေကျင် တက်၍ ကြည့်ရှုခဲ့ပြီး စေတီတော် မှ အပြန် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ယင်းစီးနင်းလာသည့် သင်္ဘောပေါ် သို့အရောက်တွင် မူးလဲသွားခဲ့သည်။ ၎င်းအား တာဝန်ရှိသူများက မကွေးမြို့ တိုင်းပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး သို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ အမေ ရိကန်နိုင်ငံသူသည် ဆေးရုံသို့ ရောက်ရှိချိန်တွင် သွေးပေါင်ချိန် 180/110ဖြင့် သတိလစ်မေ့မောနေ ခဲ့ပြီး မကွေးတိုင်းပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ပေါ်သို့ လှည့်လည်သွားလာခဲ့သည်။ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများက စမ်းသပ်စစ် ဆေးခဲ့ရာ နှလုံးသွေးကြောကျဉ်း

ရောဂါတွေ့ရှိခဲ့ပြီး အထူးကြပ်မတ် ကုသဆောင်အတွင်း ဆေးရုံအုပ်ကြီး နှင့် အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ ကဂရုတစိုက်ကုသပေးခဲ့ရာ ည ၁နာရီ က ပြန်လည်သတိရပြီး သွေးခုန်နှုန်း ပုံမှန်ရှိခဲ့ပြီး လူနာမှာ စကားပြောဆို လာနိုင်ကြောင်းသိရသည်။ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ပိုင်းက အဆိုပါခရီးသွားဧည့်သည်၏ ကျန်းမာရေးအခြေအနေကို မကွေး တိုင်းပြည်သူ့ဆေးရုံမှ တာဝန်ကျ ဆရာဝန်များနှင့် သူနာပြုများက ဂရုတစိုက် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေး လျက်ရှိပြီး လူနာ၏ ကျန်းမာရေး အခြေအနေ တိုးတက်ကောင်းမွန် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ခင်မာလာ(မကွေး)

**နိုင်ငံတကာသတင်း**

### အိမ်ဖြူတော်ခြံစည်းရိုးကျော်တက်သူ စိတ်ရောဂါရှင်ဖြစ်ဖွယ်ရှိ

အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် ညနေ ပိုင်းက အိမ်ဖြူတော်ခြံစည်းရိုး ကျော်တက်ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံ ရသူ ဒီဇီနစ် အိမ်ဆန်ညာသည် ၎င်း ကို သမ္မတအိမ်တော်အတွင်းသို့ မဝင်ရောက်နိုင်အောင် ဟန့်တားရာ တွင် အသုံးပြုသော အမေရိကန်လျှို့ ဝှက်ထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့၏ ခွေး တစ်ကောင်ကို အနာတရဖြစ်စေမှု အပါအဝင် ပြစ်မှုနှင့်အပြိုင် တရား ရုံးတွင် တရားစွဲဆိုခြင်းခံရကြောင်း သိရသည်။

အောက်ရုံးတရားသူကြီး ဒီဘိုရာ ရိုဘင်ဆန်က မေရီလင်းပြည်နယ် ဘဲအဲယားမြို့သား အိမ်ဆန်ညာကို စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ စစ်ဆေးမှုခံယူရန် အမိန့်ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အိမ်ဆန်ညာသည် လုံခြုံရေး တင်းကျပ်ထားသော အိမ်ဖြူတော်

ခြံစည်းရိုးကျော်တက်မှုနှင့် တရားမဝင် ဝင်ရောက် မှုဖြင့်လည်း တရားစွဲဆိုခြင်းခံရ သည်။ အဆိုပါ အမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ထောင်ဒဏ်တစ်နှစ် ချမှတ်ခံရနိုင် သည့် သာမန်ပြစ်မှုများဖြစ်သည်ဟု သိရသည်။

ဤဖြစ်ရပ်သည် ဓားကိုင်ဆောင် သူ အသက် ၄၂ နှစ်အရွယ် အမေ ရိကန်စစ်ပြန်တစ်ဦးက အိမ်ဖြူတော် ခြံစည်းရိုးကို ကျော်ဖြတ်ပြီး အိမ်ဖြူ တော်ခြံစည်းရိုးအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ သည့်ဖြစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် တစ်လခန့်အကြာတွင် ဖြစ်ပွား ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းဖြစ်ရပ် ကြောင့် အစောင့်ထူထပ်စွာချထား ရာ အိမ်ဖြူတော်လုံခြုံရေးနှင့် ပတ် သက်၍ အငြင်းပွားမှုများဖြစ်ပေါ်ပြီး လျှို့ဝှက်ထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့ ညွှန် ကြားရေးမှူး ဂျူလီယာပီအာဆန် (ရိုက်တာ)

**ဘာသာပြန် - ဂျေတီ**

နှုတ်ထွက်ခဲ့ရသည်။ ဤနေ့ကဆုံး ဖြစ်ရပ်အပေါ် လျှို့ဝှက်ထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့၏ တုံ့ပြန်ဖြေရှင်းမှုမှာ ပြီးခဲ့သည့်လက တုံ့ပြန်ဖြေရှင်းမှုထက် ပိုမိုကောင်း မွန်သည်ဟု အိမ်ဖြူတော် ပြောခွင့် ရပုဂ္ဂိုလ် ဂျူရီအားနစ်တက် ပြော ကြားသည်။ ထို့အပြင် အိမ်ဆန်ညာသည် ယခင်က အောက်တရားရုံးတစ်ခုတွင် စွဲချက်တင်ခံခဲ့ရသော သာမန်ပြစ်မှု နှစ်ခုတို့ဖြင့် ထပ်မံတရားစွဲဆိုခံရ ဖွယ်ရှိသည်။ ယင်းအချိန်တုန်းက လည်း စိတ်စစ်ဆေးမှုခံယူရန် အမိန့် ထုတ်ခံခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။

### ကလေးမြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၅၅၀ ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က မူးယစ်တစ်ပွဲစု (၂၅) တောင်ကြီးမှ တစ်ပွဲစုဝဲများပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် ကလေးမြို့အဝင် အောင်ပန်း-ကလေး ကားလမ်းတွင် အောင်ပန်းမှကလေးသို့ မောင်းနှင်လာသည့် ရှမ်းဇရာခရီး သည်တင် ယာဉ်ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ယာဉ်ခေါင်းမိုးပေါ်တွင် လိုက်ပါစီးနင်းသူ သိန်းထွေး၏ (ဝဲပုံ) ခရီးဆောင်အိတ် အတွင်းမှ စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၅၅၀ သိမ်းဆည်းရမိ သဖြင့် သိန်းထွေး(၃၈ နှစ်)ကို မူးယစ်ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

လူသားတစ်ယောက်အတွက် အရေးကြီးဆုံးကတော့ ကျန်းမာစွာနေထိုင်နေပါတယ်။ အိမ်တွင်းကထွက်တဲ့အနံ့ဆိုးတွေကြောင့် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်နိုင်ပါတယ်။ အိမ်က ကတော့ဝမ်းနဲ့ပါတတ်တဲ့ရောဂါတွေကိုပေါ့။

**ရွှေတောင်ကြီး**

အနံ့ဆိုးများပျောက်ကင်းစေသလို ရောဂါဆိုးတွေကိုဖြစ်စေတဲ့ မကောင်းတဲ့ ဘက်တီးရီးယားတွေကိုလည်း ရှင်းလင်းပေးပါတယ်။ သက်ရှိများအသုံးပြု၍ စဉ်ဆက်မပြတ်ပွားများသန့်စင်ပေးသဖြင့် ကုန်ကျစရိတ်အနည်းဆုံးဖြစ်မှာကို တာဝန်ယူပါတယ်။

အနံ့အမှတ်-၀၀၃၊ တိုက်အမှတ်-၁၀၊ ရတနာလမ်းသစ် (၁၀)၊ တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-01-450556, 450722

**အဝေရာ** အမှတ်တံဆိပ်

အမှတ်တံဆိပ်

အပူခြင်းပေးဆေး

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်တံဆိပ်အမှတ် TMR -004038 (0914)

ပင်ရင်း - အဝေရာတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး အမှတ် (၁၀)၊ အောင်သုလေမိ၊ မုသိမ်းမြို့၊ ဖုန်း ၀၄၂-၂၄၄၃၂

တိုင်းရင်းဆေးဝါးပညာဦးစီးဌာန ကြော်ငြာခွင့်ပြုချက် တာဝန် (တနင်္သာရီ) ၀၃၆/၀၇၁၄

အာရုံကြောအားနည်း မှတ်ဉာဏ်အားနည်း အိပ်မပျော် မူးဝေ လေဝန်းရောဂါများအတွက် ...

လူ တိုင်း ကျန်း မာ

**ရွှေရတနာ**

အမှတ်တံဆိပ်

အာရုံကြောအားနည်းခြင်း၊ မှတ်ဉာဏ်အားနည်းခြင်း၊ ထုံ တာခြင်း၊ လေလဲခြင်း၊ လေဝန်းရောဂါဖြစ်ခြင်း၊ အိပ်မပျော် ခြင်း၊ မူးဝေခြင်း၊ စိတ်လှုပ်ရှားခြင်း၊ ရင်တုန်ခြင်း၊ မောပန်း ခြင်း၊ နှလုံးအားနည်းခြင်း၊ နှလုံးအားနည်းခြင်းများတွင် သောက်သုံးနိုင်ပါသည်။

တိုင်းရင်း ဆေးဝါးစစ်ဖြင့်သာ ဖော်စပ်ထားပြီး ထူးထွက် ထိုကန့် မရှိသည့်အတွက်အန္တရာယ်မရှိစေရန်သောက်သုံးနိုင်ပါသည်။

**အာရုံကြောဆေး**

တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ဆေးကုသရေး အမှတ် (၇၃)၊ သစ်ခဲရမ်းလမ်း၊ တာမွေပလာတစ်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ Ph : 430380, 551798, 09 5039651, 09 5191961



ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

# အသတ်အကြောင်း

## မောင်ခင်မင် (နေဖြူ)

“မေးစရာရှိပါသေးတယ် ဆရာကြီး”  
 “မေးလေ သမီးရဲ့”  
 “သမီးတို့ ကလေးတွေကို စာလုံးပေါင်းသင်တဲ့အခါ ဘယ်လိုပေါင်းပြီး ဆိုရမယ်ဆိုတာဆရာကြီးရှင်းပြလို့ သမီးတို့နားလည်ပါပြီ။ တော်တော်လည်း စုံသွားပါပြီ။ မေးဖို့ကျန်သေးတာက ကကြီးရေးက သတ်ကတ်၊ ကကြီးရေးက သတ်ကင် ဆိုတဲ့ စာလုံးပေါင်းတွေမှာ အဲဒီ ကသတ်၊ ငသတ်ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ကို သိချင်တာပါ ဆရာကြီး”  
 “ဪ... ဟုတ်သားပဲ အသတ်အကြောင်းပြောဖို့ ကျန်နေသေးတာကိုး။ ဆရာရှင်းမပြင် သမီးတို့ကိုမေးရဦးမယ်။ ခုနပြောတဲ့ ကသတ်၊ ငသတ်အပြင် ‘ဒီပြင် ဘာအသတ်တွေ ရှိသေးသလဲကဲ့။ ပြောပြကြစမ်းပါ”  
 “စသတ်၊ ညသတ်တွေလည်းရှိပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ညသတ်မှာ ညကြီးသတ်နဲ့ ဥကလေးသတ်လို့ ရှိပါတယ်”  
 “ပြီးတော့ တသတ်နဲ့ နသတ်ပါ ဆရာကြီး”  
 “ပြီးတော့ပသတ်နဲ့ မသတ်ပါ ဆရာကြီး၊ ဪ... ယသတ်လည်း ရှိပါတယ်”  
 “ဟုတ်ပြီ၊ ဟုတ်ပြီ သမီးတို့ပြောတဲ့ အသတ်တွေရေကြည်ရင် အားလုံး ဆယ်မျိုးရှိတယ်ကဲ့။ ပါဠိမဟုတ်ဘဲ မြန်မာစကားလုံး သက်သက်ကို သတ်တဲ့ အသတ်တွေပေါ့”  
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”  
 “က... မေးရဦးမယ် ။ ကသတ်ဆိုတာဘာအဓိပ္ပာယ်ပါလိမ့်”  
 “ကသတ်ဆိုတာ ကကိုအပေါ်က သတ်ထားတာဆိုတာပဲ ကြားဖူးပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ် သေသေချာချာ မသိပါဘူး”  
 “အသတ်အကြောင်းမပြောခင် သမီးတို့ ကွဲကွဲပြားပြား သိထားဖို့လိုတဲ့ အကြောင်းတစ်ခုကို ပြောပြမယ်နော်”  
 “ပြောပြပါဆရာကြီး”  
 “သမီးတို့ ခုရေးနေတဲ့စာလုံးတွေကို အသံထွက်နိုင်ဖို့ ဗျည်းနဲ့ သရပေါင်းပြီး အသံထွက်ရတာကွဲ့”  
 “ဘယ်လိုလဲ ဆရာကြီး”  
 “ဆိုပါစို့ကွဲ့။ ‘က’ ဆိုတဲ့ အသံထွက်ဖို့ ‘က’ဆိုတဲ့ ဗျည်းနဲ့ ‘အ’ဆိုတဲ့ သရပေါင်းဆိုလိုက်မှ ‘က’ ဆိုတဲ့ အသံထွက်တယ်ကွဲ့”  
 “ သရမပါဘဲ ဗျည်းသက်သက်ဆိုရင် အသံက တစ်ဝက်ပဲထွက်လို့ ဗျည်းကို အသံထွက်လို့မရဘူးလို့ ပြောကြတာပေါ့။ အသံတစ်ဝက်ဆိုတာ က ‘က’ လို့ အပြည့်မဆိုသေးဘဲ ပါးစပ်ထဲမှာ တစ်ဝက်တစ်ပျက်လောက်ပဲ တာစုပြီး ရပ်ထားတဲ့ အနေအထားမျိုးပေါ့။ (ကျွန်တော်က ‘က’ ဟု ဆိုမည့် ဟန် ပါးစပ်ကို ဟပြောလိုက်သည်။) အဲဒီလောက်ပဲပေါ့ကွဲ့”  
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”

“အဲဒီ ‘က’ ဗျည်းသံ တစ်ဝက်တစ်ပျက်နဲ့ အာဆိုတဲ့ သရသံနဲ့ပေါင်းပြီး ဆိုလိုက်တော့ ဘယ်လိုအသံထွက်လာသလဲ သမီး”  
 “အဲ... ‘က... အာ၊ ‘ကအာ၊ ‘ကာ’လို့ ထွက်ပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ဟုတ်တယ်။ အဲဒီသဘောပဲ။ ညဗျည်းနဲ့ အူသရပေါင်းရင် ‘ညူ’ လို့ အသံထွက်တယ်။ ‘ဝ’ ဗျည်းနဲ့ ‘အေ’ သရပေါင်းရင် ‘ဝေ’ လို့ အသံထွက်တာ ပေါ့ကွဲ့”  
 “နားလည်ပါပြီ ဆရာကြီး”  
 “ခုပြောကြတဲ့ ‘ကာ၊ ညူ၊ ဝေ’ ဆိုတဲ့စာလုံးတွေမှာ က၊ ည၊ ဝ ဆိုတဲ့ ဗျည်းတွေနဲ့ ပေါင်းတဲ့သရတွေက ဘယ်ဟာတွေလဲကွဲ့”  
 “ဟုတ်ကဲ့။ ရေးချ၊ နှစ်ချောင်းငင်၊ သဝေထိုး ဆိုတဲ့ စာလုံးတွေပါ”  
 “ဟုတ်ပြီ ။ အဲဒီရေးချဟာ အာသရ၊ နှစ်ချောင်းငင်ဟာ အူသရ၊ သဝေထိုးဟာ အေသရနဲ့ အတူတူပဲနော်။ ပုံစံပြောင်းပြီးရေးထားတာတွေဆိုတာ ဆရာပြောပြီးပြီနော်”  
 “သမီးမှတ်မိပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ကဲ... အရေးကြီးတာလာပြီ။ ‘က’ ဆိုတဲ့အသံထွက်ဖို့ ဘယ်ဗျည်းနဲ့ ဘယ်သရနဲ့ ပေါင်းရသလဲ သမီးတို့”  
 “က ဗျည်းနဲ့ အ သရနဲ့ ပေါင်းရပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ဟုတ်တယ်။ က တစ်ဝက်သံနဲ့ အ သရနဲ့ပေါင်းပြီး ‘က အ’ ‘က အ’ လို့ ဆိုရင် ‘က’ ဖြစ်သွားတယ်နော်”  
 “ဟုတ်ပါတယ်”  
 “ဒီလိုဆိုရင် အဲဒီ ‘က’ ဆိုတဲ့ အသံအတွက် ဗျည်းသံကိုဘယ်စာလုံးနဲ့ ဖော်ပြသလဲ”  
 “ ‘က’ နဲ့ ဖော်ပြပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “အ သရကိုရော ဘယ်စာလုံးနဲ့ဖော်ပြသလဲ”  
 “ဟာ... အ သရကို ဖော်ပြတဲ့စာလုံးမပါဘူးနော် ဆရာကြီး”  
 “အေး... ကျန်တဲ့သရတွေကို ဖော်ပြတဲ့စာလုံးတွေ အားလုံးရှိတယ်။ စောစောက ပြောပြီးပြီလေ။ ‘ကာ’ မှာ အာ သရကို ‘ရေးချ’ နဲ့ ဖော်ပြတယ်။ ‘ညူ’ မှာ အူ သရကို ‘နှစ်ချောင်းငင်’ နဲ့ ဖော်ပြတယ်။ ‘ဝေ’ မှာ ‘အေ’ သရ ကို ‘သဝေထိုး’ နဲ့ ဖော်ပြတယ်မဟုတ်လား”  
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”  
 “က -အခု ‘က’ မှာကျတော့ ‘အ’ သရကို ဘာနဲ့ဖော်ပြသလဲ”  
 “အ သရကိုဖော်ပြတဲ့ စာလုံးမပါပါဘူး ဆရာကြီး။ က ဗျည်းကို ဖော်ပြတဲ့ ‘က’ ပဲ ပါပါတယ်။ ‘အ’ သရအတွက် စာလုံးသတ်သတ် မပါပါဘူး”  
 “ဟုတ်ပြီ။ ဘယ်ဗျည်းနဲ့ပဲတဲ့တဲ့ အ သရကို ဖော်ပြတဲ့ စာလုံးသီးခြား မပါဘူးနော်။ အသံထွက်ရင်တော့ ဗျည်းနဲ့တွေ့နေတဲ့ အဲဒီ အ သရပါတယ်လို့ သဘောထားပြီး အသံထွက်ရတယ်။ ‘ည’ ဆိုရင် ညဗျည်းမှာ အသရ တွဲပြီးသားလို့ နားလည်ရတယ်။ ပ ဗျည်းဆိုလည်း ဒီလိုပဲ။ ဘယ်ဗျည်းမဆို

အ သရတွေနေတယ်လို့ သဘောထားရတယ်”  
 “စိတ်ဝင်စားစရာပဲနော် ဆရာကြီး”  
 “ဒီတော့ အဲဒီ အ သရပါတယ်လို့ပြောပေမယ့် တကယ်မြင်ရသလား”  
 “မမြင်ရပါဘူး ဆရာကြီး”  
 “ဒါကြောင့် ဗျည်းမှာတဲ့ ‘အသရ’ ကို ကိုယ်ပျောက်နေလို့ ‘ကိုယ်ပျောက် သရ’ လို့ခေါ်နိုင်တယ်ကွဲ့။ ရှေးက ပညာရှင်တွေကတော့ ‘အတွင်းငှပ်သရ’ လို့ ခေါ်တယ်။ ဗျည်းအတွင်းမှာ ငှပ်နေတယ်ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ပေါ့”  
 “ဟုတ်ကဲ့ပါ”  
 “အဲဒီတော့ ‘က’ လို့ရေးရင် နောက်က အ သရပါသလား။ မပါဘူးလား ဆိုတာ ကွဲကွဲပြားပြား သိနိုင်ပါ့မလား”  
 “မသိနိုင်ပါဘူး ဆရာကြီး”  
 “အ သရမပါဘဲ က ဗျည်းသက်သက်ကိုလည်း ‘က’ လို့ရေးတယ်။ နောက်က ‘အ သရ’ တွဲတဲ့ ‘က’ ကိုလည်း ‘က’ လို့ပဲ ရေးတယ်။ ဒီတော့ အ သရမပါကြောင်း ကွဲကွဲပြားပြားမြင်ရင် ဘယ်လိုလုပ်ရတယ်ထင်သလဲ”  
 “မသိပါဘူး ဆရာကြီး”  
 “အဲဒီ ‘က’ ဆိုတဲ့ စာလုံးအပေါ်က ရှေ့ထိုးလို့ အကောက်ကလေးတင်လိုက် တာပေါ့ကွဲ့။ ဒီလိုလေ။ (ကျွန်တော်က ‘က’ ဟုရေးပြလိုက်သည်။)  
 “အဲဒီအကောက်ကလေးက အသတ်မဟုတ်လား ဆရာကြီး”  
 “ဟုတ်တယ်၊ ဟုတ်တယ်။ အဲဒီ ‘က’ ဗျည်းမှာ အ သရ မပါဘူး။ အ သရသံကို သတ်လိုက်ပြီဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်နဲ့ အသတ်လို့ခေါ်တာပဲကွဲ့”  
 “ဒီလိုဆိုရင် အသတ်ဆိုတာ ဗျည်းမှာ တွဲနေတဲ့ ‘အသရ’ ကို သတ်လိုက်တဲ့ အမှတ်အသားမို့ အသတ်လို့ခေါ်တာပေါ့နော်ဆရာကြီး”  
 “ဟုတ်ပါ့ဗျာ။ ကဲ- ဒါကို ဘယ်လိုအသံထွက်မလဲ” (“ကတ’ဟု ရေးပြလိုက်သည်။)  
 “ကတ’ လို့ ထွက်မှာပေါ့ ဆရာကြီး”  
 “ကဲ-နောက်က တကို သတ်လိုက်ပြီး ‘ကတ်’ လို့ရေးရင်တော့”  
 “ကတ်လို့အသံထွက်ပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ဟုတ်တာပေါ့။ နောက်က ‘တ်’ မှာ ‘အ’ သရမရှိတော့ဘူးဆိုတော့ ‘တ်’ ဗျည်းသံတစ်ဝက်ပဲ ထွက်တော့တာပေါ့။ အဲဒီ တစ်ဝက်သံကို ရှေ့က ‘က’ နဲ့ ပေါင်းလိုက်တော့ ‘ကတ်’ လို့ ထွက်သွားတာပေါ့ကွဲ့။ အင်္ဂလိပ်လို ရေးရင် ‘cut’ နဲ့ နီးစပ်တာပေါ့။ မြန်မာစကားက အဆုံးဗျည်းသံမထွက် တော့ နောက်က ‘တ်’ သံကို ပီပီသသဆိုစရာ မလိုဘူးလေ”  
 အဲဒီ ‘တ်’ သံထည့်မဆိုရင် ‘ကတာ’ လို့ပဲ ထွက်တာပေါ့။ ဒါ သမီးတို့ နားလည်လွယ်အောင် ရှင်းပြတာပါ”  
 “နားလည်ပါတယ် ဆရာကြီး”  
 “ ဒီလိုဆိုရင် ‘အသတ်’ ဆိုတာဘာလဲ။ သမီးတို့နားလည်သွားပြီ။ ဗျည်းမှာရှိနေတဲ့ ‘အ သရသံ’ ကို သေအောင်သတ်လိုက်တဲ့အမှတ်အသား မို့ ‘အသတ်’ လို့ ခေါ်တယ်ဆိုတာကိုပေါ့ကွဲ့။ ဒီတော့ ကလေးတွေကို ‘သဝေထိုး’ ကကြီး ရေးချ ကသတ် ကောက်’ လို့ စာလုံးပေါင်းသင်ပေးရင် နောက်ဆုံးက ‘က သတ်’ ဆိုတာ ‘က’ ထဲမှာ ကိုယ်ပျောက်နေတဲ့၊ ဒါမှ မဟုတ်ရင်လည်း ငှပ်နေတဲ့ အ သရသံ သေသွားအောင်၊ အသံမထွက် တော့အောင် ‘အသတ်’ ဆိုတဲ့ အကောက်ကလေးနဲ့သတ်ထားတာလို့ နားလည်ရမှာပေါ့ကွဲ့”

## ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း မြို့နယ်အဆင့် အသိပေးရှင်းလင်း

မြိုင် အောက်တိုဘာ ၂၅  
 မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးမျှော်မှန်းမှုအဖွဲ့အစည်း (UNICEF) အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေး လုပ်ငန်း မြို့နယ်အဆင့် အသိပေးရှင်းလင်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင် မြိုင်မြို့ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။  
 အဆိုပါရှင်းလင်းပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးကြီးတို့၊ ဒုတိယဦးစီးမှူး၊ ဦးရဲသူကျော်ဝင်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ကျန်းမာရေးမှူးကြီးတို့၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆရာဝန်၊ ဒေါက်တာရဲလင်းသန်းက မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းများကလည်း ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့်

တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (CLTS) တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး လုပ်ငန်းများ ရှင်းလင်းခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးမျှော်မှန်းမှုအဖွဲ့အစည်း အလုပ်အမှုဆောင် ကော်မတီဝင် ဦးသန်းမြင့်က အသင်း၏အကြောင်းနှင့် ဆောင်ရွက်နေသော စီမံချက်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်း၊ မြိုင်မြို့နယ် စီမံချက်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ဦးလှအောင်က စီမံချက်လုပ်ငန်းများဖြစ်သည့် ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (CLTS) အတွက် မြိုင်မြို့နယ်တွင် ရွာပေါင်း ၄၉ ရွာတို့မှ လူဦးရေ ၄၆၉၀၅ ဦးတို့အား ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဟောပြောပညာပေးခြင်းနှင့် လက်တွေ့ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၁၅

ရက်အထိ ခြောက်လကြာ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး လူတို့၏ပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေးတွင် အဓိကဖြစ်သည့် ယင်လုံအိမ်သာများအကြောင်းနှင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။  
 ထို့နောက် စီမံကိန်းညှိနှိုင်းရေး မျှော်မှန်းဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများက စီမံချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ကြမည့် အဖွဲ့များနှင့် မြို့နယ်/ကျေးရွာအုပ်စုများမှ ကျေးရွာပြည်သူများ ကိုယ်တိုင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့တို့ကို စီမံချက်လုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး တက်ရောက်လာကြသော ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့တို့က ပြန်လည်ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ တင်ပြမှုကို ညှိနှိုင်းရေးမှူးက ပြန်လည် ဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၃၅)



## နမ့်ခမ်းတွင် ကျေးလက်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်ဖွင့်

မူဆယ် အောက်တိုဘာ ၂၄  
 ရှမ်းပြည်နယ် မူဆယ်ခရိုင် နမ့်ခမ်းမြို့နယ် စယ်ဟိုင်း(မန်ကန်)ကျေးရွာပြည်သူ့စာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံ သစ်ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းတင်ဦး၊ နယ်မြေခံတပ်နယ်မှ ဗိုလ်မှူးချုပ် သက်ထွန်းဦး၊ မူဆယ်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးအယ်လ်စိုးထွန်းတို့၊ နမ့်ခမ်းမြို့နယ် ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်မိုးဦးတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။  
 အဆိုပါစာကြည့်တိုက်ကို မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်းမှ မတည်ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း၊ ကျေးရွာပြည်သူများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်းငွေကျပ် သိန်း ၄၀ ဖြင့် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။  
 အဆိုပါကျေးရွာစာကြည့်တိုက်သည် ၂၄ နာရီ လျှပ်စစ်မီးရရှိပြီး သုတ/ရသစာအုပ်မျိုးစုံ ၁၃၀၀ အုပ်ကျော် ထားရှိသည့်အပြင် Public Digital Library Service (PDL) တပ်ဆင်ပေးခြင်း၊ ပြည်သူများ လွယ်လင့်တကူ ကြည့်ရှုအပန်းဖြေနိုင်ရန်အတွက် Media ပစ္စည်းဖြစ်သော Sky Net တပ်ဆင်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) အယ်လ်စိုး (iprd)

## အခွန်တာဝန်ကျေပွန်သူ ကျေးဇူးတင်ကြ တိုးပြည်သူက







ပြည်တွင်းသတင်း

ဆေးရုံကြီးပင်မအဆောက်အအုံ ရှေးမူပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံထိန်းသိမ်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်သည် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး သင်ကြားရေးခန်းမ၌ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ (ယာပုံ)

ပင်မအဆောက်အအုံ ရှေးမူပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံထိန်းသိမ်းခြင်း၊ ပြင်ပလူနာဌာန အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းတို့အတွက် လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရန် လာရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာလှမြင့်က ရှင်းလင်းတင်ပြရာတွင် ငါးထပ်တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်အောင်အစီအစဉ် ပြင်ဆင်ထားပြီး ခေတ်မီခွဲစိတ်ခန်း (Modular OT) ထားရှိနိုင်ရေး

အတွက်လည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ငါးထပ်ဆောင်နှင့် ပင်မဆောင် ဆက်သွယ်မည့် Sky Corridor တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းမှာလည်း ပြီးစီးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အကျိုးရောင်ခြည်ကုသဌာန (Cyclotron and PET/CT) အဆောက်အအုံတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းမှာလည်း ၈၅ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ပင်မအဆောက်အအုံရှေးမူပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများကိုလည်း စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် တည်ဆောက်ဆဲငါးထပ်ဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်း၊



အကျိုးရောင်ခြည်ကုသဌာန တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ ပင်မဆောင် ရှေးမူပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ရှေးမူပျက်

ကဏ္ဍတွင် ပြည်ပကုမ္ပဏီအချို့ကို လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုခဲ့ခြင်းသည် ပြည်သူများအား ပိုမိုဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်သည့် တိုးတက်မှုကို ဖြစ်ပေါ်စေသော ယှဉ်ပြိုင်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်စေခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရန် အလားအလာကောင်းများ ရရှိနေရာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကျိတ်တိုးတက်မှုကို အထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ်၌ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည် သုံးသန်းရောက်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားရာ ပွင့်လင်းရာသီ၌ ခရီးသွားဧည့်သည်များ ပိုမိုလာရောက်ကြမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်ရာတွင် အခက်အခဲမရှိစေရန် အီးပီစာစနစ်

ကို အသုံးပြုခဲ့ရာ နိုင်ငံတကာမှ ခရီးသွားများ ပိုမိုလာရောက်နိုင်ရန် အထောက်အကူပြုနိုင်ခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၂၄ သန်းခန့် ရရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်၌ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၉၂၆ သန်းခန့်ရရှိခဲ့သည်။ ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်ဘီလီယံခန့် ရရှိနိုင်မည်ဟု မြန်မာနိုင်ငံ ပုဂ္ဂလိကတို့တယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များက ခန့်မှန်းထားသည်။ ကမ္ဘာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်း ကောင်စီကလည်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ ကျိတ်တိုး ၃ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းရှိလာနိုင်ကြောင်းနှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကုန်တွင် ပိုမိုတိုးတက်လာနိုင်ကြောင်း သုံးသပ်ထားသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ရှေးမူပျက်

ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်း ၈၅ မိုင်နှစ်ဖာလုံ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီက ရမည်းသင်းမှမိတ္ထီလာ ၄၈ မိုင်၊ သော်တာဝင်းကုမ္ပဏီက မိတ္ထီလာမှ မန္တလေး ၈၇ မိုင် ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ရန်ကုန်-ပဲခူး-မန္တလေး ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးကို မူလနှစ်လမ်းသွားမှလေးလမ်းသွား အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေသော အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းခွင်၊ ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်းသို့ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က ကျွန်တော်သွားရောက်လေ့လာခဲ့သည်။ အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီသည် လွန်ခဲ့သော ၁-၁၁-၂၀၀၁ ခုနှစ်မှစ၍ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက BOT စနစ်ဖြင့် တာဝန်ပေးလုပ်ငန်းအပ်နှံခဲ့သဖြင့် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးမှ ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်းကို တာဝန်ယူစတင်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၃၀-၅-၂၀၀၅ နေ့တွင် မြေသားလမ်းအကျယ် ၇၂ ပေနှင့်ကတ္တရာလမ်းအကျယ် ၂၄ ပေ ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဒဂုံအင်တာနေရှင်နယ်ကုမ္ပဏီထံမှ လွှဲပြောင်းလက်ခံရယူခဲ့သော ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား လမ်းပိုင်းကိုလည်း

၃၀-၅-၂၀၀၉ နေ့တွင် ၂၄ ပေအကျယ် ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းနှင့် အချို့နေရာတွင် ၂၄ ပေအကျယ် ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အဆိုပါလမ်းပိုင်းများကို ပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများဆောင်ရွက်နေခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်နေစဉ် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ညွှန်ကြားချက်အရ ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်းကို လေးလမ်းသွားအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဦးစားပေးအဖြစ် မိမိလမ်းပိုင်းအတွင်းမှ ဆွာ၊ သာဂရ၊ ညို၊ ရေနီ၊ သာဝတ္ထီ၊ ပျဉ်းမနား၊ တပ်ကုန်းမြို့တွင်းလမ်းများကို လေးလမ်းသွား ကတ္တရာလမ်းများအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခင်းပေးခဲ့သလို ကျန်လမ်း၏ဝဲဘက်စက်စီတွင် ၁၄ ပေအကျယ်ချခြင်း၊ ဒုအခြေခံလွှာခင်းခြင်း၊ (၄x၆)လက်မ ကျောက်ချခြင်း၊ (၂x၄)လက်မ အခြေခံလွှာခင်းခြင်း၊ ကြိုတင်ခြင်းနှင့် သည့်သည့်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်ဟု သိရသည်။ အဆင့်မြှင့်တင်လျက်ရှိသော လမ်းပိုင်းတစ်လျှောက်တွင် တံတား

နှင့်ရေပြန်စုစုပေါင်း ၃၄၅ စင်းပါရှိရာ ထိုရေပြန်နှင့်တံတားများအားလုံးကို လေးလမ်းသွားအဖြစ် တိုးချဲ့တည်ဆောက်ထားပြီဟုလည်း သိရသည်။ ကျွန်တော်တို့သတင်းအဖွဲ့သည် ရန်ကုန်-ပဲခူး-မန္တလေး-ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး လေးလမ်းသွားအဆင့်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းခွင် ရမည်းသင်းအပိုင်း မြသိုက်ကျေးရွာဝန်းကျင် လုပ်ငန်းခွင်နှင့် တပ်ကုန်းအပိုင်း ခေတ်အေးရွာဝန်းကျင်လုပ်ငန်းခွင်တို့ကို သွားရောက်ခဲ့ရာ ထိုလုပ်ငန်းခွင်အပိုင်း၌ တွေ့ခဲ့ရသော အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီမှ မန်နေဂျာ ဦးအောင်နိုင်ဌေး၊ စီမံကိန်းအင်ဂျင်နီယာများဖြစ်ကြသော ဦးအောင်စိုးမင်း၊ ဦးကျော်စိုးမိုးတို့အား ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးအဆင့်မြှင့်တင်နေမှုနှင့်ပတ်သက်၍ မေးကြည့်ရာ ၎င်းတို့က အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်းအပိုင်း ၈၅ မိုင်ကို လေးလမ်းသွားအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ရာတွင် အင်ဂျင်နီယာအဖွဲ့ကိုးဖွဲ့က သပြေတန်းစခန်း၊ နတ်တောင်စခန်းနှင့်ရေနီစခန်း၊ အင်းသာစခန်း၊ ဗောဓိမြိုင်စခန်း၊ ဂူစခန်း၊ ကျားသေ

အိုင်စခန်းနှင့် သဲတံစခန်းတို့တွင် စခန်းများထား၍ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် စက်ကိရိယာပိုင်းတွင်လည်း ဒိုဇာ၊ ဘက်ဟိုး၊ ရိုဒါ၊ အိပ်စကာဗေဒါ၊ ဂရေဒါ၊ စက်ရိုလာစသည်ဖြင့် စက်ကိရိယာအမျိုးပေါင်း ၁၅၀ တို့ဖြင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်းပြီးစီးအောင် စီမံချက် ဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း တို့ကို ရှင်းလင်းပြလိုက်သည်။ အေးရှားဝေါလ်လမ်းဖောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီသည် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းထံမှ BOT စနစ်ဖြင့် မန္တလေး-လားရှိုး-မူဆယ်-နန့်ခမ်းလမ်း၊ မိုင်းယု-ကြာကုတ်လမ်း၊ သိန္နီကွမ်းလုံး-ချင်းရွှေဟော်လမ်း၊ ရန်ကုန်-ပဲခူး-မိတ္ထီလာ-မန္တလေးလမ်း (ရေတာရှည်-ပျဉ်းမနား-ရမည်းသင်း) အပိုင်း၊ မြစ်ဝယ်-ထုံးတို-ပြင်ဦးလွင်လမ်း၊ ပုသိမ်-ငွေ့ဆောင်လမ်း၊ ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်း၊ အောင်ဇေယျတံတား ချဉ်းကပ်လမ်း၊ ညောင်တုံးလမ်းနှင့်ဆုံရာအထိ ရွှေပြည်သာတံတား၊ ညောင်တုံးလမ်းနှင့်ဆုံရာအထိ မအူပင်-ဆားမလောက်လမ်း အပါအဝင် လမ်းပေါင်း ၁၁ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၆၄၃ မိုင်ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

**မိုးလေဝသအခြေအနေ**  
နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။  
ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။  
မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းဒေသများတွင် ညအပူချိန်များ အနည်းငယ်လျော့နည်းနိုင်သည်။ (မိုး/လေ)

မြန်မာနိုင်ငံတွင် တတိယအကြီးဆုံးသစ်ဆွေးမြေ (Peat Land) မြန်အောင်မြို့နယ်မှ ထူအင်း ထိန်းသိမ်းရမည့်ကမ္ဘာ့စာရင်းတွင် ပါဝင်

မြန်အောင် အောက်တိုဘာ ၂၅ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အင်းလေးကန်ဒေသသည် သစ်ဆွေးမြေ (Peat Land) ၉၁၀၅ ဒသမ ၉၄ ဟက်တာရှိပြီး ပထမအကြီးဆုံး၊ ဟံဟိုးလွင်ပြင် ဒေသသည် သစ်ဆွေးမြေ ၁၆၈၄ ဟက်တာရှိပြီး ဒုတိယအကြီး

ဆုံး၊မြန်အောင်မြို့နယ်ထူအင်းသည် သစ်ဆွေးမြေ ၅၀၁ ဟက်တာရှိပြီး တတိယအကြီးဆုံး ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်အောင်မြို့နယ် ထူအင်းသည် ထိန်းသိမ်းရမည့် ကမ္ဘာ့သစ်ဆွေးမြေစာရင်းတွင် ပါဝင်သွားပြီးဖြစ်ကြောင်း ဦးမြင့်အောင် (ညွှန်မှူး-ငြိမ်း/သစ်တောက ပြောကြားသည်။

သစ်ဆွေးမြေများကို အကြောင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် အသုံးပြုလျက်ရှိရာ မှန်ကန်ကောင်းမွန်သော စီမံအုပ်ချုပ်မှု(Best Management) ရှိရန်လိုအပ်ကြောင်းနှင့် ဒေသပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခု၏ သစ်ဆွေးမြေစီမံခန့်ခွဲမှုသည် အဆိုပါဒေသ၏ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများ ထိန်းသိမ်းရေး၊ ရာသီဥတု



ပြောင်းလဲမှုလျော့ချရေး၊ ကာဗွန်စုပေါင်းထိန်းသိမ်းရေး၊ ရေသံသရာနှင့် ရေသယံဇာတထိန်းသိမ်းရေး၊ ဒေသခံများ၏ လူမှုစီးပွားရေးအစရှိသည်ဖြင့် အပြန်အလှန်ဆက်စပ်နေကြောင်း သိရသည်။ အင်းလေးဒေသတွင် အင်းလေးကန်စပ်တစ်လျှောက်တွေ့ရှိရသော သစ်ဆွေးမြေမှာ အနက် ၃ မီတာအထိရှိကြောင်း၊ ကျွန်းပျောသစ်ဆွေးမြေမှာ အနက် ၅၀ စင်တီမီတာမှ ၁ ဒသမ ၅ မီတာအထိ ကန်ရေမျက်နှာပြင်ပေါ်တွင် တွေ့ရှိရကြောင်း၊ တောင်ပိုကြီးကျေးရွာတွင် တွေ့ရှိရသော သစ်ဆွေးမြေကုန်းမှာ အနက် ၆ ဒသမ ၅ မီတာရှိပြီး ရှားပါးသော သစ်ဆွေးမြေတောင်ကုန်းအမျိုးအစား ဖြစ်ကြောင်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ကလေးမြို့နယ် ဟံဟိုးလွင်ပြင်ဒေသရှိ သစ်ဆွေးမြေရေယာတွင် သစ်ဆွေးမြေမှာ အနက် ၁၅ စင်တီမီတာမှ ၂၉၅ စင်တီမီတာ အထိ ရှိကြောင်းနှင့် မြန်အောင်မြို့နယ် ထူအင်းသစ်ဆွေးမြေမှာ အနက် ၁၅ စင်တီမီတာမှ ၂ မီတာအထိရှိကြောင်း Project Field Manager ဒေါ်စိန်စမ်းဇော်က ပြောကြားသည်။

သစ်တောသယံဇာတပတ်ဝန်းကျင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ထိန်းသိမ်းရေးအသင်း (FREDA)မှ SEA Peat Project Myanmar စီမံကိန်း(ထူအင်း/မြန်အောင်)၏ သစ်ဆွေးမြေစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးတင်ပြခြင်း အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က မြန်အောင်မြို့အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းမင်းထွန်းကမြန်အောင်မြေစီမံကိန်းတွင် သစ်ဆွေးမြေ (Peat Land) တွေ့ရှိသည့်အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ထူကျေးရွာအုပ်စု၊ ကညင်ငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ကြက်သွန်ခင်းကျေးရွာအုပ်စုနှင့် အင်ပင်ကျေးရွာအုပ်စုတို့မှ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ဝင်းဗိုလ်(မြန်အောင် ပြန်/ဆက်)

စိတ်ကြွရှားသွပ် ဆေးပြားများ ပမ်းဆီးရမိ

ဖားကန့် အောက်တိုဘာ ၂၅ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက မော်ဝင် လှုပ်ရှားအဖွဲ့မှ ဒုရဲမှူးဇော်မျိုးလွင် ဦးစီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ကျူးကျော်ရပ်ကွက်ရှိ ပျံကျတံငယ်များကို ဝင်ရောက်ရှင်းလင်းစဉ် CANDA အမျိုးအစား 125 ဆိုင်ကယ်စီးနင်းလာသူ ဇော်ထွန်းကို ရပ်တန့်ရှာဖွေစစ်ဆေးရာ WY စာတန်းပါ အနီရောင်စိတ်ကြွဆေးပြား ၂၀၀ စီပါ နှစ်ထုပ်၊ ၁၉၀ ပါတစ်ထုပ် စုစုပေါင်း စိတ်ကြွရှားသွပ်ဆေးပြား ၅၉၀ ရှာဖွေတွေ့ရှိ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် လုံးဝခမ်းနယ်မြေ ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းက အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ မိုးမိုးကျ(မြစ်ကြီးနား)



# စမတောင် မဟာပရဟိတ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဥယျာဉ်တွင် ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းနှင့် အထွေထွေရောဂါအခမဲ့ကုသပေးခြင်း ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅  
မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဥယျာဉ် အသင်းတို့က ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းနှင့် အထွေထွေရောဂါ အခမဲ့ကုသပေးခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျောင်း၌ကျင်းပသည်။

တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဥယျာဉ် အသင်းဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ၊ ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဒေါက်တာခင်ရွှေတို့က အမှာစကား



တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဥယျာဉ် အသင်းဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ၊ ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဒေါက်တာခင်ရွှေတို့က အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် သူရဦးမြင့်မောင်နှင့် ဒေါက်တာခင်ရွှေတို့က သင်ထောက် ကူပစ္စည်းများဝတ်စုံများပေးအပ်လျှင် ဝါန်းခဲမြို့(အပေါ်ပုံ) ဒေါက်တာခင်ရွှေ က စမတောင် မဟာပရဟိတ လူငယ် ဖွံ့ဖြိုးရေးဥယျာဉ်မှ သွားရောက် ပညာသင်ယူနေကြသည့် နည်းပညာ တက္ကသိုလ်တွင် ရှစ်ဦး၊ တပ်မတော် ဗိုလ်လောင်းသုံးဦးအတွက် တစ်ဦး ကို တစ်လလျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွင် တစ်ဦး၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ်တွင် လေးဦး အတွက် တစ်ဦးကို တစ်လလျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀တို့ကို ပညာသင် စရိတ်ထောက်ပံ့ပေးခဲ့သည်။

ကျေးဇူးတင် အော်ရီဒူးဆင်း ကတ်များ အပြိုင်အဆိုင် ရောင်းချ နေသော်လည်း တယ်လီနော ဆင်း ကတ်များ ထွက်ရှိလာပါက ဝယ်ယူ စမ်းသပ် သုံးစွဲရန်အတွက် အစပိုင်း တွင် ရောင်းအားတက်နိုင်သော် လည်း အော်ပရေတာများ၏ ယှဉ်ပြိုင် မှုမှာ အားစမ်းဆဲသဖြစ်ကြောင်း၊

အမှန်တကယ် တည်ငြိမ်သည့် ဝန် ဆောင်မှုအခြေအနေများ ရောက်ရှိ မှသာ ယှဉ်ပြိုင်မှုစတင်နိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း မိုးတိုင်းဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာဖြင့် ကယ်လီဖိုးနီးယား တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရရှိလာသူ ဘွဲ့ရရှိလာသူ ကိုဝင်းမျိုးအောင်(Velta) က ပြော သည်။ အော်ရီဒူး၏ ဆက်သွယ်ရေး ကွန်ရက်အား မြန်မာပြည်သူများ

ငွေကျပ် ၂၅ ကျပ်နှုန်းကို ခေါ်ဆိုခ ကောက်ခံခြင်းဖြစ်ပြီး အမ်ပီတီဆင်း ကတ်များထက် သက်သာသော် လည်း အင်တာနက်သုံးစွဲမှုမှာ အစီ အစဉ်များ၊ ထိပေါက်စဉ်၊ ကျန်းမာ ဒေတာသုံးစွဲမှုအရ ကောက်ခံခြင်း ကြောင့် ဈေးနှုန်းပိုမိုနေပြီး အော်ရီဒူး ထက် အနည်းငယ်လျော့နည်းနေ ကြောင်း တွေ့ရသည်။ မြို့ကြီးသုံးမြို့အပြင် အခြားမြို့ နယ်များသို့လည်း ထပ်မံတိုးချဲ့ပေး

ကျော့ပုံမှ “ဆူးလေရွှန်ဂရီလာဟိုတယ်က လည်း ကလေးတွေအတွက် အထူးစပယ်ရှယ်စီမံထားတဲ့ အစား အသောက် တည်ခင်းပေးမှုတွေက မိဘနဲ့ဝေးကွာနေရသူ ကလေးတွေ အတွက် အလွန်အရေးကြီးတဲ့ အစီ အစဉ်ဖြစ်ပါတယ်”ဟု တက်ရောက်

လာသူ လူမှုဝန်ထမ်းကျောင်း (ရွှေဝို တိုင်)မှ ဆရာမတစ်ဦးကလည်း မှတ်ချက်ချသည်။ ထိုအစီအစဉ်၏ အမည်ကို ‘အလင်းရောင်ဆီသို့ ချီတက်ခြင်း’ ဟုပေးထားသည်။ မီးအိမ်ဆီသို့ သွားရာလမ်းတစ်လျှောက်တွင် ဖုံး ကွယ်ထားသော ဆုပစ္စည်းများရှိ

နေသည်။ ထိုအစီအစဉ်တွင် ကလေးငယ်များ၏ ဖျော်ဖြေမှုများ၊ မျက်လှည့်ပွဲများ၊ မျက်နှာဆေး ခြယ်မှုများ၊ ပုံပြင်ပြောပြခြင်းများ၊ ခြင်းလုံးအလှူခတ်ပြခြင်း၊ ရုပ်ပြောင် ကာတွန်းရေးဆွဲခြင်းများနှင့် အနု ပညာလက်ရာများ ဖော်ထုတ်ခြင်း တို့ကိုလည်း ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ မိဘမဲ့နှင့် မိဘရှိလျက် စွန့် ပစ်ခံကြရသည့် ကလေးငယ်များ အတွက် တတ်စွမ်းသုများက ယခု ကဲ့သို့ အခွင့်အလမ်းများပေးခြင်း သည် အလင်းရောင်ဆီသို့ ရောက် ရှိရန် စိုင်းပြင်းနေသော ကလေးငယ် များအတွက် ခွန်အားတစ်ရပ်ပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။

## တောင်ငူမြို့ တိုင်းအထွေထွေရောဂါကုသေးရုံကြီးဝင်းအတွင်း၊ အပြင် လုပ်အားပေးသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

တောင်ငူ အောက်တိုဘာ ၂၅  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူ ဒေသ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ စက်မှုတိုင်း(၂) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြား ရေးမှူးများဖြစ်ကြသော ဦးထွန်းခင် သန်း၊ ဦးသက်ဝင်းနှင့် ဦးသိန်းကျော် တို့ ဦးစီးသော တည်ဆောက်ရေး (၅) ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် စက်မှုတိုင်း (၂)တို့မှ ဝန်ထမ်းစုစုပေါင်း ၂၀၀ ခန့်တို့သည် အောက်တိုဘာ ၂၅

ရက် နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ တောင်ငူမြို့ တိုင်းအထွေထွေ ရောဂါကု ဆေးရုံကြီးဝင်းအတွင်း၊ အပြင် လုပ်အားပေးသန့်ရှင်းရေး များ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ လုပ်အားပေးပွဲတွင် ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ မြက်ရိတ် စက်ရှစ်လုံး၊ မြေတူးစက်အသင်း တစ်စီး၊ မြေသယ်ယာဉ်ခြောက်စီး တို့ဖြင့် ချွံနွယ်များစုတ်ထွင်ရှင်း လင်းခြင်း၊ ရေဆိုးမြောင်းများ သန့် ရှင်းခြင်း၊ ရေနုတ်မြောင်းများတူး

မှု ကူညီရာရောက်သည့် စိတ်ဆန္ဒ ဖြင့် ယခုကဲ့သို့ လုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ကြခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်က ပြော ကြားခဲ့သည်။ အလားတူ လုပ်အားပေးပွဲတွင် ပါဝင်သော လုပ်သားတစ်ဦးကလည်း ရုံးလုပ်ငန်း တာဝန်များနှင့် မအား လပ်သည့်ကြားမှ နားရက်တွင် ယခု ကဲ့သို့ ပရဟိတအလုပ်ကို လုပ် ဆောင်ခွင့်ရသည့်အတွက် ကျေနပ် အားရမိကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ယခုကဲ့သို့ လုပ်အားပေးပွဲမျိုး ပြုလုပ် ပါကလည်း တက်တက်ကြွကြွ ပါဝင် ဆောင်ရွက်သွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။



“ရွှေလျှောက် ဒီလိုပရဟိတ အလုပ်တွေကို တတ်နိုင်သမျှ လုပ် သွားမှာပါ။ မြို့ခံလူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့တွေနဲ့လည်း ပူးပေါင်းပြီး ထောက်ပံ့ကူညီသွားမှာပါ”ဟု လက် ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထွန်း ခင်သန်းက ပြောသည်။ အဆိုပါ သန့်ရှင်းရေး လုပ်အားပေးပွဲသို့ ခေါင်းလောင်းသံ (၄၈)အဖွဲ့က ဂေါ် ပြားများနှင့် အပူပေးပေးပွဲများ ကူညီ ပံ့ပိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
ကျော်လှ(တောင်ငူ)

### ပြည်ထွင်းသတင်း



တစ်သက်တာ စာပေဆုရင် စာရေးဆရာကြီး အောင်သင်း ကွယ်လွန်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅  
မြန်မာစာပေလောက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တစ်သက်တာအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရင် ဆရာကြီး ဦးအောင်သင်း(အောင်သင်း)သည် ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ စမ်းချောင်းမြို့နယ် သံတံတားရပ်ကွက် ဓမ္မိကဝတီလမ်း အမှတ် (၄၆) နေအိမ်တွင် ကွယ်လွန်သွားရာပြုဖြစ်သည်။ ဆရာကြီး ဦးအောင်သင်းကွယ်လွန်ချိန်တွင် အသက်(၈၈နှစ်)ရှိပြီဖြစ် သည်။ ဆရာကြီးကို အဖ သခင်ညီမောင်၊ အမိ ဒေါ်ရွှေကြင်တို့က ၁၉၂၇ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၇ရက်နေ့တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တောင်တွင်းကြီးမြို့ ၌ မွေးဖွားခဲ့သည်။

သူငယ်တန်းမှစ၍ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်သည်အထိ တောင်တွင်းကြီးမြို့ မိုးထိမြန်မာကျောင်းတွင် ပညာသင်ကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် မကွေးကောလိပ်တွင် ပညာသင်ကြားခဲ့ပြီး ၁၉၅၇ခုနှစ်တွင် ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မှ ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ ရရှိသည်။ ၁၉၇၄ခုနှစ်တွင် ဝတ္ထုတိုလေ့လာ ချက် စာတမ်းဖြင့် မဟာဝိဇ္ဇာတန်းကို ဂုဏ်ထူးနှင့်အောင်မြင်ခဲ့သည်။ ၁၉၆၂ခုနှစ်မှစတင်၍ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ မြန်မာစာဌာန၊ မော်လ မြိုင်ဒီဂရီကောလိပ်၊ ပြင်ဦးလွင်စစ်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တို့တွင် နည်းပြဆရာမှ လက်ထောက်ကထိကအဖြစ် အဆင့်ဆင့်တာဝန်ထမ်း ဆောင်ခဲ့သည်။

၁၉၅၇ခုနှစ်မှစ၍ စာပေများ စတင်ရေးသားခဲ့ပြီး ယနေ့အထိ ကျင့် ဝတ်နိတိဆိုင်ရာ၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ သုတရသစာပေများစွာရေးသားခဲ့ သည်။ လုံးချင်းအုပ်စု ၅၀ကျော် ထုတ်ဝေခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ယနေ့ထက် တိုင် လူငယ်များ၏ ပစ္စုပ္ပန်နှင့်အနာဂတ်ဘဝများကိုယ်ရည်ကိုယ်သွေး တောက်ပြောင်စိမ်းလန်းရေးအတွက် စာပေရေးသားဟောပြောခြင်းအားဖြင့် စာပေအနုပညာ၌ ဘဝကိုမြှုပ်နှံကာ အချိန်ပြည့်စာရေးဆရာအဖြစ် သက်ဝင်ရှင်သန်နေထိုင်လျက်ရှိသည်။

စာပေရေးသားဟောပြောခြင်းများအပြင် လူမှုရေးကိစ္စများကို ဆောင် ရွက်ရန်လည်း ဆန္ဒထက်သန်သူဖြစ်၍ “ရန်ကုန်နာရေးကူညီမှုအသင်း” တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ မြန်မာစာပေဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဘဝတာဝန်လျှောက်ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခဲ့ရာ ၂၀၁၂ခုနှစ်တွင်အမျိုးသား စာပေတစ်သက်တာဆုကိုခိုးမြှင့်ခြင်းခံရသည်။ ဆရာကြီးကွယ်လွန်ခဲ့ ပြီးနောက် သမီးကြီး ဒေါ်မော်မော်သင်း-ဦးကျော်ဝင်း၊ သား ဦးအောင်မြိုင် သင်း-ဒေါ်မြမိုးသူဇာ၊ မြေးလေးဦး၊ မြစ်နှစ်ဦး ကျန်ရှိခဲ့သည်။

စာပေမြင့်မှ လူမျိုး တင့်မည်

### မန်စီးတီးတို့ အဝေးကွင်း၌ ဝက်စ်ဟမ်းကိုရှုံး



လန်ဒန် အောက်တိုဘာ ၂၅  
ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ် (၉) စနေနေ့ အစောဆုံးပွဲအဖြစ် ဝက်စ်ဟမ်းနှင့် မန်စီးတီးတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ဝက်စ်ဟမ်းက နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ဝက်စ်ဟမ်းအတွက် ဂိုးကို ပထမပိုင်းပွဲချိန် ၂၁ မိနစ်တွင် ဖီတာနိုက သွင်းယူပေးပြီး ပထမပိုင်းတွင် မန်စီးတီးတို့ တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင်လည်း ဝက်စ်ဟမ်းက ဂိုးကို သွင်းယူခဲ့ရာ ဆာခိုက ၇၅ မိနစ်တွင်သွင်းယူခဲ့သည်။ (အပေါ်ပုံ) မန်စီးတီးအတွက် ချေပဂိုးကို ၇၈ မိနစ်တွင် ဆေးလ်ဗားက သွင်းယူပေးသည်။ ပွဲပြီးဆုံးသည်အထိ မန်စီးတီးတို့ ချေပဂိုးမသွင်းနိုင်သဖြင့် နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ပွဲစဉ် (၉)အပြီး မန်စီးတီးတို့ ငါးပွဲနိုင်၊ နှစ်ပွဲသရေ နှစ်ပွဲရှုံး ရမှတ် ၁၇ မှတ်ရရှိထားသည်။ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါ ပွဲစဉ်(၉)တွင် ဒေါ်မွန်က ဟန်နီဇာကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးပြီး ဖရန်ဖတ်က စတုဂံကို လေးဂိုး- ငါးဂိုးဖြင့် ရှုံးခဲ့သည်။ ဟာတာဘာလင်က ဟန်းဘတ်ကို သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရသည်။ သီဟ - ရေးသည်







# နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လေကြောင်းလိုင်းဖြစ်ရန် မြန်မာ့လေကြောင်းမှ ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများပြုလုပ်

နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်တက်လာပြီး ပြောင်းလဲလာသောမူဝါဒများကြောင့် နိုင်ငံတကာမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ခရီးသွားစည်သည်များနှင့် လာရောက်လေ့လာသူများသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ လေကြောင်းခရီးဖြင့် အများဆုံးဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ နိုင်ငံပိုင်လေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည့် မြန်မာ့လေကြောင်းသည် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ လေကြောင်းလိုင်းဖြစ်ရန် ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။



မြန်မာ့လေကြောင်းသည် ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ ပျံသန်းပြေးဆွဲရန် စီမံဆောင်ရွက်နေပြီး နိုင်ငံတကာနှင့် အညီ လေယာဉ်လက်မှတ်များကို IT System များ တည်ထောင်ပြီး On Line Booking စနစ်ဖြင့် Sale and Center များတွင် ရောင်းချနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး လေယာဉ်သစ်များဝယ်ယူရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

မှ ဝန်ထမ်းများကို စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရန် သင်တန်းများပေးပြီး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ ပြုပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခင်က ATR လေယာဉ်များကို ဗန်ကောက်၊ မလေးရှား၊ စင်ကာပူနိုင်ငံများသို့ သွားရောက်ပြင်ဆင်ခဲ့ရာမှ ယခုအခါ ပြည်တွင်း၌ ပြင်ဆင်နိုင်ရန် ATR လေယာဉ်အကြီးစားပြင်ဆင်သည့် အလုပ်ရုံတည်ထောင်ရန် ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

၁၀စင်း ဖြင့် ပြည်တွင်းခရီးစဉ်များကို ပြေးဆွဲပျံသန်းနေပြီး ပြည်ပသို့ပြေးဆွဲပျံသန်းရန် အမေရိကန် GECAS ကုမ္ပဏီမှ ငှားရမ်းထားသည့် Boeing 737 လေယာဉ် ၁၀ စင်း အနက် Boeing 737-800 NG လေယာဉ်နှစ်စင်းသည် ၂၀၁၅ ဇွန်လနှင့် အောက်တိုဘာလတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများသို့ ပြေးဆွဲရန် စီစဉ်ထားကြောင်း ကျန်ရှိစဉ်မှာ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် သုံးစင်း၊ ၂၀၁၇ တွင် တစ်စင်း၊ ၂၀၁၉ နှင့် ၂၀၂၀ တွင် နှစ်စင်းစီရောက်ရှိမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ တွင် ပြင်သစ်နိုင်ငံနှင့် အီတလီနိုင်ငံများမှ Exim Bank Financial Assistant ဖြင့် ဝယ်ယူထားသော ATR-70-600 လေယာဉ်အသစ်ခြောက်စင်းမှ တစ်စင်းသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကာ ၂၀၁၆ တွင် သုံးစင်းနှင့်

၂၀၁၇ တွင် နှစ်စင်းရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာ့လေကြောင်းသည် ပြည်တွင်းခရီးစဉ်များတွင် ခရီးသည်အများဆုံးသယ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ယခင်နှစ်မှိုးရာသီ ငါးလတာကာလတွင် ခရီးသည် ၁၆၅၀၀၀ ခန့် သယ်ဆောင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်မှိုးရာသီ ငါးလတာကာလတွင် ခရီးသည်နှစ်သိန်းကျော် သယ်ဆောင်ခဲ့ကာ ခရီးသည်ဝင်ငွေ ၇ ဒသမ ၇ ဘီလီယံအထိ ပိုမိုရှာဖွေနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် မြန်မာ့လေကြောင်း အပါအဝင်လေကြောင်းလိုင်း ကိုးခုမှ လေယာဉ်များဖြင့် ပြည်တွင်းခရီးစဉ်များ၏ ပြည်တွင်းလေယာဉ်ကွင်း ၃၃ ကွင်းတွင် ၂၈ ကွင်းအသုံးပြုနေကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-နေလင်း(သတင်းစဉ်) ဓာတ်ပုံ-မင်းသစ်

“IT System တည်ထောင်ပြီး နိုင်ငံတကာမှာ ပြည်တွင်းမှာရှိတဲ့ မြို့ကြီးရုတ်မြို့ကို On Line Booking နဲ့လက်မှတ်ရောင်းပြီး ပြည်တွင်းမှာ ပြေးဆွဲမယ်။ ၂၀၁၅ မတ်လမှာ ပြည်ပကို ပျံသန်းပြေးဆွဲမယ်” ဟု မြန်မာ့လေကြောင်းမှ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (စီးပွားရေး) က ပြောသည်။

မြန်မာ့လေကြောင်းအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာလေကြောင်းလိုင်းအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ရန် မြန်မာ့လေကြောင်းလိုင်း

“နိုင်ငံတကာဝင်ဆွဲအောင်လုပ်နေတာပေါ့။ ပြည်တွင်းမှာပျံနေရင် တော့ နိုင်ငံတကာ စံနှုန်းမမီနိုင်တော့ဘူး။ နိုင်ငံတကာလေကြောင်းလိုင်းအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ဖို့ အကုန်လုံးပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်နေပါတယ်” ဟု အထက်ပါပုဂ္ဂိုလ်က ထပ်မံပြောကြားသည်။

မြန်မာ့လေကြောင်းမှ လေယာဉ်

## ဇီးဖြူပင်အထက်၌ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ

စလင်း အောက်တိုဘာ ၂၅ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့နယ် ဇီးဖြူပင် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းတွင် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များအား ဆွမ်းကပ်လှူပြီး သက်ကြီးရွယ်အိုများအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများဖြင့် ကန်တော့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဇီးဖြူပင် အထက်ကျောင်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော အသက်(၆၀) ပြည့်ပြီး သောအငြိမ်းစား ဆရာ ဆရာမကြီးများအား ၁၉၉၅ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၅ ခုနှစ် ကျောင်းသားဟောင်းများက (၁၄)ကြိမ်မြောက် ပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများနှင့်အတူ ဇီးဖြူပင်ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးပေါ်ဦးနှင့် ဆရာ ဆရာမများက လှူဖွယ်ပစ္စည်းများဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ပွဲ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ စစ်ကြည့်(စလင်း)

### ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

## မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြုကာ စင်ကာပူ စတားဟန်ဒ်ပြိုင်ပွဲသို့ မဟာပလသွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်

သတင်း- သွန်းဝသန် ဓာတ်ပုံ- မောင်သဲဦး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅ နိုင်ငံဘာလ ၂၃ ရက်တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် Mr Star Hunk International 2014 ပြိုင်ပွဲသို့ မော်ဒယ်လ် မဟာပလက မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြုအနေဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့လို လူငယ်တွေအတွက် အခွင့်အလမ်းတွေအများကြီးရလာပါတယ်။ အရင်က အမျိုးသမီးအလှမယ်တွေကို လူသိများကြပြီး အမျိုးသားပြိုင်ပွဲတွေကို နိုင်ငံတကာ အဆင့်သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်တာ အလွန်နည်းပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အတွက် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်မှု၊ ဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှု၊ နိုင်ငံတကာ မော်ဒယ်တစ်ယောက်ရဲ့ စံချိန်စံညွှန်း၊ ကိုယ်ရည်ကိုယ်သွေး၊ အနုပညာစွမ်းရည်၊ ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်မှု စသဖြင့်အများကြီး ပြင်ဆင်ခဲ့ရပါတယ်။ အဓိကတော့ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ မြန်မာမော်ဒယ်လ် တစ်ယောက် ဖြစ်လိုပါတယ်” ဟု မဟာပလ ကပြောသည်။

အသက် ၁၉ နှစ်သာ ရှိသေးပြီး ဒဂုံတက္ကသိုလ်နောက်ဆုံးနှစ် ဥပဒေကျောင်းသား တစ်ဦးဖြစ်သော မဟာပလမှာ အဆိုပါပြိုင်ပွဲကို သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံဘာ ၁၀ ရက်တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ သွားရောက်ကာ စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်ရမည်ဖြစ်ပြီး နောက်ဆုံးအဆင့်ပြိုင်ပွဲကို နိုင်ငံဘာ ၂၃ တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မဟာပလမှာ မကြာသေးမီက စင်ကာပူတွင်ကျင်းပခဲ့သည့် Mr Teen International ပြိုင်ပွဲတွင် Mr Absolute Model International 2014 ဆုနှင့် The Best Traditional Cosume Award ဆုများကို ရရှိခဲ့သဖြင့် ယခုကဲ့သို့ နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲတွင် ထပ်မံယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



**Enjoy Together ... Enjoy Forever!**  
ပဏာမအဆင့်ကံထူးရင် ရွေးချယ်ပွဲ

အဆိုတော် ဇော်ပိုင်၊ နီနီခင်ဇော်၊ မိမိနွဲ့ နှင့်  
ကောကောမိုး တို့၏ သီဆိုပျော်ပြေမှု  
**Life & Dance** အဖွဲ့၏ ကပြတင်ဆက်မှု နှင့်အတူ  
**Dream Boat** အဖွဲ့၏ **Game** အစီအစဉ်များ

Date : 26 Oct, 2014 (SUN)  
Time : 3:00pm - 6:00pm  
Venue : Junction Centre 8 mile

Supported by  
SGG Motor Services Ltd  
www.junctioncentregroup.com www.facebook.com/junctionshoppingcentre  
Junction CENTRE







# ကက်ပီတယ်ဝမ်းဖလား ၁၆သင်းအဆင့် ပွဲတွေစပြု

မိုးမြင့်လင်းလက်

ကက်ပီတယ်ဝမ်းဖလား ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ၁၆ သင်းအဆင့် ပွဲတွေကို အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်မှာ ဆင်နွှဲမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပွဲမှာ ထိပ်သီး အသင်းတွေဖြစ်တဲ့ ချယ်လ်ဆီး၊ မန်စီးစီးတို့ရဲ့ ကြိုးစားမှုတွေ၊ အသင်းငယ်တွေရဲ့ ခုခံရုန်းထမှု တွေဟာ ပြိုင်ပွဲရသက် စူးရှအောင်ပေးစွမ်းဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

**မန်စီးစီးနှင့် နယူးကာဆယ်**  
ဒီနှစ်သင်းရဲ့ နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံပွဲမှာ မှတ်တမ်း ကိုကြည့်ရင် မန်စီးစီးက လေးဂိုးပြတ်နိုင်ပွဲရထား ပါတယ်။ လက်ရှိအချိန်မှာလည်း မန်စီးစီးတို့ ရလဒ်တွေကောင်းနေတာမို့ နယူးကာဆယ်တို့ မလွယ်ပါဘူး။ နိုင်ပွဲဆိုတာ မန်စီးစီးတို့ရဲ့ လက်ထဲ မှာရှိပါတယ်။

**ရှယ်ဘူရီနှင့် ချယ်လ်ဆီး**  
နိုင်ပွဲတွေဆက်နေတဲ့ ချယ်လ်ဆီးဟာ အခုပွဲ မှာ ရှယ်ဘူရီကို အလေးထားကစားရပါလိမ့်မယ်။ ချယ်လ်ဆီးဟာ ပြိုင်ပွဲအရပ်ရပ်မှာ အကောင်းဆုံး ခြေစွမ်းပြနိုင်အောင် ကြိုးစားနေတာမို့ ချယ်လ်ဆီး တိုက်စစ်မှူးတွေ ပြတ်သားတဲ့ ရလဒ်ထွက်ပေါ်

အောင် ပုံဖော်ပါလိမ့်မယ်။  
**လီဗာပူးနှင့် ဆွမ်ဆီး**  
ဆွမ်ဆီးနဲ့ဆုံတိုင်း လီဗာပူးတို့ ခက်ခဲစွာ အားထုတ်ခဲ့ရတာချည်းပါပဲ။ ဆွမ်ဆီးဟာ အသင်း လိုက်ကစားအားကောင်းပြီး လီဗာပူးကိုလည်း ခြေရည်တူကစားနိုင်တဲ့ အနေအထားရှိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အိမ်ကွင်းမှာ ကြိုးကြာနီတို့ အောင်ပွဲ ခံမယ့် အခွင့်အလမ်းရှိနေပါတယ်။

**စပါးနှင့် ဘရီတန်**  
စပါးဟာ ဘရီတန်ကို အနိုင်ကစားနိုင်တဲ့ ခြေစွမ်းရှိနေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကစားအား အတက်အကျရှိနေတဲ့ စပါးဟာ နောက်ဆုံးသုံးပွဲ ရလဒ်က မကောင်းတာမို့ အခုပွဲ လူစုံမကစား ရင် အခြေအနေမကောင်းနိုင်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် တစ်ဦးချင်းရော အသင်းလိုက်ပါ အားထုတ်မှုသာ တွဲ အိမ်ရှင်ကိုပြန်ပါတယ်။

**ဘုန်းမောက်နှင့် ဝက်စ်ဘရစ်**  
နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံခဲ့ရလဒ်မှာတော့ ဝက်စ် ဘရစ်က လေးဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ နိုင်ထားပါတယ်။ လောလောဆယ်မှာ ဘုန်းမောက်တို့ ခြေစွမ်းတက်

နေပေမယ့် ဝက်စ်ဘရစ်က မန်ယူကို သရေကစား ထားတဲ့ အားထုတ်မှုကလည်း အသိအမှတ်ပြုစရာ ဖြစ်တာမို့ ဝက်စ်ဘရစ်တို့ပဲ အသာစီးရနိုင်ပါတယ်။

**အမ်ကော့ဒွန်းနှင့် ရက်ဖီးလ်**  
ရက်ဖီးလ်ဟာ ခြေစွမ်းကောင်းမွန်နေပြီး နိုင်ပွဲ တွေဆက်တိုက်ရရှိထားပါတယ်။ အမ်ကော့ဒွန်းတို့က တော့ ပုံမှန်ခြေစွမ်းရရှိအောင် ကြိုးစားနေတာမို့ အခုပွဲမှာ အကြိတ်အနယ်ရှိပြီး အမှတ်ခွဲယူရမယ့် ကိန်းပါပဲ။

**ဖူလ်ဟမ်နှင့် ဒါဘီ**  
နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံမှုမှာ ဒါဘီတို့ ဖူလ်ဟမ်ကို ငါးဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ နိုင်ပွဲရထားပါတယ်။ လက်ရှိအနေ အထားမှာ ဖူလ်ဟမ်ရဲ့ခြေစွမ်းက အားရစရာမရှိ တာမို့ ဒါဘီက ဒီပွဲမှာ အားထားစရာကောင်းတဲ့ အသင်းဖြစ်မှာအမှန်ပါပဲ။

**စတုတ်နှင့် ဆောက်သမ်တန်**  
လက်ရှိခြေစွမ်းပိုင်းက တူညီနေပြီး နောက်ဆုံး တွေ့ဆုံမှုမှာ တစ်ဂိုးစီသာရပွဲဖြစ်ထားပါတယ်။ ဒါ ပေမယ့် ဒီနှစ်ခြေစွမ်းတက်လာတဲ့ ဆောက်သမ် တန်ကို အားပေးတာအမှန်ဆုံးပါပဲ။

## ပေါလ်ပေါ့ဘာကို ထပ်မံစာချုပ်

အီတလီစီးရီးအေမှာမည်ကြီးကလပ် ဂျူဗင်တပ်စ်က ပေါလ်ပေါ့ဘာအား ၂၀၁၉ ခုနှစ်အထိတိုင်အောင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုလိုက်သည်။ အသက် ၂၁ နှစ်ရှိ ကွင်းလယ် ကစားသမား ပေါ့ဘာသည် ၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့ဖလားတွင် ပြင်သစ်အသင်းနှင့်အတူ ပါဝင်ကစားခဲ့သူဖြစ်သည်။ ၎င်းကို ဥရောပထိပ်တန်း ကလပ်အချို့က ခေါ်ယူရန် အဆက်အသွယ်ပြုလုပ်ထားသည်။ ပေါ့ဘာသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ်က မန်ယူမှ ဂျူဗင်တပ်စ်သို့ အလွတ် ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ သည်။ ၎င်းသည် အီတလီစီးရီးအေဖလားကို ဂျူဗင်တပ်စ်နှင့်အတူ နှစ်နှစ် ဆက်တိုက် ဆွတ်ခူး နိုင်ခဲ့သည်။ ၎င်းကို ဂျူဗင်တပ်စ်က ၂၀၁၆ အထိသာ စာချုပ်ထားခဲ့သည်။ ခြေစွမ်းပြလာသော ပေါ့ဘာအား ဂျူဗင်တပ်စ်က ၂၀၁၉ ခုနှစ်အထိ စာချုပ်လိုက်ပြီဖြစ် သည်။



## တီယာဂို လအတန်ကြာ နားရဦးမည်

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်ကွင်းလယ်ကစားသမား တီယာဂိုသည် ဒူးခေါင်းခွဲစိတ်မှုကြောင့် လအတန်ကြာအောင် အနားယူ ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကလပ်က ကြေညာသည်။ အသက် ၂၃ နှစ်ရှိ တီယာဂိုသည် ဟော့ဖန်ဟိန်း နှင့် တစ်ဖက် သုံးဂိုးစီသာရကျခဲ့သည့် မတ် ၂၉ ရက် ကတည်းက မကစားနိုင်ဘဲရှိခဲ့သည်။ ဒဏ်ရာရမှုကြောင့် တီယာဂိုသည် စပိန် အသင်း ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲဝင်ကစားမှုနှင့်လည်း လွဲခဲ့ရသည်။ အဆိုပါဒဏ်ရာမှပြန်လည်ကောင်းမွန်လာပြီး လေ့ကျင့် နေစဉ် ဒူးခေါင်းအမာရွတ်များ ဒဏ်ရာပြင်းထန်စွာရခဲ့သဖြင့် ခွဲစိတ်မှုတစ်ခုပြန်လည်ပြုလုပ်ရတော့မည်ဟုဆိုသည်။ ယင်းအတွက် လနှင့်ချီ၍ အနားယူကုသမှုခံရတော့မည်ဟုဆိုသည်။

**ရွှေကြေးစည် မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)**  
ဟောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင်မီးပုံးပျံ (၂) ညှိအိမ် **Nov 1, 4**  
▲ တောင်ကြီး၊ မေ့တော်ကတ္တူ၊ ထပ်စမ်း၊ ပြင်ပင်တောင်နှင့် ပတ္တမြားတူတူများများ  
အင်းလေးတောင်တော်၊ ရေပူစမ်း၊ ပင်းတေ၊ ရွှေပင်၊ ကံလုံ၊ မြင်းမထီ၊ ကလေး၊ ဘုရား၊ (၅) ရက်  
▲ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသီ၊ စွယ်တော်လေးဆူ၊ ပခုက္ကူ (၄) ရက်၊ ဆက်၍ - မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်တန်း (၅) ရက်  
လမ်းဆုံးတန်း 01-240860/372290 ခေါ်ရုံ 09-49282825, 09-73494339, 09421029191

**သနိုးဌေးနှင့်ရောင်းရင်းများ မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)**  
▲ တောင်ကြီးမီးပုံးပျံ၊ အင်းလေး၊ ပင်းတေ၊ (၄) ရက်၊ လှိုင်ကော်၊ **Nov-4/6**  
▲ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသီ (၄) ရက်၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ ပုဗ္ဗ (၄) ရက် အားလုံးပါ (၅/၁၀) ရက်။  
▲ ထားဝယ်ရှင်ကုံးရင်း၊ မောင်းမကန်ကမ်းခြေ (၆) ရက်။ **Nov-3**  
▲ လွန်၊ နေပြည်တော်၊ ပြည်၊ အကောက်တောင်၊ နဂါးရပ် (နေချင်းပြန်) (စနေ/တနင်္ဂနွေ)။  
▲ ဖော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ကမ်း၊ စက်ဝဲ (ကျိုက္ကမ်းမှ)၊ နားလှည့်တောင် (၂/၃) ရက်။  
▲ တီးလင်း၊ ဝဲလံတော်ရင်း၊ ကျိုက္ကမ်းတောင်၊ ကေလသံတော်ရင်း၊ မြို့ဦး၊ ပရိတ်ဂေဟာ (နေချင်းပြန်)။  
**Oct - 17/24/31, Nov-3/4/6/7/11/4/21/28** ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းခြင်း။  
အမှတ် (၄၂၅)၊ ရွှေဘိုလမ်း (အထက်)၊ မန်းဆန်းမြို့နယ်၊ Ph: 380141, 241863, 09 43043109, 09 73251422

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက် ၁၂၈၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၃၅၊ မြေ အမည်ပေါက် ဦးစိုးသိန်း ၈/၁၈၈(နိုင်) ၀၅၃၈၃၅၈ မြေချပါမစ် ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့် ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှ စ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ စာရွက် စာတမ်းအထောက်အထားများ တင်ပြပြီး လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးခြင်း ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။  
မြေယူရုံးခွဲ(၇)  
မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

**ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း**  
အရည်အသွေးနှင့်အာမခံချက် ထာဝရအပြည့်ရှိသော ထိုင်ဝမ်နိုင်ငံလုပ် Silicon Power Products ပစ္စည်းများနှင့် ပတ်သက်၍ Silicon Power Computer & Communication Inc. (Taiwan) သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အောက်ပါ Silicon Power ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို (Reg. No.4/14624/2012)ဖြင့် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်သွင်းထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည့်အပြင်၊ Silicon Power Products ပစ္စည်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာပြည်တစ်ဦးတည်းကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သော Golden Power Technology Co.,Ltd. သို့ ဥပဒေနှင့်အညီ တစ်ဦးတည်းမူပိုင် တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် အာဏာလွှဲအပ်ပေးထားပြီး ဖြစ်၍ Silicon Power ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားပါ ပစ္စည်းများအားလုံးကို မြန်မာနိုင်ငံ တစ်ဝန်းလုံးတွင် ဖြန့်ချိတင်သွင်းရောင်းချလျက်ရှိပါသဖြင့် အခြားမည်သူကမျှ တင်သွင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်မရှိပါ။ ထိုကုန်အမှတ် တံဆိပ်ကို ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ သုံးစွဲပိုင်ခွင့်မရှိပါ။  
**SP ဇီကုန်ပစ္စည်းအမှတ်တံဆိပ်** **GPT ဇီကုန်ပစ္စည်းအမှတ်တံဆိပ်**  
**Golden Power** **TECHNOLOGY**  
Reg. No.4/14624/2012  
မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄/၁၃၅၆၉-၂၀၁၂

**ယာဉ်မောင်း အလိုရှိသည်**  
Model မြင့် အိမ်စီးကား ကျွမ်းကျင်ယာဉ်မောင်း အလိုရှိသည်။  
ဆက်သွယ်ရန် ဦးမျိုးထက်အေး ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၇၀၀၀၊ ၀၁-၆၈၃၄၄၅

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက် ၁၂၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၆၊ မြေ အမည်ပေါက် ဒေါ်သိန်းသိန်း CB-၀၂၉၂၈၄ (ကွယ်လွန်)၏သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်တင်တင်ဆွေ ၁၂/၈၀၃(နိုင်)၀၆၅၀၀၃ က မြေချပါမစ် ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြေငြာ ပြပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းအထောက် အထားများ တင်ပြပြီး လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည် အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ် ထုတ်ပေးခြင်း ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ် ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
မြေယူရုံးခွဲ(၇)  
မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

**အခင်အမည်မှန်**  
ကျောက်တန်း အထက(၂)တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(က)မှ မစုထက်လွင်၏ အခင်အမည် မှန်မှာ ဦးအေးသွင် ၁၂/ကတန(နိုင်) ၀၃၆၆၆၁ ဖြစ်ပါသည်။  
ဦးအေးသွင်

**ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုလျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် ၆၈/၂၂၀၀ Toyota Landcruiser SW (4x4) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်သက်သက် တင် ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၃၆၆၆၆ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လိုသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြေငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ် တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း) အင်းစိန်မြို့နယ်

**Golden Power Technology Co.,Ltd ဇီ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးရဲမြင့် B.A (Law); LL.B**  
ကုမ္ပဏီဥပဒေအတိုင်ပင်ခံနှင့် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၂၀၁၂/၁၉၈၀) အမှတ်(၁၆)၊ အဆောက်အအုံ(၁)၊ (၇၃)လမ်း၊ သင်္ဃာတန်းနှင့် ငှက်လမ်းကြား၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်(မင်္ဂလာမန္တလေးအိမ်ယာ)၊ မန္တလေးမြို့။



ကြော်ငြာ

# လျှာဒါန်းရန်အတွက်

# အထူးသင့်တော်သော

# ကမာယံ သစ်သီး အရသာ

# TANG



200 Kyats

=



1 Liter

## တစ်ခွက်လျှင် ၅၀ ကျပ် (250 ml)







ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

# ရွှေပိတောက်ငါးဈေးသစ်ကြီး အရောင်းမြှင့်တင်ခြင်းဖွင့်

သတင်း-တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်)၊ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၅

ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(ဈေးများဌာန)အောက်ရှိ လှိုင်မြို့နယ် ရွှေပိတောက်ငါးဈေးသစ်ကြီး၏ ရေချိုးရေငန် ငါးပစ္စန်းအရောင်းမြှင့်တင်ခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ဈေးကြီးရှေ့ အဝင်လမ်းထိပ် ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီးပေါ်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် ဦးထင်ဇော်ဝင်း၊ ဈေးများဌာနမှူး ဦးစံရွှေထွန်းနှင့် ဈေးသားဈေးကော်မတီ နာယက ဦးသန်းလွင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ကော်မတီဝင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဈေးကြီးအတွင်းရောင်းချရန် ပြင်ဆင်နေမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ရွှေပိတောက် ငါးဈေးကြီးကို ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေး

ကော်မတီနှင့် တောက်ထွန်းကုမ္ပဏီတို့က အကျိုးတူပူးပေါင်းတည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဈေးရုံကြီးခုနစ်ရုံနှင့် ရုံငယ်တစ်ရုံတွင် ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၄၃၂ ခန်းဖြင့် တည်ဆောက်ထားခြင်းဖြစ်သည့် အရောင်းဖွင့်ပွဲကို ၂၀၁၄ ဧပြီ ၁၉ ရက်က စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ရောင်းသူဝယ်သူများ ပိုမိုစည်ကားတိုးတက်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ အရောင်းမြှင့်တင်ခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယခုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဈေးသားဈေးကော်မတီ နာယကဦးသန်းလွင်က ဆိုသည်။

နောက်တစ်နေ့ နံနက်တွင် ရောင်းဝယ်နိုင်ရေးအတွက် ပြင်ဆင်သူများဖြင့် ဈေးကြီးအတွင်း စည်ကားလျက်ရှိရာ မြန်မာ့အလင်းသတင်းအဖွဲ့က အရောင်းခိုင်များနှင့် ဈေးတာဝန်ရှိသူများထံ စေ့ငမေးမြန်းခဲ့ကြသည်။



ကြည့်မြင်တိုင် ဗဟိုစံပြငါးဈေးနတ်စင်လမ်း ရေငန်ငါးရောင်းချသူများအုပ်စုမှ ဦးသန်းနိုင်ဦးက “ကျွန်တော်တို့ဗဟိုစံပြငါးဈေး နတ်စင်လမ်းအုပ်စုက အကူအညီပေးခဲ့ပါသည်။ ဒီဈေးကြီးကို အပြီးပြောင်းရွှေ့လာကြပြီး ညရောင်းဖို့ ကုန်တွေလည်း အသင့်ပါပဲ” ဟု ဆိုသည်။

အင်းစိန်ဈေးမှ လာရောက်ဖွင့်လှစ်ရောင်းချသူ နေလရတနာငါးဒိုင်မှ ဦးဝင်းမောင်က “အင်းစိန်ဈေးမှ ငါးဒိုင်ကိုးဆိုင်က ဒီမှာလာဖွင့်မှာပါ။

ဒီတစ်ခါဖွင့်ပွဲက စည်စည်ကားကား နဲ့မို့အောင်မြင်မှာပါ” ဟု ဆိုသည်။ နတ်စင်လမ်း ရေငန်အုပ်စုမှ ဒေါ်သန်းသန်းအေးက “ကျွန်မတို့ကတော့ ဖောင်ဖျက်လာတာပဲ။ ဈေးကြီးစည်ကားဖို့ဆို ရေငန်အုပ်စုချည်းပဲမရဘူး။ ရေချိုးအုပ်စုတွေပါ ဝိုင်းဝန်းမှရမှာ။ အားလုံးဝိုင်းဝန်းကြီးစားဖို့တော့ အများကြီးလိုသေးတယ်။ ဒီတစ်ခါအပျက်မခံနိုင်ဘူး” ဟု ရှင်းပြသည်။

ဈေးသားဈေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ

ဦးစိုးသိန်းက “အခုရေငန်အုပ်စုတွေ အကုန်ပြောင်းလာပြီး ရေချိုးငါးပစ္စန်း ခိုင် ၆၀ လောက် အခုရောက်နေပြီ။ ညကျရင်လာကြဦးမှာ။ နောက်ထပ် နေရာတွေ ချထားပေးဖို့လည်း စီစဉ်နေတယ်” ဟု မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောပြသည်။

ဈေးကြီးအတွင်းမှ ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၄၀၀ ကျော်အနက် ၃၀၀ ခန့်မှာ ရောင်းချပြီး၍ ထိုကျန်သောဆိုင်များပါဝင်လာမည်ဆိုပါက ရွှေပိတောက် ငါးဈေးသစ်ကြီးမှာ ရန်ကုန်

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အလွန်စည်ကားကြီးမားသော ငါးဈေးကြီးတစ်ခုအဖြစ် တည်ရှိလာမည် ဖြစ်သည်။

ဈေးကြီးအရောင်းအဝယ် နေ့စဉ် စည်ကားရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ (ဈေးများဌာန) ဈေးသားဈေးကော်မတီ အရောင်းခိုင်များက စုပေါင်း၍ ကြီးစားဆောင်ရွက်သွားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ဆိုသည်။

## တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ကြက်တောင်ရိုက်ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ကြက်တောင်ရိုက်ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ထားဝယ်မြို့ ရွှေဝယ်သီရိအားကစားကွင်းရှိ ရွှေဝယ်သီရိအားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ဗိုလ်လုပွဲကိုကျင်းပရာ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအသင်း၊ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။

အဆိုပါအမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက သုံးပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး အမျိုးသားပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက သုံးပွဲနှစ်ပွဲဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသော အသင်းများကို

တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီး၏ဇနီး ဒေါ်ခင်ချိုသက်ကလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသော အသင်းများကို တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် သတ္တုဝန်ကြီး ဦးတင်စိုးကလည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ပြိုင်ပွဲတစ်လျှောက် အကောင်းဆုံးအမျိုးသားအားကစားသမားဆုကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ မောင်အောင်ထွန်းဦးနှင့် အကောင်းဆုံးအမျိုးသမီးအားကစားသမားဆုကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းမှ မအေးဆုဝင်းတို့ကို မြန်မာနိုင်ငံကြက်တောင်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်ဆွေက ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း၊ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ကို တံခွန်စိုက်ခိုင်းဆုနှင့် ဆင့်ပွားခိုင်းဆုများကို တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကိုက ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (တိုင်းဒေသကြီး/မြန်/ဆက်)

**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွှေပြည်သာ(သံဒင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၁)၊ မြေအကျယ်(၆၀၄၀\*၆၀၆၀)နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်**

အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်သည် အိမ်အိမ်ပုံဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် ဦးရီနိုင် ၁၄/ပဿန (နိုင်) ၀၀၉၃၂၂ ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိသော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား အဆက်အစပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးနေလင်း ၁၂/ကမရ(နိုင်) ၀၀၄၄၀၅၀၅ မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

သို့အညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်အက်စတာမြတ်ထွေး တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၆၇၁)  
LL.B, D.B.L., C.B.L., W.P.O, G.C.I.P (Geneva), F.B.S  
D.B.S.P.A.P.S  
တိုက်-၁၂၊ ငါးလွှာ၊ နေကြာလမ်း၊  
(၂)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၈၂၁၈၇

**ကန့်ကွက်ပါနိုင်ကြောင်း**

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒလမြို့နယ်၊ တပင်ရွှေထီးရပ်ကွက်၊ ဦးအောင်ဇေယျ ၅လမ်း၊ အမှတ် ၆၆၄(က)၊ (၂၀\*၆၀) အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးကြည်မောင် LKW-၀၂၄၈၀၀ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို တစ်ဆင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ရှိထားသူ ဒေါ်ရင်ရင်ဝင်း ၁၄/ပဿန(နိုင်) ၁၂၄၅၀၁၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

သို့အညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဦးမိုးကျော်ဦး LL.B  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၅၈၈)  
အခန်း ၅၊ အမှတ် ၅၅၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၄၆၂၆

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်ရပ်ကွက်၊ ၁၀၉ လမ်း၊ အမှတ် (၄၀/ဘီ)၊ လေးလွှာ(တတိယထပ်)/မြေရင်းခန်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၅၆၀\*၆၀၄၀)ခန့် ရှိ ရေဦးအဖုံ အလင်ပါရှိသော တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ၅၂-၁၁-၂၀၁၁ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အရ လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်ခင်မာချို ၁၂/သကတ(နိုင်) ၁၁၄၇၉၉၄ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုလာသဖြင့် ကျွန်ုပ် ဒေါ်စီမိသက် ၁၂/စခန(နိုင်) ၀၄၇၈၉၄၄ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအချိုးပေးအပ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ တိုက်ရိုက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်စီမိသက် ၁၂/စခန(နိုင်) ၀၄၇၈၉၄ အမှတ် ၂၆၊ လေးလွှာ(ခေါင်းရင်းခန်း) ၁၀၈လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၈၀၄၇၃၊ ၀၉-၄၂၈၂၀၉၆၀၂

**အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

၁၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်စွဲ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာ-၁၆ပါ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြို့မြို့နယ်၊ ဇေယျဝတီမြို့ မြောက်ပိုင်း၊ မီးသတ်အနီး၊ အိမ်အမှတ် ၄/၂၀၊ ကွင်းအမှတ် ၂၆၃(က)၊ ယှဉ်ပုံအရွှေ ဦးပိုင်အမှတ် ၂၁/၆ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူဦးဇွေးပု၊ ဒေါ်ခင်သည် မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမှ ရောင်းဝယ်ထားခြင်းမရှိကြောင်းဆိုသည်မှာ မဟုတ်မမှန်ကန် ကြောင်း အောက်ပါခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်ပါသည်။ ဦးဇွေးပု ၇/ဖမန(နိုင်) ၁၃၀၀၉၁နှင့် ဒေါ်ခင် ၇/ဖမန(နိုင်) ၁၂၅၅၄၅ တို့သည် ၂၉-၇-၂၀၁၂ ရက်တွင် ကျွန်တော် ဦးကျော်သူရနှင့် ဒေါ်နန္ဒာဝင်းတို့အား အသိသက်သေများရှေ့မှောက်တွင် စာချုပ်စာတမ်းနှင့်တကွ တရားဝင်ရောင်းချခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါကြော်ငြာအား ခုနစ်ရက်အတွင်း ရုပ်သိမ်းပေးပါရန်နှင့် ရုပ်သိမ်းပေးခြင်းမရှိပါက တရားစွဲဆိုမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်သူရ ၉/လဝန(နိုင်) ၁၁၃၉၉၂  
ဒေါ်နန္ဒာဝင်း ၇/ဖမန(နိုင်) ၀၉၈၅၇၇

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂)၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၈၁၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ် ၆၈၁၊ သီတဂူ ၂လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဦးဝင်းမောင်(ခ) ဦးတင်ရွှေ SGT-၁၀၉၈၀၀ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဝင်းမောင်(ခ)တင်ရွှေနှင့် ဖခင် ဦးအောင်မြင့်၊ မိခင်ဒေါ်အိမ်ကု၊ အစ်ကိုများဖြစ်ကြသော ဦးတင်လေး၊ ဦးခင်အောင်တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ချိုကျားမေ(ခ)ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင် ၇/စကန(နိုင်) ၀၂၅၅၅၁ မှ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် တရားရုံး၏ တရားမအထွေထွေမှု အမှတ် (၁၀၃/၂၀၁၃) အမွေဆက်ခံခွင့်လက်မှတ် လျှောက်ထားခြင်း၏(၁၅-၇-၂၀၁၄)ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်မိတ္တူ၊ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇/အရွှေ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၀/ခ)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁၂၀-ခ)၊ ဇီဝေါလမ်း၊ (၇/အရွှေ)ရပ်ကွက်၊ သာကောတမြို့နယ်၊ (ဦးချစ်ထွေး၊ ဒေါ်နုရီ) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀၈၈၈၈၈၈ အမည်ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးချစ်ထွေး(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ကျွန်ုပ်အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဒေါ်ချိုကျားမေ(ခ)ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင် ၇/စကန(နိုင်) ၀၂၅၅၅၁ မှ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် တရားရုံး၏ တရားမအထွေထွေမှု အမှတ် (၁၀၃/၂၀၁၃) အမွေဆက်ခံခွင့်လက်မှတ် လျှောက်ထားခြင်း၏(၁၅-၇-၂၀၁၄)ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်မိတ္တူ၊ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ဒေါ်ပျိုမြနယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃/ဗိုလ်ထွန်းစံမြေကွက်အမှတ် ၈၊ မြေကွက် တည်နေရာ အမှတ် ၈၊ မင်းနန္ဒာလမ်း၊ ဗိုလ်ထွန်းစံရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပျိုမြနယ်၊ ဒေါ်သိန်းသိန်း ၁၂/ဒမန(နိုင်) ၀၂၅၅၅၄၊ ဒေါ်ယုယုယုထွေး ၁၂/ဒမန(နိုင်) ၀၂၅၅၅၆ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀၈၈၈၈၈၈ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀၈၈၈၈၈၈ အမည်ပေါက် ဒေါ်သိန်းသိန်း(မိခင်)နှင့် ဦးစံတင်(ဖခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦး(ဇနီး)ဒေါ်နုရီ CE-၀၅၀၂၀၇၀၇ မှ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၁၆၅၇၃/၂၀၁၄)ရသည့် ဦးသောင်းတင် (၁၀၃/၂၀၁၃) အမွေဆက်ခံခွင့်လက်မှတ်ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၅၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၈၁၅/၄၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၈၄/ဒီ၊ ဆရာစံလမ်း (ဦးလှမြင့်၊ ဒေါ်သန်းသန်းအေး)အမည်ပေါက် ဂရုန်ရှိ မြေပိုင် မြေအား အမည်ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူ (ဇနီး) ဒေါ်သန်းသန်းအေး ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးလှမြင့် ၁၂/တမန(နိုင်) ၀၀၉၀၇၀၇ တရားဝင်(ခင်ပွန်း) တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ကျောက်တော်မြို့နယ် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းသင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး

စစ်တွေ အောက်တိုဘာ ၂၅

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အုန်းသည် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်သိန်း၊ စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးမောင်စန်ရွှေ၊ ပြည်နယ် ဥပဒေချုပ် ဦးလှသိန်းနှင့် ပြည်နယ်ခရိုင်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက်က ကျောက်တော်မြို့နယ် ဥပဒေရုံး အဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျောက်တော်မြို့နယ် လမ်းမတော်ကျေးရွာ အုပ်စု ဒေါင်းတော်ယိုးကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိပြီး ကျေးရွာအားကစားကွင်း မဏ္ဍပ်၌ ပြုလုပ်သည့် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေစက်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲနှင့် လယ်ယာမြေလုပ်ပိုင်ခွင့်ပြုလက်မှတ် ပုံစံ(၇) ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားကာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က လယ်ယာမြေလုပ်ပိုင်ခွင့်ပြုလက်မှတ် ပုံစံ(၇)များအား သက်ဆိုင်ရာ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများထံသို့ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကျောက်တော်မြို့နယ် ရောက်ချောင်းဆည်သို့ ရောက်ရှိပြီး ရှင်းလင်းဆောင်ရွက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က စီမံကိန်း

လုပ်ငန်းအချိန်မီပြီးစီးရေး၊ စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာများ မှာကြားသည်။ ယင်းနောက် ရှင်းလင်းဆောင်မူဆည်တည်ဆောက်နေမှု လုပ်ငန်းအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ကျောက်တော်မြို့နယ် ဂါဘုကျေးရွာတွင် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးဆိုင်ရာများဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများအား ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို မေးမြန်းဆွေးနွေးပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်အားပေးစကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)

စစ်တွေ အောက်တိုဘာ ၂၅  
ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးရန်အခက်အခဲရှိသည့် တိုင်းရင်းသားများ စုစည်းနေထိုင်သော ကျေးရွာ ၃၆ ရွာမှ တောင်သူများ၏ အကူအညီတောင်းခံလယ်မြေကေ ၂၉၅၅ တွင် မိုးစပါးများအချိန်မီ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် လွန်ခဲ့သည့် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရာသီဖြစ်သည့် ဇူလိုင်လအတွင်းက ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး ဦးသာလှအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက အဆိုပါကျေးရွာများအတွက် ခိုင်ခံ့အားကောင်းစွာ စိုက်ပျိုးပေးနိုင်ရေးအတွက် မိုးစပါး ၄၄၆၃ တင်းနှင့် ထွန်စက်များအတွက် စက်သုံးဆီများကို ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကလည်းကောင်း၊ တစ်ကေလျှင် ဓာတ်မြေဩဇာ တစ်အိတ် ရာတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့ခဲ့ပြီး

မောင်တောမြို့နယ်ရှိ စိုက်ပျိုးရန်ခက်ခဲသည့် ၃၆ ရွာမှ လယ်မြေများ မိုးစပါးကေ ၃၀၀၀ ခန့်ကို အောင်မြင်စွာစိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့

တောင်သူများ၏ လယ်ယာမြေများအောင်မြင်စွာစိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့ မောင်တောမြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးနိုင်သည့် လယ်မြေများကို ပလပ်မြေများ မဖြစ်ပေါ်စေရေး၊ တောင်သူများ၏ အခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းပေးနိုင်ရေးအတွက် မိုးစပါးစိုက်ရာသီအတွင်း မျိုးစပါး ၄၄၆၃ တင်းနှင့် ထွန်စက်များအတွက် စက်သုံးဆီများကို ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကလည်းကောင်း၊ တစ်ကေလျှင် ဓာတ်မြေဩဇာ တစ်အိတ် ရာတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့ခဲ့ပြီး

အိတ်ကို ပြည်နယ်လူမှုစီးပွားဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနကလည်းကောင်း ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ပြည်နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနပိုင် ထွန်စက်ကြီးလေးစီးဖြင့် ထွန်ယက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများက မောင်းနှင်ထွန်ယက်ပေးခြင်း၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးပို့ထားသော လက်ထွန်းထွန်စက် ၄၅ စီးဖြင့် ဒေသခံတောင်သူများ ကိုယ်တိုင် ထွန်ယက်၍ စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ခဲ့ကြသည်။

ထွန်ယက်လုပ်ကိုင်ရာတွင် စက်များကို ကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက်လည်း ပြည်နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများက ကျေးရွာအရောက် စက်မောင်းသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းခွင်သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်၍ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးမှုကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်နိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် ယခုအခါ အဆိုပါ လယ်မြေများတွင် မိုးစပါးများအောင်မြင်စွာထွန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)

အောက်တိုဘာလထုတ် သုတပဒေသာစာစောင်ပြန်ချိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၅

အသက် ၁၆ နှစ်မှ ၂၀ အတွင်း လူငယ်များကို ဦးတည်ပရိသတ်အဖြစ် ထားရှိပြီး အသွင်ပြောင်းလဲထုတ်ဝေလိုက်သော အောက်တိုဘာလထုတ် သုတပဒေသာစာစောင်ကို ပုံနှိပ်ရေးနှင့် စာအုပ်ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်းစာပေဗိမာန်မှ ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလိုက်ပြီဖြစ်သည်။ အဆိုပါ သုတပဒေသာစာစောင်ကို တစ်အုပ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀ နှုန်းဖြင့် စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် အမှတ် ၀၁-၅၅ သပြေကုန်းဈေး နေပြည်တော်

စာပေဗိမာန် စာအုပ်ဆိုင်၊ အမှတ် ၅၂၉/၅၃၀ ကုန်သည်လမ်း ရန်ကုန်မြို့၊ စာပေဗိမာန် စာအုပ်ဆိုင်၊ အမှတ် ၂၄၅/၂၄၇ အနော်ရထာလမ်းနှင့် (၉) လမ်းထောင့် လမ်းမတော်မြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့၊ စာပေဗိမာန်စာအုပ်ဆိုင် (၈၆) လမ်း (၂၁) လမ်းနှင့် (၂၂)လမ်းကြား မန္တလေးနှင့် ရန်ကုန်မြို့ရှိ စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများ၊ မန္တလေးမြို့ရှိ ထွန်းဦးစာပေ၊ နဂါးစာပေနှင့် မြို့အသီးသီးရှိ စာပေဗိမာန် ကိုယ်စားလှယ်များထံ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီး လက်ကားမှာယူလိုပါက စာပေဗိမာန် စာအုပ်ဆိုင် အမှတ် (၅၂၉-၅၃၀) ကုန်သည်လမ်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၂၄၉၀၃၁၊ ၀၁-၃၈၁၄၄၈ သို့ ဆက်သွယ်မှာယူနိုင်သည်။

(မြန်မာ့အလင်း)



တောင်သာမြို့နယ်ခန်းမနှင့် နာရီစင် ပြန်လည်ပြုပြင်အသုံးပြုခွင့်ရလာ၍ ဒေသခံများအဆင်ပြေ

တောင်သာ အောက်တိုဘာ ၂၅

တောင်သာမြို့နယ်ခန်းမကြီးနှင့် နာရီစင်ကို မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က တာဝန်ယူလျက် အသေးစားပြုပြင်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက အခမ်းအနားများကို လက်ခံနေပြီဖြစ်ရာ ဒေသခံ ပြည်သူများ အဆင်ပြေ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ အသုံးပြုနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ခန်းမကြီးနှင့် နာရီစင်ကို ဒစ်ဂျစ်တယ်နာရီများ တပ်ဆင်ခြင်း၊ ဆေးသုတ်ခြင်းများအတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၆၀ ကျော် ကုန်ကျခဲ့ကြောင်း

သိရသည်။ အဆိုပါ ခန်းမကြီးကို ၁၉၇၅ ခုနှစ်က စတင် ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး မြို့နယ်အဆင့် အခမ်းအနားများ၊ ဟောပြောပွဲများ၊ အားကစားပြိုင်ပွဲများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားများနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားများ မကြာခဏ လက်ခံကျင်းပခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ နောက်ပိုင်းမှစ၍ အန္တရာယ်ရှိ အဆောက်အအုံအဖြစ် သတ်မှတ်ကာ ငှားရမ်းအသုံးပြုခွင့် ပိတ်ထားသည်မှာ တစ်နှစ်နီးပါး ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တောင်သာမြို့၏ ကျက်သရေဆောင်ခန်းမကြီးနှင့် နာရီစင်ကြီးသည် မြို့၏ အချက်အချာကျရာ နေရာ၌ ရှိနေပြီး အများပြည်သူနှင့် ဆိုင်သော ခန်းမတစ်ခုတည်းသာ ရှိကြောင်း၊ အခြားခန်းမများမှာ ပြည်ခိုင်ဖြိုးခန်းမ၊ တိုင်းရင်းသားခန်းမများဖြစ်ပြီး ဝင်ဆံ့မှုနှင့် အနေအထားအရ ရွေးချယ်ရန် အခက်အခဲများ ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ တရားဝင်ခန်းများ၊ ရိပ်သာများစသည့်ဘာသာရေးဆိုင်ရာ နေရာများကို ငှားရမ်း ကျင်းပနေရသည့်အတွက် အဆင်မပြေမှုများဖြစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လင်းလက်ကြယ်(တောင်သာ)

**ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ပုသိမ်မြို့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း**  
၁။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ရုံး(၆)ရုံးတို့တွင် (E-Government)စနစ်ဖြင့် ရုံးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်ရန်ပုံငွေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းအမျိုးအစားများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်-  
**ပစ္စည်းအမျိုးအစား**  
(က) Desktop (16) လုံး: Dell(3847-i5)(18.5 inches) (UPS)ပါ  
(ခ) Laptop (5) လုံး: Dell(3442-i5)  
၂။ အထက်ပါပစ္စည်းအမျိုးအစားများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များဖြင့် ဖော်ပြပါရှိရမည့်ဖြစ်ပြီး တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်အစီအစဉ်မှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။  
(က) တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် တင်ဒါလျှောက်လွှာများကို ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် စတင်ရောင်းချပါမည်။  
(ခ) တင်ဒါပိတ်သိမ်းမည့်ရက်မှာ ၃-၁၁-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၃၀နာရီဖြစ်ပါသည်။  
(ဂ) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်ကို တင်ဒါတင်သွင်းသူများထံအချိန်မီ ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။  
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့ထံ ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း-၀၄၄-၂၃၆၃၉နှင့် ၀၄၄-၂၅၅၇၉ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။  
တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး

**ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**  
၁။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချရေးရန်ပုံငွေဖြင့် အောက်ပါလုပ်ငန်းများအား ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် ဆောက်ရွက်လိုသည့်လုပ်ငန်းရင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-  
(က) မြို့နယ်(၉)မြို့နယ်တွင် (11KV)လိုင်၊ ထရန်စဖော်မာ ၁၀၀၀ KVA 3 Phase Open Type ဓာတ်အားပေးစက်နှင့် (11KV)မြစ်ကျောက်တာဝါတိုင်၊ လိုင်ပုတ်ပြတ်တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း(၄၉)ခု။  
(ခ) မြို့နယ် (၂)မြို့နယ်တွင် တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း (၉)ခု။  
(ဂ) မြို့နယ် (၂)မြို့နယ်တွင် သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း (၁၃)ခု။  
(ဃ) မြို့နယ် (၁)မြို့နယ်တွင် စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးလုပ်ငန်း(၂)ခု။  
၂။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက် - ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ရုံးဖွင့်ချိန်မှ ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီအထိ  
၃။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေရာ - ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ စီးပွားဌာန၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။  
၄။ သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်တင်သွင်းသည့်လျှောက်လွှာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပါ။  
၅။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် တင်ဒါခေါ်ယူမည့်အချက်အလက်များ အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး ဖုန်း-၀၇၄-၂၉၅၄၄၊ ၂၂၄၈၄၀၇၂၊ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။  
တင်ဒါစီစဉ်ရေးချယ်ရေးအဖွဲ့  
ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့

**တနိုင်းမြို့နယ်၊ ကင်းဆားရာအုပ်စု ကားကြီးဝင်းတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**  
၁။ တနိုင်းမြို့နယ်၊ ကင်းဆားရာအုပ်စု ကွင်းအမှတ်(၄)၊ အကွက်အမှတ်(ဒိန်လိုကွင်း)၊ မြေဧရိယာ ၂၀၈၈၀ တွင် ကားကြီးဝင်းတည်ဆောက်မည့်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်ပုံစံများနှင့်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များအား အဆိုပြုတင်ပြရန် တင်ဒါခေါ်ယူအပ်ပါသည်။  
၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာများကို ၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ကချင်ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ရုံးတွင် ရုံးချိန်အတွင်းဝယ်ယူနိုင်ပြီး အဆိုပြုပုံစံတင်ဒါများကို ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၄:၃၀နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ကချင်ပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ရုံးသို့ တင်သွင်းရမည်။ အဆိုပြုတင်ဒါပုံစံများကို လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်စားလှယ်မှဖြစ်စေ ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။  
ဖုန်း-၀၇၄-၂၆၀၆၂၊ ၀၇၄-၂၆၀၆၄၊ ၀၇၄-၄၆၀၆၆  
တင်ဒါစီစဉ်ရေးချယ်ရေးအဖွဲ့ကြီးမှကော်မတီ  
မြစ်ကြီးနားမြို့  
**တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း**  
မွန်ပြည်နယ်၊ ကျိုက်မရောမြို့နယ်၊ အထက(ခွဲ)ရေတွင်းကုန်း တက္ကသိုလ် ဝင်တန်းမှ မခင်မာစိုး၏ မိခင်အမည်မှာ ဒေါ်ရီနာဟာန်ဘီနှင့် ဒေါ်မချိုသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။  
ဒေါ်ရီနာဟာန်ဘီ(ခ)ဒေါ်မချို  
KMW-၁၃၀၁၁၁  
**တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း**  
မွန်ပြည်နယ်၊ ကျိုက်မရောမြို့နယ်၊ အထက(ခွဲ)ရေတွင်းကုန်း တက္ကသိုလ် ဝင်တန်းမှ မောင်မင်းထက်သာ၏မိခင်မှာ ဒေါ်ဆာဇော်ဘီနှင့် ဒေါ်စုစုခင်သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။  
ဒေါ်ဆာဇော်ဘီ(ခ)ဒေါ်စုစုခင်  
KMW-၁၃၀၁၁၅



ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# စွန့်လွှတ်စွန့်စားသည့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်အား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်

ရွှေဘို အောက်တိုဘာ ၂၅  
နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူတို့၏အကျိုးစီးပွားအတွက် အသက်ကို ပဓာနမထားဘဲ စေတနာ၊ ဝါသနာ၊ အနစ်နာခံကာ ကိုယ်ကျိုးစွန့်ပြီး မီးဘေးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ကယ်

ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြသော မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များထဲမှ စွန့်လွှတ်စွန့်စားသည့် ရွှေဘိုမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယကြပ်သန်းမင်းဦးအား ဂုဏ်ပြုပွဲကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး

ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။  
ရွှေဘိုမြို့ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်ရှိ ဦးအောင်ကျော်စိုးဝင်း၏ နေအိမ်မြေအောက် ရေကန်အတွင်းတွင် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က အလုပ်သမားနှစ်ဦး အောက်ဆီဂျင်ပြတ်လပ်၍ သတ်လစ်မေ့မြောနေမှုကို မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူး ဦးစန်းဦး၊ တပ်ကြပ်ကြီး စိုးမင်းသိန်းတို့က ကြီးကြပ်၍ ဒုတိယကြပ်သန်းမင်းဦးက ဝင်ရောက်ကယ်ဆယ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် အလုပ်သမားနှစ်ဦး အသက်ချမ်းသာရာရခဲ့သည်။

ဆံဖျား ကူညီစောင့်ရှောက်သူများအား အသိအမှတ်ပြုပေးရေးအဖွဲ့ (မုံရွာ) မှ ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်နှင့် ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များကိုလည်းကောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် အထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်နှင့် ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များကိုလည်းကောင်း၊ ဦးအောင်ကျော်စိုးဝင်း မိသားစုက ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များကို လည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။



ထို့ကြောင့် မိမိအသက်ကိုပဓာနမထားဘဲ မြေအောက်ရေကန်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ကယ်ဆယ်ခြင်းကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ဒုတိယကြပ်သန်းမင်းဦးအား ပြည်သူ့ကို သက်စွန့်

ဆက်လက်၍ ဦးအောင်ကျော်စိုးဝင်းမိသားစုက ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် အလှူငွေကျပ် ခုနစ်သိန်းကို မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစန်းဦးက လက်ခံယူပြီး ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။

စိုးသီဟ (iprd)

## မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဖိတ်ခေါ်ပေးလား ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

လွိုင်လင် အောက်တိုဘာ ၂၅  
ရွှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)လွိုင်လင်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဖိတ်ခေါ်ပေးလားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်က လွိုင်လင်ခရိုင်အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။  
ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲကို နှစ်စန့်မြို့နယ် ဘောလုံးအသင်းနှင့် တောင်ကြီးမြို့နယ် ပအိုဝ်းပေးဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ တောင်ကြီးမြို့နယ် ပအိုဝ်းပေးဘောလုံးအသင်းက နှစ်ပိုင်း-ဝိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရပိုလ်စွဲခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ဒုတိယဆုရရှိသည့် နှစ်စန့်မြို့နယ် ဘောလုံးအသင်းအား တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်နှင့် ငွေသားဆုများ၊ ပထမဆုရရှိသည့် ဘောလုံးအသင်းအားတစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များ၊ နေရာအလိုက် အကောင်းဆုံးအားကစားသမားဆုများ၊ ပွဲစဉ်တစ်လျှောက် အကောင်းဆုံး အားကစားသမားဆုများ ချီးမြှင့်ပြီး ပထမဆုရရှိသည့် တောင်ကြီးမြို့နယ် ပအိုဝ်းပေးဘောလုံးအသင်းအား ပထမဆုဖလားကြီးနှင့် ငွေသားဆုများကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစန်းဦးက ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုးလွင်ဦး(လွိုင်လင်)

## ကလေး-ကလေးဝလမ်း အန္တရာယ်ကွေ့တောင်စောင်း လမ်းတိုးချဲ့

ကလေး-ကလေးဝလမ်းမ မိုင်တိုင်အမှတ်(၁၃/၂) နှင့် (၁၃/၃)ကြားရှိ လမ်းကွေ့နေရာသည် လမ်းအကျဉ်းဆုံးဖြစ်ပြီး ယာဉ်အန္တရာယ်အများဆုံးနေရာဖြစ်သဖြင့် တောင်စောင်းကို ဖြိုဖျက်ဖောက်လုပ်ပြီး လမ်းတိုးချဲ့မှုကို မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်ကစတင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။  
ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၏ ညွှန်ကြားချက်ဖြင့် လမ်းတိုးချဲ့ဖောက်လုပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ယင်းလမ်းကွေ့နေရာသည် ကတ္တရာလမ်းအကျယ် ၁၈ ပေသာရှိရာ လမ်းကွေ့တောင်စောင်းကို အကျယ်ပေ ၅၀ အထိ သုံးရက်အတွင်း အမြန်ဆုံးပြီးစီးအောင် တိုးချဲ့ဖောက်လုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ မြို့နယ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးမင်းထွဋ်က ပြောသည်။  
အဆိုပါ လမ်းကွေ့တောင်စောင်းကို ဖြိုဖျက်ဖောက်လုပ်ခြင်းဖြင့် အလွန်အန္တရာယ်များသည့် လမ်းကွေ့နေရာသည် လမ်းအကျယ် ၆၈ ပေအထိ ရှိလာမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ယာဉ်ကြီးယာဉ်ငယ်များ သွားလာရာတွင် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာ သွားလာနိုင်ကြတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ကျန်း

## အိန္ဒိယတစ်ဆစ်ပျိုးကြံစိုက်ပျိုးရေးစနစ် စမ်းသပ်လျက်ရှိ

တိုက်ကြီး အောက်တိုဘာ ၂၅  
ကြံစိုက်တောင်သူများ အတွက် ကုန်ကျစရိတ်များ သက်သာပြီး အထွက်တိုးကာ အကျိုးအမြတ်ရရှိစေနိုင်သည့် အိန္ဒိယတစ်ဆစ်ပျိုးကြံစိုက်ပျိုးစနစ်ကို မြန်မာနိုင်ငံ အနှံ့အပြားတွင် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် စိုက်ပျိုးသွားစေရန် ရည်ရွယ်၍ ကြံတစ်ဧကလျှင် တန် ၈၀ အထက် ထွက်ရှိနိုင်သည့် အထူးအထွက်တိုးသိပ္ပံနည်းကျတစ်ဆစ်ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးစနစ် သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်၍ စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည်။

“ကြံစိုက်ပျိုးစနစ်ကို အရင်က (Good Agriculture Practice, GAP)စိုက်နည်းစနစ်နှင့် စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးပြီး တောင်သူတွေကို မျိုးဖြန့်ခဲ့ပါတယ်။ အထွက်နှုန်းကတော့ တစ်ဧက တန် ၅၀ ကျော်လောက် ထွက်တယ်။ အခု အိန္ဒိယတစ်ဆစ်ပျိုးစနစ်ကတော့ တစ်ဧကတန် ၈၀ ထွက်နှုန်း ရှိတယ်။ ဒီစနစ်ကို ကျွန်တော်တို့ ဥက္ကံသကြားစက်နယ်မြေမှာ နှစ်ဧက

တောင်သူပညာပေးအဖြစ် လာမယ့် နိုဝင်ဘာ၊ ဒီဇင်ဘာမှာ စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးမှာပါ။ ထွက်ရှိလာတဲ့အခါ တောင်သူတွေကိုဖြန့်ပြီး ဆက်လက်စိုက်ပျိုးသွားမှာပါ” ဟု တိုက်ကြီးမြို့ စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးသူရထွန်းက ပြောပြသည်။  
အထွက်တိုးသိပ္ပံနည်းကျ အိန္ဒိယတစ်ဆစ်ပျိုးထောင်နည်းစနစ် စိုက်

ပျိုးခြင်းဖြင့် မျိုးအတွက် ကုန်ကျစရိတ်သက်သာခြင်း၊ ကြံတစ်ဆစ်ပိုင်း မျိုးခတ်ပြီး ထွက်ရှိလာသော ဆစ်ကြားကြံအပိုင်းအစများကို ကြိတ်ဝါးကြံအဖြစ် ပေးသွင်းရ၍ အပိုဝင်ငွေရရှိခြင်း၊ အပင်ပေါက် ညီညာကောင်းမွန်ခြင်း၊ ပင်ပွားညီ၍ များခြင်း၊ စိုက်ခင်းမြေပြင်ချိန် ပိုမိုရရှိခြင်း၊ မြေဩဇာ ထိရောက်စွာ သုံးစွဲနိုင်ခြင်း၊ နေရောင်ခြည် ပိုမို

ရရှိစေခြင်း၊ ထိရောက်စွာ ပေါင်းရှင်းနိုင်၍ ရေသွင်းရေထုတ်လွယ်ကူခြင်း၊ တစ်ဧက တန် ၈၀ အထွက်တိုးခြင်း စသည့် အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိစေသည်။ သို့သော် ကြံစိုက်ပျိုးချိန်မှာ ခြေအန္တရာယ်ကာကွယ်နိုင်ရန် မြေခံတွင် အဓိကခြေသတ်ဆေးထည့်ဖို့လိုအပ်ကြောင်း သိရသည်။  
“အရင်တုန်းက စိုက်ပျိုးတဲ့ကြံက မျိုးညှို့လာပြီး တစ်ဧကအထွက်နှုန်း

တန် ၂၀-၂၅ လောက်ပဲ ထွက်တော့တယ်။ ထွက်တဲ့ကြံကို ဥက္ကံသကြားစက်က တစ်ဧကကို မနှစ်က ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀ ဝယ်တယ်။ ဒီနှစ်တော့ ဘယ်လောက် ဝယ်မယ်မသိဘူး။ ကျွန်တော်တို့ကတော့ ပိုလို့ချင်တာပေါ့ဗျာ။ တချို့ ကြံစိုက်တောင်သူတွေက သယ်ယူရေးခက်ခဲတော့ ကိုယ်တိုင်ကြံသကာချက်ကြတယ်။ စက်ရုံကသာ ကြံခင်းအရောက်လာ ဝယ်မယ်ဆိုရင် ကြံသကာမချက်ဘဲ စက်ရုံမှာ ရောင်းမှာပါဗျာ” ဟု ကြံစိုက်တောင်သူတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ဇွန်လွင်(မြိုင်)**

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန**  
**မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း**  
**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း လျှော့ကားဓာတ်အားပေးစက်ရုံ STG Plant မှ Condenser Tubes များကို မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ လဲလှယ်တပ်ဆင်လိုပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်  
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ရက်  
တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန် - ၁၄:၀၀ နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန  
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့  
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန  
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်  
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၀၂

**ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန်**  
**အကြောင်းကြားစာ**  
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်း-၂၂)  
**မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌**  
**၂၀၁၃ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၁ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်**  
**၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမဓာတ်မှုအမှတ်-၈**

ဒေါ်အေးအေးသန်း (ခ) နှင့် ၁။ ဦးစိုးကြီး(ခ)ဦးမြင့်နိုင်  
ဒေါ်မြမြသက် ၂။ ဒေါ်သန်းသန်းအေး

တရားနိုင် တရားရုံးများ  
အမှတ် (၁)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် (၂)လမ်းထိပ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်၊ တရားရုံးများဖြစ်သော (၁) ဦးစိုးကြီး(ခ)ဦးမြင့်နိုင်၊ (၂) ဒေါ်သန်းသန်းအေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) တို့သို့ထုချေသည်။

၂၀၁၃ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၁ တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင်ကလျှောက်ထားလာသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်ရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ပြုချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်ရရှိနေဖြစ်စေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၂ရက်) မွန်မတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။

၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၁ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိပ်ကန်၌ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

သူစာလွှင့်ချို့  
မြို့နယ်တရားသူကြီး  
မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်တရားရုံး

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန**  
**ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန**  
**(တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများဖိတ်ခေါ်ခြင်း)**

၁။ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)အထက်တိုင်းရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း၏ design, supply and installation of Hydromechanical and Electromechanical Woks လုပ်ငန်းအတွက် တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများအား နိုင်ငံခြားငွေ(USD)ဖြင့် အဆိုပြုတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်ရက် - ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ  
တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများဆုံး - ၁၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၀:၀၀ နာရီ  
တင်သွင်းရမည့်ရက်

၃။ Technical အောင်မြင်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များ၏ Financial Proposal များကိုသာ ဖွင့်ဖောက်ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သတင်းစာတွင်ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ  
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်  
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၃၁၊ ၀၉-၂၅၀၃၄၅၃၄၉၊ ၀၉-၄၅၀၃၄၅၃၄၉၊ ၀၉-၄၂၁၇၁၆၆၈၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၁၁၃၄၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၃၁၁

**တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း**

မွန်ပြည်နယ်၊ ကျိုက်မရောမြို့နယ်၊ အထက(ခွဲ)ရေတွင်းကုန်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်နေမင်းခန့်၏ ဖခင်မှာ ဦးအဘူဆာလယ်နှင့် ဦးခင်မောင်အေးသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးအဘူဆာလယ်(ခ)ဦးခင်မောင်အေး  
KMW -၀၂၃၆၇၄

**မိဘအမည်မှန်**

မော်လမြိုင်မြို့၊ အထက (၂) မော်လမြိုင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မောင်ရဲနိုင်ထွန်း၏ မိဘအမည်မှန်မှာ (ဦးသန်းထွန်း)-ဒေါ်ညွန့် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒေါ်ညွန့်  
၁၀/မလမ(နိုင်)၀၉၆၀၆၇၄

**မိဘအမည်မှန်**

မိုးကောင်းမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(F)မှ မောင်စော်မိုင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလှဆိုင်နှင့် ဒေါ်လှအောင်ဖြစ်ပါသည်။

ဦးလှဆိုင်-ဒေါ်လှအောင်

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၉၄၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၀၉၄၊ နဝရတ်(၁)လမ်း၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ နှစ် ၆၀၈ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးသန်းအေးထံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်း ၁၃၄၅၊ ၁၉-၅-၂၀၁၄ရရှိသူ ဦးစိုးနိုင် ၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၂၂၄၅ က ၂၄-၄-၂၀၁၄ရက် လျှောက်ထားခဲ့သော အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံမူရင်း ပျောက်ဆုံးသွားကြောင်း ကျွမ်းကျွန်လွှာတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ







ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# စက်ယန္တရားသုံးရွှေတူးဖော်မှုကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပျက်စီးလာသည့် ပန်းမောက်မြို့နယ်

သတင်းဆောင်းပါး - ငွေအိုး(ကသ)

မိသားစုတစ်ဝိုက်တစ်ဝိုက် လက်ယက် တွင်းများဖြင့် ရွှေတူးဖော်နိုင်ခဲ့သော ကသာခရိုင် ပန်းမောက်မြို့နယ်တွင် ရွှေတူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းကို စက်ယန္တရားကြီးများအသုံးပြု၍ တွင်းကျယ်စွာ လုပ်ကိုင်လာခြင်းကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ပျက်စီးမှုများကို ကြုံတွေ့နေရပြီ ဖြစ်သည်။

ယခင်က ကသာခရိုင် ပန်းမောက်မြို့နယ်တွင် အမြဲတမ်းလုပ်ငန်းအဖြစ် သဘာဝတောတောင်ကို အမှီပြုကာ စပါးစိုက်ခြင်း၊ တောင်ယာလုပ်ခြင်း၊ ငါးရှာဖွေခြင်းတို့ဖြင့်သာ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းကို ရိုးသားစွာ လုပ်ကိုင်စားသောက်ကြပြီး ဒေသအချို့တွင်သာ လူနည်းစုက လယ်ယာလုပ်ငန်းပြီးဆုံးချိန်များ၌ မိသားစုဝမ်းစာရေးအတွက် လက်ယက်တွင်းတူး၍ ရံဖန်ရံခါရွှေရှာလေ့ရှိသည်။

ယခုနောက်ပိုင်းတွင်မူ ရွှေတူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီများ ရောက်ရှိလာပြီး ဘက်ဟိုးကားကြီးများ အပါအဝင် စက်အား၊ လူအားသုံး၍ ရွှေတူးဖော်မှုကို အကြီးအကျယ်လုပ်ကိုင်လာကြရာ သဘာဝမြေယာများ ပျက်စီးခြင်း၊ သစ်တောများ ပျက်စီးခြင်းနှင့် ပန်းမောက်မြို့နယ်အတွင်း မဲခွေမြစ်ပေါင်းဆုံရာနေရာနှင့် ချောင်းလက်တက်များ တိမ်ကောလာခြင်း စသည့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခင်က တောတောင်ထူထပ်သဖြင့် သားရဲတိရစ္ဆာန်မျိုးစိတ်အများ



အပြားရှိသော်လည်း ယခုအခါ သားရဲတိရစ္ဆာန်မျိုးစုံရှိသော ဒေသဟူ၍ မရှိသလောက်ရှားပါးလာကြောင်း၊ ချောင်းများလည်း တိမ်ကောလာပြီး ချောင်းရေများ နောက်ကျီလာသဖြင့် အင်းအိုင်၊ ချောင်းမြောင်းများအတွင်း ငါးမျိုးစိတ်များလည်း လျော့နည်းပျက်သုဉ်းမှု ကြုံတွေ့နေရကြောင်း၊ ရေရှည်ထိန်းသိမ်းထားရမည့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်တောတောင်များ၊ မြစ်ချောင်းများ ပျက်စီးလာခြင်းကို ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရန်အတွက် ဘက်ဟိုးကားများ အလွယ်တကူအသုံးပြုပြီး ရွှေတူးဖော်မှုကို ကန့်သတ်သင့်ကြောင်း

ဒေသခံတစ်ဦးက ပြောသည်။ ရွှေတူးဖော်မှုတွင် ဘက်ဟိုးကားများကို အများအပြားအသုံးပြုပြီး တူးဖော်လာသဖြင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပျက်စီးမှုများ တိုးလာနေသော်လည်း ဘက်ဟိုးကားများအသုံးပြုမှုကို စနစ်တကျကန့်သတ်ခြင်း မရှိရုံသာမက ပန်းမောက်မြို့ပေါ်တွင် ဘက်ဟိုးကားများကို အလွယ်တကူ ရောင်းချမှုများရှိနေပြီး ရွှေတူးဖော်သူများကလည်း ဘက်ဟိုးကားများကို အလွယ်တကူ ဝယ်ယူတူးဖော်လျက် ရှိနေကြကြောင်း သိရသည်။

“သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းဖို့ စာရွက်ပေါ်မှာ ဟောပြောနေစဉ်မှာပဲ ပန်းမောက်မြို့နယ်မှာတော့ ဘက်ဟိုးကားတွေကို သင်တန်းမရှိ၊ လိုင်စင်မရှိဘဲ လိုသလိုသုံးနေတယ်”ဟု မြို့ခံတစ်ဦးက ပြောသည်။

ပြု၍ ရွှေတူးဖော်ခွင့်ရနေကြသော်လည်း ရွှေတူးရွှေရှာမှုအတွက် လုပ်ကွက်များချပေးရာတွင် ဒေသခံရွှေတူးဖော်သူများအတွက်လုပ်ကွက် နေရာမပေးကြောင်း၊ ဘက်ဟိုးကားကြီးများကို လုပ်ကွက်တစ်နေရာမှ တစ်နေရာပြောင်းရွှေ့ကာ ရွှေတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုလုပ်ကိုင်နေပြီး စက်ယန္တရားကြီးများဖြင့် တူးဖော်မှုကြောင့် စွန့်ပစ်သဲကျောက်များ ဟိုတစ်ပုံ ဒီတစ်ပုံ ဖြစ်ကျန်ခဲ့၍ တောတောင်သစ်ပင်များနှင့် သဘာဝမြေများပျက်စီးမှု တိုးပွားလာနေသဖြင့် ဘက်ဟိုးကားများ အလွယ်တကူရောင်းချနေမှုနှင့် စက်ယန္တရားများ အသုံးပြုရွှေတူးဖော်နေမှုကို စစ်ဆေးကန့်သတ်စေလိုကြောင်း ပန်းမောက်မြို့နယ်အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နှင့်ပတ်သက်၍ ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။

## ချောင်းများ တိမ်ကောနောက်ကျီလာသဖြင့် ငါးမျိုးစိတ်များ လျော့နည်းပျက်သုဉ်း . . .

**မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်**  
မြတ်မြို့၊ ဆန္ဒဝတ်ကျေးရွာနေ ဦးမြင့်အေး၏သမီးမအေးအေးသီ၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ကျောင်းဝင်မှတ်ပုံတင်စာရင်းအရ ၂၀-၂-၁၉၄၄ ဖြစ်ကြောင်း။

**ဖခင်အမည်မှန်**  
လားရှိုးမြို့၊ အထက(၈)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မအမ်ဆေ(ဝ)၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအိုက်နိုင် ၁၃/မတတ(နိုင်) ၀၀၀၇၀၀ ဖြစ်ပါသည်။

**မြောင်းမြမြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) ကထိန်သင်္ကန်းကပ်လှူပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း**

မြောင်းမြမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)နှင့် ဘီအိုစီပီဇီကပ်တိုက်ကျောင်းဝေယျာဝစ္စအဖွဲ့တို့ပေါင်း၍ (၃၅)ကြိမ်မြောက် ကထိန်သင်္ကန်းကပ်လှူပွဲကို အာဇာနည်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ ဘီအိုစီပီဇီကပ်တိုက်ကျောင်း၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉း၀၀ နာရီတွင် ကထိန်သင်္ကန်းကပ်လှူပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ မြောင်းမြမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ အသင်းသူအသင်းသားများနှင့် အလှူရှင်ဒါယကာ/ဒါယိကာမများ ကြွရောက်လှူဒါန်းပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကိုယ်တိုင်လာရောက်မလှူဒါန်းနိုင်ပါက ဦးဝင်းကြည် ဥက္ကဋ္ဌ ဖုန်း-၀၁-၅၇၀၃၇၄၊ ဦးမျိုးကြည် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဖုန်း-၀၁-၅၇၀၆၃၈၊ ဒေါ်သန်းမြင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဖုန်း-၀၁-၅၇၁၆၀၈၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း တွဲတွဲဘဏ္ဍာရေးမှူး၊ (မြောင်းမြဒေါ်ချို) မုန့်ဟင်းခါး ဗဟန်း/၁၁လမ်း၊ လမ်းမတော်) ဖုန်း-၀၁-၅၄၈၅၁၀၊ ၀၉-၅၀၉၄၉၁၁၊ ၀၁-၇၀၁၆၉၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ သင်္ကန်းတစ်ခုလျှင် ၅၀၀၀/- (ငါးထောင်ကျပ်)နှုန်းဖြင့် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

**ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ (၂/က)ရပ်ကွက်၊ ဓူဝံလမ်း၊ အမှတ် ၃၂၊ (အလျားပေ ၃၀×အနံပေ ၆၀)ကျယ်ဝန်းသော အိမ်ခြံမြေနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်နေထိုင်လျက်ရှိသူ ဦးအောင်ကြည် ၁၄/ပပ(နိုင်)၀၁၀၅၅၅ ထံမှ ဒေါ်အေးမင်းမော် ၆/ထဝ(နိုင်)၀၀၃၃၀၉၊ ဒေါ်ငြိမ်းနှင်းစိုး ၆/ထဝ(နိုင်)၀၆၀၄၅၅ တို့က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးအပ်ပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်သူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမှရင်းများခိုင်လုံစွာဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်ခင်မာလာ LL.B  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၂၀)  
တိုက် ၅၊ အခန်း ၀၀၈၊ အေးရိပ်မွန် ၉ လမ်း၊  
၅ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၁၅၀

**အများသိစေရန်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၄/၂၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် မြင်သာပေါင်းအိမ်ရာ၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၄/၁+၂၊ ဧရိယာ ၀၃၁၈ ဝေ၊ ၆၀၆၈၅ နှစ် ၆၀၆၈၅ ဧရိယာ၊ အမှတ် ၁၄/၁+၂၊ မိုးရွေလမ်း၊ ၁၄/၂ရပ်ကွက်၊ မြင်သာပေါင်းအိမ်ရာ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်များကို ဂရုစိုက်အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ဒေါ်သန်းမြင့်ထံမှ အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ် ၄၁၉၈/၂၀၁၄ဖြင့် ဝယ်ယူမှတ်ပုံတင်ထားပြီး လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နော်လားမော်၊ ၁၄/ပပ(နိုင်)၀၁၀၅၅၅ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမှရင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်တင်ဝင်းမြင့် LL.B  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၉၄၂)  
အမှတ် ၁၆၊ အနော်ရထာလမ်း၊ ကျောက်ကုန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၀၈၅၈

## သတင်းတိုများ

ကျေးရွာများသောက်သုံးရေရရှိရေး စီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်း

ရွှမ်းပြည်နယ် လှိုင်လင်ခရိုင် မိုင်းကိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာများတွင် သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနက ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး၊ သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ စီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်းများကို နှစ်ပတ်ကျော်၊ ဝမ်းပိုးကျေးရွာ၊ စုံလောကျေးရွာ၊ ဆမ်ပွန်းကျေးရွာ၊ ဝမ်းနားပုံကျေးရွာများတွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ငွေကျပ် ၁၂၅ ဒသမ ၇၅ သန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျေးလက်ရေပေးရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုမည့် ပိုက်လုံးများနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ကျေးရွာများအရောက် စနစ်တကျ ပို့ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

နန်းလှိုင်လှိုင်ဦး(မိုင်းကိုင်)

## မွေးဖွားမှုမှတ်ပုံတင်ခြင်းရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှုဆောင်ရွက်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်တွင် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများအား မွေးစာရင်းလက်မှတ်များပြုလုပ်ပေးခြင်းနှင့် မွေးဖွားမှုမှတ်ပုံတင်ခြင်း ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှုကို ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ ၄၆ အုပ်စုသို့ အောက်တိုဘာ ၂၀ မှ ၂၄ ရက်အထိ တွင်းဆင်းပြီး စာရင်းများကောက်ယူပြုစုခဲ့ကြောင်းနှင့် မြို့နယ်မှ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများပူးပေါင်း၍ နယ်မြေအလိုက် စုရပ် ၂၄ ခုခွဲ၍ မွေးဖွားမှုစာရင်းလက်မှတ်များပြုစုထုတ်ပေးခြင်းနှင့် မွေးဖွားမှု မှတ်ပုံတင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

## လပတ္တတွင် မိုးစပါးစံကွက်စုပေါင်းရိတ်သိမ်း

လပတ္တ အောက်တိုဘာ ၂၅

လပတ္တခရိုင် လပတ္တမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနကကြီးမှူး၍ မျိုးသန့်ပြန်ပွားရေးကို ဒေသခံတောင်သူများ လက်တွေ့လေ့လာနိုင်ရန်အတွက် မိုးစပါးမျိုးသန့် မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်း စုပေါင်းစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက်က လပတ္တမြို့နယ် မြို့မ(၉)ကျေးရွာအုပ်စု မျိုးသန့်စံပြရွာ စတင်ပွဲ ၁၀၀ မျိုးသန့် မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်း၌ ကျင်းပသည်။

တိုင်းဒေသကြီးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လပတ္တခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးတင်ဦးနှင့် ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးရွာ မြောက်ရွာမှ စံကွက်ရိတ်သိမ်းရေးအဖွဲ့ဝင်များတက်ရောက်ပြီး တိုင်းဒေသကြီးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး၊ ဦးမျိုးဇော်က စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၏ အဓိကတာဝန်ကြီး သုံးရပ်ကိုလည်းကောင်း၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ရှုရီက စီးပွားဖြစ် မျိုးသန့်မျိုးစေ့ သုံးနှစ်တစ်ကြိမ် သွေးသစ်လောင်းစိုက်ပျိုးသွားရန်ကိုလည်းကောင်း၊ JICA Project မှ ဦးတင်မောင်ကြီးက မျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ပုံ လုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်ကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ကျော်လှိုင်က မျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းများ ရိတ်သိမ်းချိန်တွင် သတိပြုရမည့်အချက်များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် မိုးစပါးမျိုးသန့်စံပြရွာ မျိုးသန့်မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်း စုပေါင်းစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲတွင် ကျေးရွာ မြောက်ရွာမှ စံကွက်ရိတ်သိမ်းရေးအဖွဲ့ဝင်များက စုပေါင်းစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကြော့ တစ်စကလျှင် အစုံ ၉၅ ဒသမ ၆၂ တင်းနှုန်းထွက်ကြောင်း သိရသည်။

မော်ကျွန်းမြင့်အောင်

**တတိယအကြိမ်မြောက် ITC(1)Thanlyin ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲနှိုးဆော်လွှာ**

စက်မှုသင်တန်းကျောင်းအမှတ်(၁) သန်လျင်တွင် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ တတိယအကြိမ်မြောက် ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် ကျောင်းသားမိတ်ဆုံစားပွဲကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၃ရက် ညနေ ၆နာရီမှ ည ၁၀နာရီအထိ M3စားသောက်ဆိုင်(ရွှေတို) ဘုရားခြေရင်း အာဇာနည်မိမိအနီးတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကျောင်းသားဟောင်းများအားလုံး မပျက်မကွက်တက်ရောက်နိုင်စေရန် ကြိုတင်၍အကြောင်းကြား အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

မိမိတို့အပတ်စဉ်အလိုက် ကျောင်းသားကိုယ်စားလှယ်များထံသို့ အလှူငွေများကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အထူးတိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

(၁) ဝင်းထိန်	ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၁၀၉၃
(၂) ကျော်တင့်	ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၁၃၃၇၉
(၃) ဝင်းမောင်ဖြူ	ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၃၄၄၄၄
(၄) သောင်းထိုက်	ဖုန်း-၀၉-၇၃၉၀၃၃၇၇
(၅) အောင်ကျော်လင်း	ဖုန်း-၀၉-၄၃၃၂၉၈၂၇
(၆) ဇော်လင်းထက်	ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၈၃၇၀
(၇) ကျော်သူရ	ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၈၉၇၄၄

**အများသိစေရန်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (ဃ)၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၁၈-၃၊ အကျယ်အဝန်း (အလျားပေ၂၀×အနံပေ၆၀)ရှိ နှစ် ၆၀၆၈၅ဧရိယာ၊ အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ် ၄၁၉၈/၂၀၁၄ဖြင့် ဝယ်ယူမှတ်ပုံတင်ထားပြီး လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နော်လားမော်၊ ၁၄/ပပ(နိုင်)၀၁၀၅၅၅ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမှရင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်တင်ဝင်းမြင့် LL.B  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၉၄၂)  
အမှတ် (၁၆)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ ကျောက်ကုန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၀၈၅၈







စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေးကြေညာချက်

မန္တလေးတက္ကသိုလ်(၁၁)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲအတွက် နှိုးဆော်လွှာ

မန္တလေးတက္ကသိုလ်(၁၁)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ရက်(စနေနေ့)နံနက် ၉နာရီတွင် မန္တလေးတက္ကသိုလ် သို့နှင်းသဘင်ခန်းမသစ်ကြီး၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုကန်တော့ပွဲတွင် ၁၉၄၇ ခုနှစ်မှ စတင်တည်ထောင်ခဲ့သော မန္တလေးယူနီဗာစတီကောလိပ်နှင့် မန္တလေးတက္ကသိုလ် ဆေးပညာမဟာဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးပညာ မဟာဌာန၊ စီးပွားရေးပညာမဟာဌာန၊ ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ်များဆိုင်ရာ မဟာဌာန၊ သိပ္ပံဘာသာရပ်များဆိုင်ရာ မဟာဌာနအသီး သီးတို့၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဆရာကြီး ဦးဘတုတ် အမျိုးပြုသည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးတို့ကို ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းတပည့်များက ပူဇော်ကန်တော့ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပူဇော်ကန်တော့ ကြပါရန်နှင့် ပူဇော်ကန်တော့ဌေးများကိုလည်း ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်၍ စေတနာသဒ္ဓါတရား ထက်သန်စွာထည့်ဝင်လှူဒါန်းကြပါရန် လေးစားစွာ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်စုံစမ်းရန်

- ၁။ ဒေါက်တာမောင်သင်း၊ ပါမောက္ခချုပ်၊ မန္တလေးတက္ကသိုလ်
၂။ ဦးဝင်းမောင်၊ ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၃။ ဦးပိုမြင့်၊ ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)
၄။ ဒေါက်တာသီတာဝင်း၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်၊ မန္တလေးတက္ကသိုလ်
၅။ ဦးစိုးမြင့်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
၆။ ဦးဝင်းထင်(ကောင်းမြတ်စံ)၊
၇။ ဒေါက်တာမောင်မောင်လေး၊ မြန်မာစာပါမောက္ခ(ငြိမ်း)၊
၈။ ဦးခင်မောင်ချို(KMC)
၉။ ဦးညွှန်စော၊ ကိုယ်ပွားသတင်းစာတိုက်(မန္တလေး)
၁၀။ ဒေါ်ခင်မြမြ(သူရိန်နန်း)
၁၁။ ဦးမောင်မောင်၊ တက္ကသိုလ်သတင်းထောက် စာအုပ်၊ မန္တလေးတက္ကသိုလ်

ဖခင်အမည်မှန်
ကသာမြို့၊ အထက(၁)တက္ကသိုလ်
ဝင်တန်း(F)မှ မစုဝေဝေအောင်၏
ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးချင်ဘူး ၁၃/လရန
(နိုင်) ၀၁၈၉၇၄ ဖြစ်ပါသည်။
ဦးချင်ဘူး ၁၃/လရန(နိုင်)၀၁၈၉၇၄

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
(၅၅၉/အ)မြေကွက်အမှတ်(၂၁/၁)မြေကွက်(၀-၃၇)
ကေမြေကွက်တည်ရာအမှတ်(၂၁)ပြည်လမ်း၊
ပျဉ်းမပင်ကျေးရွာ၊မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်(သည့်အင်
တာကောင်တံတိုင်း)အမှတ်(၂)အမည်ပေါက်
G(၃၇)က)ရ(၅)မြေအားဒေါ်အေးသက်မောင်၊
ဘီလပ် (၉/မပလ(နိုင်)၀၁၇၉၂၁)ကရန်ကုန်
မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊တရားမမှုအမှတ်
(၂၀/၂၀၁၂)၏ရင်ဆိုင်မှုများကြောင့်ပိုင်ဆိုင်
တရားရုံး၊တရားမစာရင်းအမှတ်(၁၅/၂၀၁၂)၊
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၏(၄-၉-
၂၀၁၄)ရက်ရှိဘီလပ် ခန့်စား/ကန်ကွက်ရပ်
လက်မတိုက်တိုင်ဖြည့်အောင်အလုပ်စာချုပ်
ချုပ်ဆိုရန်မြေပိုင်းကွက်အမှတ်(၅)ရက်
အတွင်းကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကန်ကွက်မှု
မရှိပါကလုပ်ငန်းလုပ်ငန်းအတိုင်းဆက်လက်
ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးတင်အောင်
အသက်(၆၆)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ၅၅ လမ်း၊ အမှတ် ၄၅ နေ (ဦးဘသက်-ဒေါ်အေးကြည်)
တို့၏သား၊ (ဒေါ်ခင်ရွှေ)၏ခင်ပွန်း၊ (ဒေါ်အေးနု)၏အစ်ကို၊ ဦးရဲမြင့်အောင်-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ကြူ၊
ဦးသန်းဦး-ဒေါ်ကြူကြူကြူ၊ ဦးအောင်သူ-ဒေါ်ခင်ခင်ဦး၊ ဦးမိုးသူ-ဒေါ်တင်တင်မော်၊
ဦးအောင်စော်သန့်-ဒေါ်ချောကလျာထွန်း၊ ဦးကျော်ကျော်သူတို့၏ဖခင်၊ မြေးရစ်သောက်တို့၏
အဘိုးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၆:၂၀ နာရီတွင် အာရုံတော်ဝင်ဆေးရုံ၌
ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၄ နာရီတွင် ရေဝေး
အေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။
(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်ခြင်း
ဒေါက်တာ ဦးစောလှစိုး
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန
အသက်(၇၃)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အမှတ် ၁၀၄၁၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ထောင်စု
လမ်းနေ (ဦးစိန်တင်ပွင့်-ဒေါ်ကြာသိန်း)တို့၏သား၊ (ဒေါက်တာဦးစောကြည်ရှိန်-ဒေါ်လှကျော်)
တို့၏သားသမက်၊ ဆရာမဒေါ်ဌေးကြည်(ခ) Norma ကြည်ရှိန်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊
စောစောမိုးစိုး (JSM Shipping Co.,Ltd.)-ဧည့်သည်ကုမ္ပဏီ၊ Mr.Hanh- နော်ဟောဖောစိုး
(New Zealand) ၊ နော်ဝါးဝါးစိုး (ILBC)တို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ Victor Soe ၏အဘိုး
သည် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွား
ပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ဒဂုံမြို့သစ် ဒဂုံမြို့သစ်
နယ်မြင်း
အသင်းတော်၊ အမှတ် ၁၀၃၉၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ထောင်စုလမ်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)
၌ ဝတ်ပြုနေတောင်းပြီး ရေဝေးရုံထဲပေါင်းစုံပုဏ္ဏားတော်၌ ကွယ်လွန်သွားပါမည်ဖြစ်ပါ
သည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံ
ကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/စာသင် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်
များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ (၇၀x၆၇) အကျယ်အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်
သစ်ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန်
နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- ၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁ သိန်း
၂။ အခန်းတံခါး ၂ သိန်း
၃။ ရေချိုးခန်း ၃ သိန်း
၄။ ကုဋီတစ်ခန်း ၅ သိန်း
၅။ အဝင်တံခါးမကြီးတစ်စုံ ၇ သိန်း
၆။ သံကူကုန်ကရစ် လှေကားတစ်စုံ ၉ သိန်း
၇။ သံဃာနှစ်ပါးနေ တစ်ခန်း ၁၀ သိန်း
၈။ ရေတိုင်ကီတစ်လုံး ၁၂ သိန်း
၉။ ရေစက်တစ်လုံး ၁၉ သိန်း
၁၀။ သံဃာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀ သိန်း
၁၁။ မုခ်ဦး ၃၀ သိန်း
၁၂။ ဘုရားခန်း ၅၀ သိန်း
၁၃။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀ သိန်း
၁၄။ ဆွမ်းစားဆောင် ၃၅၀ သိန်း
၁၅။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀ သိန်း
၁၆။ ကွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး ၃ သိန်း
၁၇။ စာချဆရာတော်များနေ တစ်ခန်း ၂၅ သိန်း
အလှူရှင်များ ကမ္ဘာ့ထီးပေးပါမည်။
ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ
ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
ဖုန်း-၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၁၆

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ်၊ ကန် ဒါယကာမကြီး

ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်
အသက်(၇၀)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မကျည်းတန်းမြောက်/အနောက်ရပ်ကွက်၊
ဥယျာဉ်လမ်း၊ အမှတ် ၂၁ နေ (ဦးယုစိန်-ဒေါ်ဌေးတင်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးကျော်သန်း)၏ အစ်မ၊
ဦးဌေးစိုး (ဒ-ရမှူး၊ ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ဦးကျော်ဆင့်-ဒေါ်လှလှစိုး (အလယ်တန်းပြ၊ အထက-၁၊
ကြည့်မြင်တိုင်)၊ ဦးမြင့်သိန်း(ဌာနမှူး-၂၊ ငြိမ်း) နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန-ဒေါ်သီတာစိုး၊
ဒေါက်တာကျော်အောင်ထွန်း(အထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊အရိုးကုဆေးရုံ၊ကြည့်မြင်တိုင်)-ဒေါက်တာ
မလလစိုး(ခရိုင်ကုန်းမားရေးဦးစီးမှူး၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)၊ ဦးသန်းထွဋ်-
ဒေါ်နန်းယုယုစိုး(ပန်းဇရာဆန်ရောင်းဝယ်ရေး၊ ဦးကြွယ်ဟိုးလမ်း)၊ဦးရဲထွဋ်(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)-
ဒေါ်သီတာထွေး၊ ဦးအောင်သိုက်စိုး(ခ)အောင်လေး-ဒေါ်သီသီမိုး(အထက်တန်းသူနာပြု၊ တာမွေ
မြို့နယ်၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန)တို့၏မိခင်၊ မြေးကိုးယောက်တို့၏အဘွားသည် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄
ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄
ရက်(တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး

ဒေါက်တာဦးစော်မင်း(ပဲခူး)
ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး(ငြိမ်း)၊ မြောက်ဥက္ကလာပဆေးရုံကြီး
အသက်(၆၁)နှစ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေ (ဦးစိန်ဝင်း-ဒေါ်စိန်ရင်)တို့၏သားကြီး၊ ဘိုကလေးမြို့နေ(ဦးလှ-
ဒေါ်ကြည်အေး)တို့၏သား သမက်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဥက္ကလာ(၆)
လမ်း၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၇၄)နေ ဒေါ်ခင်အုန်းနွဲ့(အပြုံးရိပ်ဆေးခန်း)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊
ဒေါ်မေမြတ်စေ( SAT/အထက -၄)မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ဦးစော်ထက်(2nd Engineer Belship
Management (S'Pore)Pte.Co.,Ltd.)၊ ဦးကြည်စော်လင်း(IQ.MOBILE)တို့၏ချစ်လှစွာ
သောဖခင်၊ တူ/တူမ ခုနစ်ယောက်တို့၏ ဦးကြီး၊ ဒေါက်တာလှလှမြင့်(သပန်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၊ နေပြည်
တော်၊ တွဲ-စစ်တက္ကသိုလ်)၊ ဒေါက်တာကျော်ဆန်း(ဒ/ပါချုပ်-ငြိမ်း၊ PTU)-ဒေါ်သန်းသန်းညို
(M&A Construction မိသားက သ/မ)၊ ဦးဝင်းဌေး(ဒုဦးစီးထွေ/အုပ်အလုပ်)-ဒေါ်မိမိအောင်၊
ဒေါ်အေးအေးမာ(JAT/အထက-၂၊ ကမာရွတ်)၊ ဦးအောင်မျိုးမင်း-ဒေါ်ခင်ခင်မြတ်(ပိတောက်ရိပ်ငြိမ်း/
မရမ်းကုန်း)တို့၏အစ်ကိုကြီးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)နံနက် ၆:၃၀နာရီတွင် OSC
ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေး
တိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီ
တွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သွားရမည့်စု၍ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)နံနက်တွင်
အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင်
ကွယ်လွန်သွားသော အစ်ကိုဖြစ်သူ ဦးဝင်းနိုင် အသက်(၆၈)နှစ်
အတွက် အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဒေါက်တာဦးစောဝင်းနှင့်ဇနီးဒေါ်စန်းစန်းမြင့်(ခ)ဒေါ်မိုးမိုးမြ

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ဒေါ်ဌေးဌေးအေး (မုဒုံ)
အသက်(၆၀)
၂၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်(အင်္ဂါနေ့)ည ၁၀:၄၅ နာရီတွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းရွှေ့
ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဒေါ်ဌေးဌေးအေး(မုဒုံ)မကွယ်လွန်မီ နာမကျန်းဖြစ်နေစဉ်
အတွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို မေတ္တာ၊ စေတနာအပြည့်ဖြင့် ကုသပေးခဲ့
သော ခွဲစိတ်နှင့်ကင်ဆာအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဗိုလ်မှူးချုပ်စိန်လင်း
[တပ်မှူး၊ တဆရ(၂/၅၀၀)]နှင့် ဆာကုရာဆေးရုံမှ ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ
ကွယ်လွန်သွားပြီးချိန်တွင် နာရေးကိစ္စအဝဝကို မအားလပ်သည့်ကြားမှ မိသားစု
စိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသော တေဇ(၄၄)မှ သူငယ်ချင်းများနှင့်
ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများ၊ နောက်ဆုံးခရီးအထိ လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးကြသော ဆွေမျိုး
ညီအစ်ကို၊ မောင်နှမများနှင့် သူငယ်ချင်းများ၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂြိုဟ်လေးလုံးကို
အထူးပင်
ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးတင်မောင်ထွေး

အသက်(၅၂)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးဟုန်)-ဒေါ်သန်းသန်းရွှေတို့၏သား၊ သန်လျင်မြို့နေ ဦးတင်လှိုင်-
(ဒေါ်တင်ကြည်)တို့၏သားသမက်၊ (ဦးဘက်လွင်)-ဒေါ်ညိုညိုလွင်၊ ဒေါ်ခင်ဌေးမြင့်၊ ဒေါ်သန်း
သန်းရီ၊ ဒေါ်နီနီဝင်းတို့၏ညီ/မောင်၊ အမှတ် ၂၉၆၊ ပထမထပ်(၁)၊ လမ်း ၄၀ (အထက်)နေ
ဒေါ်ရီရီချို၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မဖြူစင်ကြည်(ခိုင်ကျော်ဘော်ဒါ)၊ မဖုငယ်ဆွေ(Grade
8.A.ဒဂုံ-၁)၊ မောင်သူ ရှည်ထွေး(Grade 6.B.ဒဂုံ-၁) တို့၏ဖခင်၊ တူ/တူမ သုံးယောက်
တို့၏ ဦးလေးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၁:၅၅ နာရီတွင် ဗဟိုရုံစည်
ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင်
ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး
ရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာများအား အကြောင်းကြားပါသည်။
(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း၊တောင်ပိုင်း၊ဆိပ်ကမ်း မြေကွက်များ
အထူးဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
ဖုန်း ၀၉ ၅၀၆၂၁၅၈၀၉ ၄၂၀၁၀၁၉၇၅

ဝိုင်းခေါင်30' x 80' အမြင့်20' ဝိုင်းခေါင်ထဲ ကားမောင်း
ဝင်နိုင်သည်။ ပေ 100 x 100 Car Showroom
သင့်လျော်သောမြေ။ လှိုင်သာယာလုံ 5 လမ်းမကြီး
ပေါ် ဈေးမီးအစုံ
☎ 095095095, ☎ 0973077744

Table with 10 columns: ဝင်, လျှောက်ထားသူ, အမည်, ဖုတ်ခုံတင်, ပြီးနှယ်, ဖြေတိုင်း, ဖြေကွက်, ဖြေအမည်ပေါက်, လိပ်စာ, လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ. It lists various land parcels and their details.



**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ သံတံတားရပ်ကွက်၊ ဓမ္မိကဝတီလမ်း၊ အိမ်အမှတ် ၄၆၆ ဆရာကြီးဦးအောင်သင်း(စာရေးဆရာ၊ ကျောင်းဆရာ) အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်နေ့ နံနက် ၁၁နာရီအချိန်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစု နှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

**သူရဦးရွှေမန်းနှင့် စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၁၁)မှတပည့်များ**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊သံတံတားရပ်ကွက်၊ ဓမ္မိကဝတီ လမ်း၊ အိမ်အမှတ် ၄၆၆ ဆရာကြီးဦးအောင်သင်း(စာရေးဆရာ၊ ကျောင်းဆရာ) အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်နေ့ နံနက် ၁၁နာရီအချိန်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါကြောင်း။

**မြေးတပည့် တိုးနိုင်မန်း**

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာစာပေဆုရ စာရေးဆရာကြီး ဦးအောင်သင်း အသက်(၈၈)နှစ်**  
၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၁နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဆရာကြီး၏မိဘဝမာ၊ ဆရာကဲ့သို့ စေတနာ၊ မေတ္တာစွမ်းအားဖြင့် စောင့်ရှောက်ခဲ့သော ကျေးဇူးတရား များကို အထူးအောင်မှသာတိရလျက်ရှိပါသည်။ မြန်မာစာပေလောကအတွက် ကြယ်တစ်ပွင့် ကြေလွင့်ခဲ့ရသည်ကို နှစ်မြောတာ ကြေကွဲရပါကြောင်း။

**ဦးကျော်ကောင်(တောင်ကုတ်)နှင့် နေလသစ္စာဆောက်လုပ်ရေးအုပ်စုကုမ္ပဏီမိသားစု ရခိုင်ပြည်နယ်**

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့် (ငြိမ်း) ရွှေဆင်မင်းရဲစေတီ**  
အသက်(၈၃)နှစ်  
ဒေါက်တာဦးညွန့်အောင် (မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်မျက်စိ အထူးကုဆေးရုံကြီး) - ဒေါ်သူဇာမြင့်တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင် ဒုတိယ ဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရ ပါ၍ ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်း ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ရန်ကုန်မျက်စိဆေးရုံကြီး မိသားစု**

**ဦးကျင်ဟုတ် (သွားဘက်ဆိုင်ရာ) (ယဉ်ယဉ်ဝင်းစတိုး ဖခင်ကြီး၊ တောင်ငူမြို့) အသက်(၈၁)နှစ်**  
တောင်ငူမြို့၊ ဗိုလ်မှူးမှူးကွန်းလမ်း၊ အမှတ် ၂/၃၀၃နေ (ဦးစိန်-ဒေါ်စိန် ရွှေ)တို့၏သား၊ ဒေါ်ယဉ်ယဉ်၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ဖြစ်ပြီး၊ကိုင်းယုလွင်-မန်းနင်း လွင်(ယဉ်ယဉ်ဝင်းစတိုး)၊ ကိုသန်းထိုက်ဝင်း-မခင်ချိုဆန်း(Golden Land ရောင်းဝယ်ရေး)တို့၏ဖခင်၊ မောင်ဖုန်းမြတ်ပိုင်၏ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် ည ၁၁နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် တောင်ငူမြို့အနောက် တရုတ်ဖုတ်ကုန်သွားသည့် ပို့ဆောင်ပို့သွင်း သင်္ကြန်ဖြူးစီးပါကြောင်း။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
တောင်ငူမြို့၊ ဗိုလ်မှူးမှူးကွန်းလမ်းနေ ဒေါ်ယဉ်ယဉ်၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ကိုင်းယုလွင် (ယဉ်ယဉ်ဝင်း-စတိုး)၊ ကိုသန်းထိုက်ဝင်း (Golden Land)တို့၏ဖခင်ကြီး ဦးကျင်ဟုတ် အသက်(၈၁)နှစ် ကွယ်လွန်သွားခြင်းအတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**သတင်းထောက်-ဦးကျော်လှ (သား)ကိုင်းကျော် သမာဓိ-မိသားစု (တောင်ငူ)**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်လုံး (ထီးချိုင့်) အသက်(၇၂)နှစ်**  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကသာခရိုင်၊ ထီးချိုင့်မြို့၊ အမှတ်(၂)၊ အောင် ဇေယျာရပ်ကွက်နေ (ဦးထွန်းမောင်)၏ဇနီး၊ ဒေါက်တာမင်းမင်း(ဦးစီးအရာရှိ၊ မွေး/ကု၊ စစ်ကိုင်း)-ဒေါ်ဝါဝါဝင်းခင်(စည်သာ ဘေးနှင့်ကုန်မျိုးစုံရောင်းဝယ် ရေး)၊ ဦးစိုးဝင်း-ဒေါ်သင်းသင်းခင်(ပဲခူးစုံရောင်းဝယ်ရေး)၊ ဦးစော်မျိုးထွန်း- ဒေါ်ရီရီစန်း၊ ဦးတင်မျိုးလှိုင်-ဒေါ်ခင်ခင်ခင်ခင်၊ ဦးခင်မောင်သန်း-ဒေါ်နန်းနန်းခင် (ပတ္တမြား ဆေးနှင့်ကုန်မျိုးစုံရောင်းဝယ်ရေး)၊ ဦးရဲလင်းထွန်း-ဒေါ်လှလှ(ပါဝါ ထုံးရောင်းဝယ်ရေး)တို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၅ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘွား သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၃နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် အမှတ်(၂)မျေးကုန်သွားသည့် ပို့သွင်းသင်္ကြန်ဖြူးစစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်စန်းမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်း တို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဦးသက်နိုင် (ဦးစီးအရာရှိ) မန်စီမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာန**  
သူငယ်ချင်း ကိုသက်နိုင် အသက်(၄၆)နှစ်သည် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**၁၉၉၃ခုနှစ် သစ်တောသိပ္ပံဘွဲ့ရ သူငယ်ချင်းများ**

**သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ**

**ဦးအောင်သင်း (တောင်တွင်းကြီး) စာရေးဆရာ (အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရရှင်) လ/ထ ကထိကဟောင်း(မြန်မာစာဌာန) မော်လမြိုင်ကောလိပ်၊ ပြင်ဦးလွင်စစ်တက္ကသိုလ် ရန်ကုန် ဝိဇ္ဇာသိပ္ပံတက္ကသိုလ် အသက်(၈၈)နှစ်**  
တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ တောင်ပြင်ရပ်ကွက်(သခင်ညီမောင်-ဒေါ်ရွှေကျင်) တို့၏သား၊ (ဦးရွှေခင်-ဒေါ်တင်မေ)တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်း မြို့နယ်၊ သံတံတားရပ်ကွက်၊ ဓမ္မိကဝတီလမ်း၊ အမှတ် ၄၆၆ (ဒေါ်တင်တင် ကြိုင်)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်မော်မော်သင်း၊ (ဦးအောင်နိုင်သင်း)-ဒေါ် သိန်းတန်း၊ ဦးအောင်မြိုင်သင်း(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)-ဒေါ်မြမိုးသူဇာတို့၏ချစ်လှစွာ သောဖခင်ကြီး၊ ကိုနိုင်လင်းအောင်(လ/ထ မန်နေဂျာ၊ Sunitac Co.)-မမေ ကောင်းစံ(လ/ထ မန်နေဂျာ၊ KDDI)၊ ကိုကောင်းသစ်(ခေတ္တ-ဟောင်ကောင်)- မစိမ်းစိမ်းခိုး(ရွှေမြင့် Co.)၊ ကိုညာထံစစ်(B-Tech. 4<sup>th</sup> year)၊ မအိဇ်ဖူး (Grade-10) ကောင်းစုံကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော အဘိုး၊ မောင်ဘုန်းသော်ကောင်း၊ မကိုကော်ယုဉ်ထွန်းတို့၏ ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)နံနက် ၁၁နာရီတွင် ဓမ္မိကဝတီလမ်းနေအိမ်၌ ကွယ် လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေး သူသားနှင့် ဂူသင်းသင်္ကြန်ပါမည်။ (အထက်ပါနေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၃နာရီ နှင့် ၃လမ်းဝဲစာရိတ်ရုပ်ငွေထုတ်ကုန်များ မွန်းလွဲ ၃နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၂နာရီအထိ ဓမ္မိကဝတီလမ်းနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ရပ်ဝေးရပ်စန်းမှမိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း) အသက်(၈၃)နှစ် ကြည်း-၇၅စဉ၊ ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်းအပတ်စဉ်(၁၈) ရွှေဆင်မင်းရဲစေတီ**  
ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်စန်းကြည်၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး လှမြင့်(ငြိမ်း)သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅း၅နာရီတွင် ကွယ် လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။

**ဗိုလ်ကြီးသိန်းအောင်(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးသိန်းစွန်းနှင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင် မိသားစု**

**ခရစ်တော်ဦးအိပ်ပျော်ခြင်း ဦးဘခက် (မအုဉ်) လက်ထောက်မန်နေဂျာ(ငြိမ်း) ပြည်တွင်းရေကြောင်းဦးစီးဌာန အသက်(၇၆)နှစ်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၀)ရပ်ကွက်၊ ဝန်းသိုလမ်း၊ အမှတ် ၃၃၄နေ (ဦးနောင်-ဒေါ်အေးတင်)တို့၏ သား ကြီး၊ (ဒေါ်မူအေး)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်သူဇာကြည်-ဦးကိုကို အောင်၊ ဦးမင်းကြည်-ဒေါ်သင်းသင်း အေး၊ ဒေါ်စုစုကြည်-ဦးမြတ်မင်းနွယ် တို့၏ဖခင်၊ နော်ငြိမ်းချမ်းဦးကြည်၊ မောင်ကြည်သန့်ကိုကို၊ မောင်ထင် ကျော်ဦး၊ Grace ဖရစ်တင်မင်းနွယ်၊ ကြည်သွင်ကိုကို၊ Joy စုခိုင်မင်းနွယ်၊ လင်းအိန္ဒြာသော်၊ Gloria စုကြည်မင်း နွယ်၊ လင်းခန့်မင်းအောင်တို့၏ချစ်လှ စွာသောအဘိုးသည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀း၄၅နာရီတွင် ခရစ် တော်ဦးအိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၉နာရီတွင် ဂိုဏ်း ပေါင်းစုံ ရေဝေးခရစ်ယာန်သင်္ဂဟနှင့် ဝတ်ပြု၍ ဂူသွင်းသင်္ကြန်မည် ဖြစ်ပါ ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။(ဗေဒနာနှင့်လူမှုဝန်ထမ်းကုန်သွယ်ရေး ဘုရားကျောင်းရွှေမှကားများ နံနက် ၇း၃၀နာရီနှင့် နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဒေါ်ရင်ရင်မြင့်(ကြည်မြင့်တိုင်) အသက်(၆၆)နှစ်**  
ရန်ကုန်မြို့နေ(ဦးရွှေ-ဒေါ်သိန်းလှိုင်)၊ (ဦးစိန်လှိုင်)-ဒေါ်လှမြင့်၊ (ဦးခင်မောင်)-ဒေါ်စိန်မြင့်၊ (ဒေါ်ရင်မြင့်)၊ (ဒုရဲမျိုး မြစ်စိန်) - ဒေါ်လှလှကြည်၊ ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်သန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ် ခင်ထွေးတို့၏ဘုမား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည် မြင့်တိုင်မြို့နယ်နေ (ဦးကျော်ရန်)-ဒေါ် အေးရီတို့၏သမီးကြီး၊ (ဦးထွန်းညွှတ်- ဒေါ်မြမေ)တို့၏သမီး၊ မြေးမင်းမာတ်တ (ခ)ဦးမြင့်ဆွေ၊ ဦးသန်းဝင်း-(ဒေါ်ခင် ခင်မြင့်)၊ ဦးသန်းဆွေ(Fitter)-နော် ဝက်စုသင်း(သူနာပြု၊ စင်ကာပူ)တို့၏ အစ်မ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ရတနာမြိုင်အိမ်ရာ၊ တိုက် (၁) အခန်း ၅၀၄နေ ဦးမျိုးညွန့်(အင်ဂျင် နီယာ၊ ဆောက်လုပ်ရေးကော်ပိုရေးရှင်း၊ ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ မောင်မျိုးစော်(J/E Bay Point Shipping)၊ မောင်အောင်ဟိန်း ထက်[E/Cated (LAWUNPYAYT)] တို့၏မိခင်သည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၆း၄၅နာရီတွင် ရွှေဂုံတိုင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်သူသန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်စန်းရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁း၃၀နာရီ တွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဦးစိန်(ခ)ဦးတန်ဝေစင်း အသက်(၁၀၀)**  
ရန်ကုန်မြို့၊လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ အောင်သစ္စာလမ်း၊ အမှတ် ၃၁-A နေ (ဒေါ်ကျင်မြင့်)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၊ ဒေါ်ထွေး၊ ဦးထွေးဝင်း-ဒေါ်အေးအေးမြင့် (ရွှေမြင်း ပျံပွဲရုံ၊ ဘုရင့်နောင်)၊ ဦးမောင်မောင်- ဒေါ်မြင့်မြင့် (ရွှေစံအိမ် ကုန်ဆောင်သူ၊ လှိုင်ချေးကြီး)တို့၏ဖခင်၊ ဒေါက်တာ ဝင်းကျော်သူ၊ မောင်ကျော်ထက်အောင်၊ မချောစုစုဟန်၊ မောင်ခန့်ထက်မောင်၊ မတင်ရည်မောင်တို့၏ အဘိုးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ည ၁၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားပါ၍ ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေ နေ့)နံနက် ၁၁နာရီတွင် ထိန်ပင်သူသန် သို့ပို့ဆောင်သင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်စန်းရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်း ကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်ညွန့် (ဘန်ဘွေးကုန်) အင်စိန်(မြို့သစ်) အသက်(၈၂)နှစ်**  
မွန်ပြည်နယ်၊ အပေါင်မြို့နယ်၊ ဘန် ဘွေးကုန်းကျေးရွာနေ (ဦးစံညွန့်-ဒေါ် လုံးတင်)တို့၏သမီး၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ အင်စိန်မြို့နယ်၊ မြို့သစ် (က+ခ)ရပ်ကွက်၊ (က-၇)လမ်းနေ ဦးဘိန်းရွှန်း၏ဇနီး၊ ဦးအောင်ဘွား၊ ဗိုလ်ကြီးမြမြထွန်း(ငြိမ်း) မင်္ဂလာဒုံစစ် ဆေးရုံကြီး၊ ဗိုလ်ကြီးအောင်ဝင်း(ငြိမ်း) အထွေထွေဓနနေရာ(ငြိမ်း)၊ စက်မှု- (၁)-ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်၊ ဦးဝင်းမြင့် မောင်-ဒေါ်ခင်မြ၊ ဦးတင်လင်း-ဒေါ် ယဉ်ယဉ်မြင့်တို့၏မိခင်ကြီး၊ မောင်တင် အောင်မိုး-မစာဇာယုမွန် (ရန်ကုန်မြို့ တော် စည်ပင်)၊ ဗိုလ်ကြီးကျော်သူ အောင်-မအိမ်စည်၊ မစင်စင်သူ၊ မမေ ပွင့်သူတို့၏အဘွားသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၅း၃၀ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ထိန်ပင်သူသားနှင့် မီးသင်္ကြန် ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ရဟန်းဒါယကာကြီး ဦးတင်ပေ လက်ထောက်မန်နေဂျာ တော်ဝင်မိသားစုကုမ္ပဏီ(ဝါးတရာ) အသက်(၆၉)နှစ်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ သမိုင်း(၁)ရပ်ကွက်၊ သမိုင်း(၁)လမ်း၊ ဂေါ်လ်လမ်း၊ အမှတ် ၆၄၈၊ ငါးလှူနေ (ဦးအောင်) နှင့် ဒေါ်ခင်မြ(အောင်) တို့၏သား၊ (ဒေါ်ခင်မြ) နှင့် ဒေါ်ခင်မာ ချို၊ ဦးကိုကို - ဒေါ်ယဉ်ပင်းအေး၊ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးတင်အေး(ခ)ဦးဘိန် ကုန်သွယ်/လယ်ယာ(ငြိမ်း) အသက်(၆၇)နှစ်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ၄၆လမ်း၊ အမှတ် ၁၅၂၊ ငါးလှူနေ (ဦးအုန်းဖေ-ဒေါ်တင်ညွန့်)တို့၏သား ထွေး(ဦးဘုရင်-ဒေါ်မြအေး)တို့၏သား သမက်၊ ဒေါ်မြအေး၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာဘုရင်ဝင်းနိုင်(အရိုး အထူးကု၊ ကြည့်မြင်တိုင် အရိုးဆေးရုံ ကြီး)-ဒေါက်တာအေးမြသူ (ကထိက၊ အကျဇဝင်ဗေဒဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်- ၂)ကိုကျော်စွာမြင့်(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)- မနန်းနွယ်ခိုး (SPA groups of Company)တို့၏ဖခင်၊ (ဦးသန်းအေး- ဒေါ်တင်မြင့်)ဒေါ်ရင်ကြည်၊ (ဦးမောင် ခင်မြင့်)-ဒေါ်သန်းချို၊ ဦးလှမြင့်- ဒေါ်နန်းခမ်းထွေးတို့၏ညီ/မောင်(ဦးမြ သိန်း-ဒေါ်ခိုးမြင့်)၊ ဦးအောင်ကျော်မြ (ဒုညန့်ချုပ်၊ ငြိမ်း) - (ဒေါ်အုန်းမြင့်) တို့၏ညီ/မောင်၊ ဒေါ်သင်းသင်းထွေး၏ အစ်ကိုသည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်(စနေ နေ့) နံနက် ၄း၄၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေး သူသားနှင့် မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (တနင်္လာနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေး (၄၆လမ်း) နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁း၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဦးသိန်းဆု ဒုတိယဦးစီးမှူး(မြို့ပြ) ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန အသက်(၅၀)**  
မော်လမြိုင်မြို့၊ ရိုးဂိုးရွာသစ်၊ ရွာအလယ်ပိုင်း၊ အမှတ် ၃၆၂နေ(ဦးစိန် အုန်း)-ဒေါ်ယန်းစိန်တို့၏ အဖွဲ့မမြောက် သား၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ကော့စပယ်ကျေး ရွာ၊ ကော့စပယ်ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၅၈နေ ဦးသိန်းညွန့်-ဒေါ်အေးမြင့် (အငြိမ်းစား အရာမ)တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်မာမာ စိန်(လ/ထ ကထိက)၊ မြို့ပြမြည်းပညာ တက္ကသိုလ်၊ မော်လမြိုင်)၏ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း၊ မခင်မြတ်သူ၊ မောင်ဘိုဘို ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၄း၃၀နာရီ တွင်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ရိုးဂိုး သူသားနှင့် ပို့ဆောင်မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ နားရေးကစ ဂိုက်ပါပို့ဆောင်ကြသူ များနှင့် အစစအရာရာ လိုလောင်ရေး ရှိကြောင်း အထူးကြားသော ဆွေမျိုးမိတ် သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား ကျေးဇူးအထူး ပင်တင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးအောင်သင်း အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရ (၂၀၁၂ ခုနှစ်) အသက်(၈၈)နှစ်**  
စာရေးဆရာကြီး ဦးအောင်သင်း (ကလောင်အမည် အောင်သင်း)သည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဆန်း-ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းမိသားစု သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးအောင်သင်း အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရ (၂၀၁၂ခုနှစ်) အသက်(၈၈)နှစ်**  
စာရေးဆရာကြီး ဦးအောင်သင်း (ကလောင်အမည် အောင်သင်း)သည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးအောင်သင်း အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရ (၂၀၁၂ခုနှစ်) အသက်(၈၈)နှစ်**  
စာရေးဆရာကြီး ဦးအောင်သင်း (ကလောင်အမည် အောင်သင်း)သည် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆွေဆွေချစ် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးငွေစိုး(ဟင်္သာတ) မော်ကွန်းဝင်(တတိယဆင့်) ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်(ငြိမ်း)၊ ကုန်သွယ်ရေး(၁) မြို့မကျောင်းသားဟောင်း၊ ဟင်္သာတအသင်းနာယကကြီး အသက်(၉၁)နှစ်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဓမ္မာရုံလမ်း၊ အမှတ် ၅၉၇နေ (မဟာသီရိသုဓမ္မ ဟင်္သာတဦးမြ-ဒေါ်ဒေါ်ပု)တို့၏သားကြီး၊ (ဦးမာတင်-ဒေါ် အေးမေ)တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်တင်ရွှေ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးအေးဝင်း- ဒေါ်သင်းနွယ်စိုး၊ ဦးစိုးလှိုင်-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ထွေး၊ ဒေါ်မြသူလှစိုး၊ဒေါ်သီတာစိုး (Panasonic-Advance Vision)၊ ဦးမြင့်စိန်-ဒေါ်မြတ်မြတ်စိုး၊ ဒေါက်တာ တင်ငယ်စိုး(MANA/UNFPA) တို့၏ဖခင်၊ မောင်မြိုးသူဝင်း(CGM)၊ မောင် ပြည့်မြိုးဦး-မအိမြိုးကျော်၊ မောင်ညီဇော်ထက်၊ မောင်အောင်မြင့်စိုးတို့၏အဘိုး၊ မောင်အောင်ကျော်မြိုး၏ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေး နေ့)ည ၇း၀၅နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးသူသားနှင့် မီးသင်္ကြန် မည်ဖြစ်ပါသည်။(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးငွေစိုး(ဟင်္သာတ) မော်ကွန်းဝင်(တတိယဆင့်) ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်(ငြိမ်း)၊ ကုန်သွယ်ရေး(၁) မြို့မကျောင်းသားဟောင်း၊ ဟင်္သာတအသင်းနာယကကြီး အသက်(၉၁)နှစ်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဓမ္မာရုံလမ်း၊ အမှတ် ၅၉၇နေ (မဟာသီရိသုဓမ္မ ဟင်္သာတဦးမြ-ဒေါ်ဒေါ်ပု)တို့၏သားကြီး၊ (ဦးမာတင်-ဒေါ် အေးမေ)တို့၏သားသမက်၊ ဦးဘိုးသာ-ဒေါ်စိန်လှ၊ ဦးထွန်းအေး-(ဒေါ်ခင်စေ စိုး)၊ ဒေါ်မြသူလှ၊ ဒေါ်လှလှ(ဦးထွန်းအောင်ကျော်)-ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်၊ (ဦးသာထွန်း)-ဒေါ်သန်းရီ၊ (ဦးအောင်ထွေး)-ဒေါ်သိန်းဟန်၊ (ဦးညိုထွေးမြ- ဒေါ်မြင့်မြင့်)တို့၏အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါ်တင်ရွှေ၏ခင်ပွန်းသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၇း၀၅နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေး သူသားနှင့် မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

**ကျန်ရစ်သူ ညီ၊ ညီမများ**

**မောင်ရဲလွင် (ပထမနှစ်) Civil နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ မှော်ဘီ) အသက်(၁၉)နှစ်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၈)ရပ်ကွက်၊ ဝိမိုနင်း ၁ လမ်း၊ အမှတ် ၃၆၈နေ ဦးအုန်းတင်-ဒေါ်မူစိတို့၏သား၊ဦးစော် နိုင်ဦး(ဒု-အကောက်ခွန်မှူး)-ဒေါ်နန်း နှင့်အ(အကောက်ခွန်မှူး)၊ ဗိုလ်ကြီး အောင်မျိုးဦး - ဒေါ်စုစုစိတို့၏ ညီ/ မောင်ငယ်၊ မောင်ကောင်းဘုန်းထက် ဦးသိန်းညွန့်-ဒေါ်အေးမြင့် (အငြိမ်းစား အရာမ)တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်မာမာ စိန်(လ/ထ ကထိက)၊ မြို့ပြမြည်းပညာ တက္ကသိုလ်၊ မော်လမြိုင်)၏ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း၊ မခင်မြတ်သူ၊ မောင်ဘိုဘို ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၄း၃၀နာရီ တွင်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ရိုးဂိုး သူသားနှင့် ပို့ဆောင်မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ နားရေးကစ ဂိုက်ပါပို့ဆောင်ကြသူ များနှင့် အစစအရာရာ လိုလောင်ရေး ရှိကြောင်း အထူးကြားသော ဆွေမျိုးမိတ် သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား ကျေးဇူးအထူး ပင်တင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်အေးမိ(ခ)ဒေါ်ရီ အသက်(၇၇)နှစ်**  
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ အမှတ် ၄၀၊ လမ်း ၃၀၊ ၇၁၂လမ်း ကြား၊ မြစ်ကွက်အထည်ဆိုင်(ဦးခင်- ဒေါ်ညွန့်မေ)တို့၏သမီး၊ ရန်မျိုးလှရပ် နေ ဦးကြယ်ထွေး-ဒေါ်သန်းနု၊ နေပြည် တော်နေ ဦးလှဝေ(လ/ထညွန့်ကြားရေး မှူး၊ စီးပွား/ကူးသန်းဝန်ကြီးဌာန)-ဒေါ် ညိုညိုဦး၊ မန္တလေးမြို့နေ ဦးသိန်းညွန့် ဦး-ဒေါ်မြမြအေး(မြစ်ကွက် အထည် ဆိုင်)၊ ဦးအောင်ကျော်စိုး-ဒေါ်ဝင်းလှ မြူ၊ ဦးအောင်အောင် B.E (Civil)၊ (AKM(ဆောက်လုပ်ရေး)-ဒေါ်ရွှေရွှေ ဝင်းတို့၏မိခင်၊ မြေးကွဲယောက်၊ မြစ် သုံးယောက်တို့၏အဘွား၊ (ဦးအောင် မြင့်)၏ဇနီးသည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၃း၂၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် လမ်းပုံပုံမြစ်ကွက်အထည်ဆိုင်နေအိမ် မှ အေးရိပ်ငြိမ်သူသားနှင့် ပို့ဆောင် မီးသင်္ကြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေး ကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ကျန်ရစ်သူမိသားစု**







**ဖခင်အမည်မှန်**

လားရှိုးမြို့၊ အထက(၆) တက္ကသိုလ်  
ဝင်တန်း(၁)မှ မောင်သက်နိုင်ဦး၏ ဖခင်  
အမည်မှန်မှာ ဦးခင်မောင်လွင် ဖြစ်ပါ  
သည်။

**မိဘအမည်မှန်**

လားရှိုးမြို့၊ လူ့ချွန်လူကောင်း ကိုယ်ပိုင်  
အထက်တန်းကျောင်းမှ မောင်ကျားဝေ၏  
မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးရန်ရှင်နှင့် ဒေါ်  
ရှောက်စီး(ခ)ကျွမ်းဟွယ် ဖြစ်ပါသည်။

### သာသနာ့ရောဂါထွန်းခေမို့ သမ္မတ ကထိန်သင်္ကန်းများ ဝယ်ယူလှူဒါန်းကြပါစို့

၁	အမှတ်-၁၁၈၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ပဟန်းမြို့နယ်။	၀၁-၅၄၅၃၉၅၊ ၅၄၅၃၉၆	၉	တိုက် - A၊ အင်းဝ၊ ပူးဖားအိမ်ရာ၊ အင်းစိန်ရေကြီးအနီး၊ လိုင်မြစ်လမ်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။	၀၁-၆၄၂၃၂၂
၂	အမှတ်-၁၅၆၊ ရွှေတိုင်လမ်းမကြီး၊ ပဟန်းမြို့နယ်။	၀၁-၅၄၃၂၀၂၊ ၅၄၃၂၀၆	၁၀	၁၂၊ ရန်ကင်း-အင်းစိန်လမ်း၊ လက်ခုပ်ပင် ကမာရွတ်၊ စံရိပ်ပြင်နှင့် ဆင်ရေတွင်းမှတ်တိုင်ကြား။	၀၉-၇၃၀၆၅၂၇၇
၃	အမှတ်-၂၃/ဘီ၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ပဟန်းမြို့နယ်။	၀၁-၃၀၇၇၃၃	၁၁	အမှတ်-၂၆၊ သမိန်တရားလမ်းမကြီး၊ တာပေမြို့နယ်။	၀၉-၇၃၀၇၇၉၃
၄	အမှတ်-၁၁၃၊ အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။	၀၉-၇၃၀၆၀၃၂	၁၂	ရန်ကင်း - ဗန္ဓုလေးကားလမ်း၊ ဆင်ရေတွင်း မြင်ရတနာကြား၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ နေပြည်တော်။	၀၆၇-၂၂၅၉၇
၅	အမှတ်-၉၆၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်။	၀၉-၇၃၀၇၇၅၆၆	၁၃	အမှတ် (၁၆၉)၊ မင်းဘက်ကြီးလမ်း၊ ဘောက်သီးရပ်ကွက်၊ စစ်တွေမြို့။	၀၄၃-၂၄၁၂၂
၆	အမှတ်-၁၂၅၊ သံဇေးရေ၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်။	၀၁-၂၂၅၅၀၆	၁၄	အမှတ် (၇၆)၊ အနောက်မြင်းပြင်ကွင်းလမ်း၊ တာပေမြို့နယ်။	၀၉-၂၅၀၃၆၇၇၃၀
၇	အမှတ်-၃၇၊ ကုန်းစေ့တန်းလမ်း(အောက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်။	၀၉-၇၃၀၇၉၂၆	၁၅	၂/၈၃၊ နေပြည်တော်လမ်းမကြီး(ယခင် ပျဉ်းမနား-တောင်ညွန့်လမ်း)ဆင်ရေတွင်းအနီးယောက်သွားအင်းရပ်နေပြည်တော်-ပျဉ်းမနားမြို့။	၀၆၇-၂၄၇၇၃
၈	အမှတ်-၅၁(ဘီ)၊ ရေတာရှည်လမ်းသစ်၊ ပဟန်းမြို့နယ်။	၀၁-၁၆၀၃၀၈၅			

သမ္မတ ဆိုင်များအားလုံးတွင် ပစ္စည်းမှန်၊ ဈေးနှုန်းမှန်ဖြင့် လက်လီ/လက်ကား ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် BB/၁၇၉၇, Toyota probox S/W (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ AYEYAR YOMA HTARWA - YAL Ltd က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်း) အင်းစိန်မြို့နယ်

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် AA/7080, Toyota Corolla, S/W ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးဆက်အောင် ၁၀/မလမ(နိုင်)၁၆၅၂၉ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်း) ရန်ကင်းမြို့နယ်

**(၁၇-၁၀-၂၀၁၄) ပြန်လည်ရောက်ရှိ ခရီးသည်များမှ ခင်နနွာ သို့ ပို့သမေတ္တာ မုဒိတာများ**

- ဆက်ဆံမှု ၊ ဆောင်ရွက်မှုပြည့်စုံပါသည်။ ကျေးဇူးမူ အထူးကောင်းပါသည်။ ဦးကံဆယ် (မန္တလေး ၀၉-၂၀၀၉၆၃၃)
- ခင်နနွာတို့အဖွဲ့နှင့် ဘုရားဖူးသွားရတာပျော်ပါတယ်။ ဒေါ်သန်းသန်းနွဲ့ (မရမ်းကုန်း ၀၉-၄၉၂၂၅၉၃၂)
- အားလုံးအဆင်ပြေကောင်းမွန်ပါသည်။ ဒေါ်မာလာ (နွားထိုးကြီး ၀၂-၃၉၁၅၃)
- စေတနာပါတဲ့ ဝန်ဆောင်မှုကို ဂုဏ်ယူတယ်။ ဦးမင်းရာဇာ (မရမ်းကုန်း ၀၉-၅၀၅၃၇၅၉)
- စားရေး ၊ နေရေး ၊ သွားလာရေး အစစအဆင်ပြေပါသည်။ ဒေါ်တင်တင်အေး (လှိုင်သာယာ ၀၉-၄၉၂၆၃၂၃၅)
- အများကြီး စွမ်းဆောင်ပေးနိုင်ပါသည်။ နောင် ဒါထက်မက တိုးတက် ကြိုးပမ်းချမ်းသာပါစေ။ ဦးထွန်းဦး (လှိုင်သာယာ ၀၉-၄၃၀၅၀၀၇၃)
- အားလုံးကောင်းပါသည်။ လိုအပ်ချက်ပြည့်စုံပါသည်။ ဦးဖုန်းကျော် (နွားထိုးကြီး ၀၂-၃၉၁၅၃)
- အထူးကောင်းမွန်၍ ဘာမျှ ပြောစရာမရှိပါ။ ဦးကြင်စိုး (ပဲခူး ၀၅၂-၂၀၀၇၆၅)
- မျှော်လင့်ထားတာထက် ဝန်ဆောင်မှုကောင်းမွန်သဖြင့် စိတ်ချမ်းမြေ့ရပါသည်။ ဦးစစ်အောင်ငွေ (ဒဂုံအရှေ့ ၀၉-၇၃၀၆၃၀၀၅)
- သား ၊ သမီးနဲ့မခြား စိတ်ရည် ၊ သည်းခံ ၊ လမ်းခရီး တလျှောက် ပို့ပေးတဲ့အတွက် အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း (လှိုင် ၀၉-၂၅၄၂၆၀၈၉၄)
- ကြိုးစားမှုဖြင့် ပိုမိုတိုးတက်အောင်မြင်နိုင်ပါသည်။ စေတနာကောင်းပါသည်။ ဦးတင်ရွှေ (လှိုင်သာယာ ၀၉-၄၂၀၀၁၇၂၁)
- သမီးတို့ကုမ္ပဏီ၏ နွေးထွေးမှု ၊ စောင့်ရှောက်မှုကြောင့် အသက် (၈၇)နှစ်ရှိ အဖွား ဒေါ်အေးကြည် သည် ကောင်းမွန်စွာ ဘုရားဖူး လာနိုင်ခဲ့ပါပြီ။ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုအတွက် အထူး ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဒေါ်အေးကြည် (ဗဟန်း ၀၁-၅၄၅၅၅၁၈)

**ရုပ်ငန်းနှင့် သန့်ရှယ်စင်ဆေးရေး**  
(ငါ့အဖွဲ့အဖွဲ့)

အေးဦးမင်း (လေးမျက်နှာ)

**SAFETY FIT**

၂၈.၁၀.၂၀၁၄ ထွက်မည်

ရန်ကင်းမြို့တွင်း ကြိုတင်မှာယူလိုသူများ ၀၉-၄၉၂၇၂၁၂၄ သို့ ဖုန်းဆက်မှာနိုင်ပါသည်။ ရောင်းချေး - ၇၅၀၆/ကျပ် (စီဒီ ပါပြီး)

**သုခစုခံ ကုမ္ပဏီ** တွင်

**ဝင်ကုမ္ပဏီ** ၏ Keppel

ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် အလုပ်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်

**Welder (ဂစေဆစ်) ဆင်တန်း**

နိုင်ငံခြားပြန်အထွေထွေဆရာကြီးများကိုယ်တိုင် အင်တာဗျူးအောင်မြင်စေရန် (ဖေဖော်ဝါရီ)

ရေတွက်ခြင်းအခြေအနေအထားဖြင့် အမြန်တရားပေးဆောင်နိုင်ပါသည်။

သုခစုခံ ကုမ္ပဏီ - ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့အစည်း (ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ) တိုက်အမှတ်(၅၀၆)၊ Ph: (01) 377343, 377344, 385758, 386877, 392233

သုခစုခံ သင်တန်းကျောင်း - အမှတ်(၆) (၆)ရိပ်ကွက်၊ ကျန်စစ်သားလမ်းမကြီး၊ လှိုင်သာယာ။ Website: www.tksstks.com

**ရွဲကပင်-ဂန္ဓမာ ဖောင်နှုမထွေ ပြန်ဆုံကြမယ်လေ...**

ရန်ကင်းမြို့ပွားရေးတက္ကသိုလ် ရွှေရတနာတော်မှာ -

၃၁-၁၀-၂၀၁၄ ဈေးရောင်းရင်းနှီး ရန်ပုံငွေ ရှာကြမယ်။

၁-၁၁-၂၀၁၄ ရွဲကပင် + ဂန္ဓမာ၊ Dinner ကျင်းပမယ်။

အဆောင်အယူနှင့် အဆောင်အယူပြုများကို ဂရုပြုကြမယ်။

၂-၁၁-၂၀၁၄ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများကို ကန်တော့ကြမယ်။

နိဗ္ဗာန်စေတီလည်း လှူကြဉ်းမယ်။ ဖောင်နှုမအားလုံးကို စိတ်ဝင်ပါတယ်။

**ရွဲကပင်သား** ဦးမျိုးအောင် (၀၉၅၀၇၀၇၆) တိုးတိုးမောင် (၀၉၇၃၂၃၀၇၉) နန်းထွန်း (၀၉၅၁၀၀၀၇)

**ဂန္ဓမာသူ** ဝင်းမော် (၀၉၂၅၄၄၀၀၉၇) ဝင်းမောင် (၀၉၃၁၀၅၆၆၂) စန္ဒာသက် (၀၉၇၃၂၅၇၆၆) ကျော်မြင့်နိုင် (၀၉၂၅၁၁၄၅၇၀) သန်းမော် (၀၉၃၃၁၀၀၇၇) စန်းစိန် (၀၉၄၂၀၆၃၃၆)

**လင်း စီးပွားရေးဥပဒေနှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ**

သင့်လိုခြင်း၊ သင့်မိသားစုလိုခြင်း၊ သင့်အဖွဲ့အစည်းလိုခြင်း

၁-၁၁-၂၀၁၄ နေ့စဉ်စာ၊ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ - နံနက် ၈:၁၀ နာရီ၊ သင်တန်းကာလ ၄ လ

သီးသန့်သင်လိုသူများ၊ ကုမ္ပဏီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

အမှတ်(၄၁) ဦးထွန်းဦးလမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့တိုင်း၊ အမှတ်(၄)၊ နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၄၊ ၀၉-၇၃၀၇၉၂၆၊ ၀၉-၇၃၀၇၉၂၆

ဒီနေ့ခေတ်ဟာ အင်္ဂလိပ်စာကို အပေါ်ယံ မပတ်ဘဲ အမှန်တကယ် တတ်မြောက်ဖို့ လိုအပ်လာပါပြီ။ ဒါကြောင့် အင်္ဂလိပ်စာပေကို ချစ်မြတ်နိုးတဲ့သူများအတွက် ဆရာကြယ်စင်ကို (M.A., Eng.,)(Thesis) (UK) ဈေးသားထားတဲ့ (နှစ်ပေါင်း၅၀နီးပါး) ပျောက်လုမတတ်ဖြစ်နေသော) Sentences Constructions ဝါကျဖြစ်ပေါ်လာပုံ၊ တည်ဆောက်ပုံ၊ ပေါင်းစပ်ပုံ၊ ခွဲခြားပုံ၊ အကြောင်းအကျိုး ဆက်စပ် စဉ်းစားပုံ၊ ကိုယ်ပိုင်စိတ်ကူး စိတ်သန်းနဲ့ ဈေးသားတွေးခေါ်ပုံနှင့် ဘာသာပြန်ဆိုပုံ ပထမတွဲကို မျိုးဆက်သစ်စာပေမှ ဒုတိယအကြိမ် မြန်မာတစ်ပြည်လုံးသို့ ဖြန့်ချိလိုက်သည်။

\*တန်းခွဲသုံးများ (၁၁)လပိုင်း ပထမပတ်တွင်ပေးပါ။\*  
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၁၄၀၀၀

**English Composition**

1- Simple Sentence

Theory and Practice book For Intermediate students of English Language

by Kyel Zin Ko Ko (M.A., Eng.,)(Thesis)(UK)

ဖြန့်ချိရေး - မျိုးဆက်သစ် စာပေ  
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၁၂၂၉၆၂

**ဆရာကြယ်စင်ကိုကို (M.A., Eng.,) (Thesis) (UK) ဦးစီးတည်ထောင်သော**

**English Composition Class**

တစ်ကြိမ်သာ သင်တန်းတက်ထားရုံနဲ့ အင်္ဂလိပ်စာ တစ်လောကလုံးမှာ ရှိတဲ့ ဝါကျတွေအားလုံးကို သင်ပြီး လိုက်သလို ဖြစ်သွားပြီး ငါအမှန်တကယ်စာတတ်သွားပြီလို့ မိမိကိုယ်ကို အသိအမှတ်ပြုလိုသူများအတွက် နှစ်ပေါင်း (၅၀)နီးပါး ပျောက်လုမတတ်ဖြစ်နေသော (Sentences Constructions) ဝါကျ ပေါင်းများစွာ ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းမှု (ဝါကျဖြစ်ပေါ်လာပုံ၊ တည်ဆောက်ပုံ၊ ပေါင်းစပ်ပုံ၊ ခွဲခြားပုံ၊ အကြောင်း အကျိုးဆက်စပ်စဉ်းစားပုံ၊ ကိုယ်ပိုင်စိတ်ကူး စိတ်သန်းနဲ့ ဈေးသား တွေးခေါ်ပုံနှင့် Sentence (4)မျိုး၊ Clause (5)မျိုး၊ Speech (2)မျိုး၊ Voice (2)မျိုး၊ Usage (4)မျိုး၊ Phrase (12)မျိုးတို့ကို ပညာရှင်တစ်ယောက် ဖြစ်သည့် တိုင်အောင် အသေးစိတ်သင်ကြားပေးပါမည်။

**“သင်တန်းချိန်”**

တနင်္ဂနွေ (ရုံးပိတ်ရက်တစ်ရက်တည်းသာ)

ညနေ (၃:၀၀)နာရီမှ (၆:၀၀)ထိ (၂. ၁၁. ၂၀၁၄)စမည်။ (၆)လသင်တန်း။

တနင်္လာ၊ အင်္ဂါ၊ ကြာသပတေး၊ သောကြာ

နံနက်(၉:၃၀)နာရီမှ (၁၁:၀၀)နာရီထိ (၃. ၁၁. ၂၀၁၄)စမည်။ (၄)လသင်တန်း။

တနင်္လာ၊ အင်္ဂါ၊ ကြာသပတေး၊ သောကြာ

ညနေ(၆:၀၀)နာရီမှ (၇:၃၀)နာရီထိ (၃. ၁၁. ၂၀၁၄)စမည်။ (၄)လသင်တန်း။

**Tuition Fees**

Basic & Intermediate Level = 30000/-

Advanced Level = 30000/-

Free - Composition တက်ထားပြီးသည့်သူအဖို့ IELTS, 4 Skills, Grammar, Phonetic, English Speaking တို့ကို တစ်နှစ်ပတ်လုံး အခမဲ့ သင်ကြားပို့ချပေးပါမည်။

(Senior ဆရာမများမှ အိမ်ပိုင်များကိုပါ လက်ခံသင်ကြားပေးပါမည်)

နေရာ - ပြည်တော်ဦးကျောင်း၊ ကျိုက္ကံဘုရားအနောက်၊ သယ်ခဲကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၁၄၀၀၁။ www.kyelzineng.blogspot.com

**STYLE**

**Design Training Centre**

**Dozo Fashion Technical School**

ကျောင်းဆင်း Myanmar Young Designer ဆုရ

မမေလွင်ဇေယျာ

ကိုယ်တိုင်ခေတ်မီဂျစ်စင်တီမီတာနည်းဖြင့် စနစ်တကျ သင်ကြားပေးပါမည်။ ညှိပိုင်းသင်တန်း၊ သင်တန်းဖွင့်ရက် (၁-၁၁-၂၀၁၄)

.....

တိုက်(၂)၊ ဇေယျာလမ်း၊ (၄)လွှာ၊ တာပေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

09 73037491, 09 5096251



ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

**ရွှေပြည်ဟိန်း ကုသိုလ်ဖြစ် ဆေးရုံ နိုင်ငံ့ဘဏ်၊ ၁၅-၁၆၊ (၄၁)ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနပိတ်လှူဒါန်းခွင့်**  
 နိုင်ငံ့ဘဏ်(၁၅၊ ၁၆)ရက်တွင် ဦးကျော်စွာ(၁၅)ပြည့် ၄၁-ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ် အလင်းဒါနပိတ်လှူဒါန်းပေးခဲ့ပြီး မျက်စိဝေဒနာရှင်(၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အလှူငွေ ၄၀၀၀/-ကို အလင်းဒါန အလှူရှင်အဖြစ်ယူကာ ကိုယ်တိုင်လှူဒါန်းပေးခဲ့ပါသည်။  
 ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။  
 လှူဒါန်းရန်ဌာန - **သီတာရွှေပြည်ဟိန်း ဓမ္မာဓိပတိ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း၊ ဖြည့်သယံ၊ ရန်ကင်း၊** (ကျိုက္ကဆံပုလင်း၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းအနီး) ပုန်း- ၀၁-၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉  
 ရွှေတိုင်းကမ္ဘောဇဘဏ် အခွင့်အလမ်း **KBZ Bank (Account No. 00730200701690301)** ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

**ကရုဏာစင်တာ** ပညာ၊ ကျန်းမာ၊ ထောက်ပံ့စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကရုဏာကုသိုလ်ဖြစ်ဆေးခန်း တည်ဆောက်ခြင်းပါဝင်လှူဒါန်းခွင့်  
 မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ တောင်စွန်းကျေးရွာ၊ ဝိဝေကာဝါသကျောင်း ဆရာတော် အရှင်တိက္ခဦးဆောင်ဖွင့်လှစ်သော "ကရုဏာစင်တာ" ၏ ကြင်နာဆွေးနွေးမှုဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ အထက်တန်း၊ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်ကျောင်းတို့၌ ပညာသင်ကြား နှစ်ပေးသော ကျောင်းသူ/သားများနှင့် တောင်စွန်းတိုက်နယ်ဆေးရုံ၊ ဘီးလင်းမြို့ပြည့်သူ့ဆေးရုံတို့တွင် တက်ရောက်ကုသနေသော နှစ်ပေး လူနာများအား သတိမှတ်ချက်၊ လူဦးရေနှင့် ငွေကြေးများလစဉ်ထောက်ပံ့စောင့်ရှောက်လျက်ရှိရာ ပညာရေးပဒေသာပင် တစ်ပင် (၅၀၀၀) ကျပ်၊ ဆေးပဒေသာပင် (၁၀၀၀၀) ကျပ် ဖြင့်လည်းကောင်း၊ "RC ကွန်ကရစ် (၂)ထပ် ကရုဏာကုသိုလ်ဖြစ်ဆေးခန်း" တည်ဆောက်ရာ၌ တစ်ပေပတ်လည် (၂၀၀၀၀)ကျပ် စသည်ဖြင့် လည်းကောင်း ဖော်ပြပါဌာနများသို့ ဆက်သွယ်၍ဖြစ်စေ၊ ဘဏ်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။ (၁) ဦးဆောင်ဆရာတော်၊ ဖုန်း - ၀၉ ၈၆၂၆၉၉၈၊ ၀၅၇-၆၆၃၀၆ (၂)မင်းလှဓမ္မရိပ်သာကျောင်း၊ ရွှေတိုင်းဘုရားအရှေ့ဘက်၊ ရေတောရှည်လမ်းဟောင်း၊ ဗဟန်းဈေးအနီး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၄၃၁၁၆၅၈၀၊ ၀၉၄၅၀၀၆၂၅၀၄ (၃) ကေတဝင်း-ပုံနှိပ်တိုက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း နှင့် သိမ်ဖြူမီးပွင့်တောင်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်။ (စိန်ပေါလ်မှတ်တိုင်အနီး) ဖုန်း၊ ၀၁-၃၉၈၄၄၀ (၄) ကမ္ဘောဇဘဏ်(ရွှေတိုင်းဘဏ်ခွဲ) အရှင်တိက္ခ (၀၀၇၃၀၂၀၀၇၀၂၄၉၈၂၀၁)၊ အရှင်တိက္ခ၊ ကျိုက်ထိုဘဏ်ခွဲ၊ အရှင်တိက္ခ (၀၇၃၁၂၀၀၀၂၄၂၉)၊ MLFB Bank ဘီးလင်းဘဏ်ခွဲ၊ အရှင်တိက္ခ (SK-24)

**(ယခင်)မက်သဒစ်၊ ရေကျော်အစိုးရ အထက်တန်းကျောင်း အထက(၃)ဗိုလ်တထောင် (၂၆)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ**  
 နှစ်ပေါင်း(၁၀၀)ကျော်သက်တမ်းရှည် မက်သဒစ်ရေကျော်အစိုးရ အထက်တန်းကျောင်း အထက(၃)ဗိုလ်တထောင်ဟူ၍ သုံးမည်ရကျောင်းတော်ကြီး၏ မက်သဒစ်ကျောင်းတော်ကြီးမှစ၍ ယနေ့တိုင် တစ်မိနစ် တစ်စက္ကန့်မျှ သင်ကြားပေးခဲ့သော အငြိမ်းစား ဆရာ/ဆရာမကြီးပေါင်း(၁၃၃)ဦး၏ ဂုဏ်ကျေးဇူးအား ဦးထိပ်ထား၍ ၇-၂၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ ကျောင်းတော်ကြီး၏ခန်းမဆောင်တွင် ပူဇော်ကန်တော့မည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ ဖြန့်လည်ဆုံးစည်းကာ ပျော်ရွှင်တက်ကြွစွာ ပါဝင်ပူဇော်ကန်တော့ကြပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
 လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ပေးပို့လိုလျှင် အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။  
 (၁) ဦးမြင့်ဆွေ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၂၂၃၊ (၂) ကိုကျော်စွာ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၂၆၁၅၄၆၊ (၃) ဦးစိုးမြင့် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၅၈၉၆၃၊ ၀၉-၅၁၂၃၃၀၀၊ (၄) ကိုလှသိန်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၇၀၃၀၊ (၅) ကိုမူဆာ ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၂၃၉၁၊ (၆) ကိုသန်းမြင့် ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၄၇၂၂၊ (၇) ကိုစေတီ ဖုန်း-၀၁-၅၈၄၁၃၃၊ (၈) ဒေါက်တာဦးလှမြင့် ဖုန်း-၀၁-၂၀၁၈၈၇၊ (၉) ကိုခင်မောင်ဦး-မသိန်းသိန်းရင် ဖုန်း-၀၉-၃၁၅၆၂၀၅၊ ၀၁-၅၇၂၃၅၂၊ (၁၀) မလဲလဲဝင်းဟန် ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၈၄၃၊ (၁၁)ကိုကျော်မြ ဖုန်း- ၀၉-၈၅၀၂၂၇၉၊ (၁၂) ဒေါ်မြမြ သန်း ဖုန်း-၀၉-၃၁၀၃၃၈၅၊ (၁၃) ဆရာမဒေါ်တင်တင်ဝင်း (အထက-၃၊ ဗိုလ်တထောင်) ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၈၆၅၇၊ (၁၄) ကိုသန်းစော်-မန္တသီတာခိုင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၃၄၇၇၊ (၁၅) မအေးသီတာအောင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၃၁၀၁၊ (၁၆) မထက်ထက်စိုး ဖုန်း-၀၉-၃၁၀၄၀၇၄၀၊ (၁၇) ကိုသက်စိုင်း-မအေးအေးအေး ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၀၄၄၃၊ (၁၈)မချစ်မြတ်စွာ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၈၂၉၆၊ (၁၉) ကိုကျော်စွာအောင် ဖုန်း-၀၉-၃၁၆၃၃၀၅၊ (၂၀) ကိုကျော်စွာ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၈၇၉၀၊ (၂၁) ဆရာဦးဆန်းထူး ဖုန်း-၀၉-၃၀၂၂၇၃၃၊ အပတ်စဉ် တနင်္ဂနွေနေ့၊ ဖုန်းလွှဲ ၂ နာရီတိတိတွင် အစည်းအဝေးတက်ရောက်ကြပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 အကျိုးဆောင်များ

**စိန်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ (၃၅)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း**  
 စိန်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ (၃၅) ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၃ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်(၀၉း၀၀)နာရီ တွင် အ-ထ-က(၆)ဗိုလ်တထောင်၊ အောင်ကျော်ခန်းမ (ယခင် Concert Hall)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ဖိတ်စာရသည့်ဖြစ်စေ မရသည့်ဖြစ်စေ ကျောင်းသားဟောင်းများအားလုံး မပျက်မကွက် ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အာစရိယပူဇော်ပွဲ အလှူငွေများကိုလည်း နီးစပ်ရာ ကျင်းပရေး ကော်မတီဝင်များထံ ဆက်သွယ် လှူဒါန်းကြပါရန် ထပ်မံနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
 အာစရိယပူဇော်ပွဲ အထိမ်းအမှတ် Reunion Dinner ကို M3 Restaurant တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ Dinner Ticket များကို ဦးကျော်စွာ(ဖုန်း ၀၉ ၅၀၀၅၀၂၅၊ ၀၁ ၅၂၇၈၆၀) ဦးခင်မောင်ဦး(ဖုန်း ၀၉ ၆၃၀၀၅၆၈) ဦးချစ်လှိုင်(ဖုန်း ၀၉ ၇၃၁၃၅၆၆) ဦးသန်းဌေးအောင်(ဖုန်း ၀၉ ၄၉၃၁၃၀၄) ဦးမင်းထွန်း(ဖုန်း ၀၉ ၅၁၃၈၀၉၅) ဦးမြင့်ထွန်း(ဖုန်း ၀၉ ၅၁၀၀၁၅၅) ဦးကျော်စိုးလွင်(ဖုန်း ၀၉ ၅၁၃၁၃၀၀) ဦးညီညီမြင့်(ဖုန်း ၀၉ ၈၆၂၈၀၈၄) ဦးစံရွှေ (ဗီလုံကို) (ဖုန်း ၀၉ ၅၀၈၀၃၈၆) ဦးခင်စိန်(ဖုန်း ၀၉ ၂၅၄၄၄၄၀၂) တို့ထံဆက်သွယ်၍ ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
**(၃၅)ကြိမ်မြောက်အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ**

**ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် - (၁၉၉၆)ခုနှစ် ဘွဲ့ရကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းများ "မိတ်ဆုံညစာစားပွဲဖိတ်ကြားလွှာ"**

နေ့ရက်။ ။ ၂.၁၁.၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေ)  
 အချိန် ။ ။ ညနေ(၆)နာရီ  
 နေရာ ။ ။ ကုန်းမြင့်သာစားသောက်ဆိုင် (၇)မိုင်

ဆက်သွယ်ရန် - ဖုန်းနံပါတ်များ

- ဦးကျော်စွာထွန်း 09 5118657 • နော်ဘီဟာလင်း 09 254083297
- ဦးခင်မောင်တင့် 09 73223322 • ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် 09 73029488
- ဦးလော်မြင့်ဦး 09 250442321 • ဒေါ်ဒေဝီ 09 450005029

**"မင်းလှ အထက မြတ်ဆရာပူဇော်မည်"**  
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းလှမြို့၊ အထက ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ (၂၆)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၆.၁၁.၂၀၁၄(၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်(၈:၀၀)နာရီတွင် မြို့တွင်းအထက၊ သပြေခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ကန်တော့ခံ ဆရာ/ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသူကျောင်းသားဟောင်းများ မပျက်မကွက်ကြွရောက်ကြပါရန် အလှူငွေနှင့် ကန်တော့ပစ္စည်း၊ ပါဆယ်ထုပ်များကို အကန့်အသတ်မရှိ ယူဆောင်လာပြီး အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံ လှူဒါန်းကြပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 ရန်ကုန်မြို့တွင် - (၁) ဦးတင်အောင် ၀၉-၅၅၀၄၀၄၃၊ (၂)ဒုဗိုလ်မှူးကြီးမျိုးညွန့်(ငြိမ်း) ၀၉-၂၅၀၀၈၄၉၂၊ (၃)ဦးမြင့်ဆွေ ၀၉-၄၅၀၀၂၄၆၄၊ (၄)ဦးသန်းစိုး ၀၉-၅၁၉၂၇၉၁၊ (၅)ဦးတင်မောင်ဦး ၀၁-၅၃၉၉၃၇၊ (၆)ဒေါ်မြင့်မြင့်မူ ၀၉-၄၃၀၃၈၃၆၊ (၇)ဒေါက်တာသန်းအောင်စိုး ၀၉-၅၁၂၅၅၅၂  
 မင်းလှမြို့တွင် - (၁)ဦးကြိုင်စိုး ၀၅၃-၃၀၁၅၅၊ (၂)ဒေါက်တာဦးသန်းလွင် ၀၅၃-၃၀၀၈၇၊ (၃)ဒေါက်တာဦးသိန်းမော်၊ ဒေါက်တာယဉ်မလွင် ၀၅၃-၃၀၁၁၃၊ (၄)ဒေါ်တင်နွဲ့ ၀၅၃-၃၀၁၀၆၊ (၅)ဒေါ်စန်းမော်ချို ၀၅၃-၃၀၆၁၆၊  
 မန္တလေးမြို့တွင် - ဗိုလ်မှူးအောင်စိုး(ငြိမ်း) ၀၉-၂၀၀၁၈၀၀

**တစ်ဦးတည်း ဖုန်းမောက်မြို့နယ်၊ ပန်းတောကျေးရွာအုပ်စု၊ ပါသက်ကျေးရွာနေ ဦးအောင်မြင့်၏သမီး မလှချော (ခ) မပုလဲကြည် ၅/မမန(နိုင်) ၀၅၇၉၂၃မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မလှချော(ခ)မပုလဲကြည်**

**အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအေးမြန်လည်ရှင်သိမ်းခြင်း**  
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ကျောင်းလမ်း ၆လွှာ၊ အမှတ်(၆၅)နေ ဒေါ်မေသူ ၁၂/ အလန(နိုင်) ၀၄၀၃၉၀၀၀၀၀၀၀ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၅၃)လမ်း(၆)လွှာ၊ အမှတ် (၁၃/၁၅)နေ ဦးကျော်စော့(ခ)မမန(နိုင်) ၀၅၇၅၅၀၀၀၀ (၁၅-၃-၂၀၁၃)တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး၌ လွှဲအပ်ခဲ့သော အထူးကိုယ်စားလှယ်စာအမှတ် (၄၄၅၄/၂၀၁၃)ကို မြန်လည်ရှင်သိမ်းခြင်းကြောင့် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်မေသူ ၁၂/ အလန(နိုင်) ၀၄၀၃၉၀၀၀

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း**  
 ယာဉ်အမှတ် 6F/1881 Toyota Landcruiser UZJ 100 S/W (4x4) R.H.D ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်စို ၅/ကလန(နိုင်)၀၅၅၅၀၈၈ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
 ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း) သန့်လှိုင်မြို့

**FAME Cholecrush®**  
 For gallstones  
 ဘည်းခြေကျောက်ပျက်ဆေး  
 TMR 010682(0816)  
 ၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၇၇)

**FAME Nature C®**  
 Natural vitamin C supplement  
 သာဓာတ်  
 TMR 007782 (1014)  
 ၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၇၇)

ISO 9001 : 2008  
 ISO 14001 : 2004  
 OHSAS 18001 : 2007  
 GMP Certified  
 Organic Certified

ကန့်ကွက်လိုက်သော မှတ်ပုံတင်စာအုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လျှောက်ထားသူ			လျှောက်ထားသည့်			လိပ်စာ	လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မျက်နှာပြင်	မျက်နှာပြင်	မျက်နှာပြင်		
၁။	ဦးချစ်သိန်း	၁၂/သယက(နိုင်)၀၉၅၆၆၁	သယံဇာတ	၁၆/၁	၉၄၇/က	ဦးချစ်သိန်း+၁	၉၄၇/က၊ ဇိုင်လ(၁)လမ်း(၁၆/၁)ရပ်ကွက်၊သယံဇာတ	အမည်ပြောင်း
၂။	ဦးကျော်စွာအောင်	၁၂/သယက(နိုင်)၀၉၅၆၆၁	သယံဇာတ	၂/တောင်	၈၁၅	အောင်လှ+၁	၈၁၅၊ ရန်မြ(၂)လမ်း၊ (၂)တောင်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၃။	ဦးအောင်ဝင်း	၁၂/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တောင်ညွန့်လှ	၁၀	၅၆၁/က	အောင်သန်း	၅၆၁/က၊ သံသုဟ	အမည်ပြောင်း
၄။	ဦးအောင်ဝင်း	၁၂/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တောင်ညွန့်လှ	၆	၃/ခ	ဦးစစ်ရင်+၁	၃/ခ၊ ဝေယျာဇ္ဇာလမ်း	အမည်ပြောင်း
၅။	ဦးအောင်ဝင်း	၁၂/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တောင်ညွန့်လှ	၇	၁၀၈၀	ဦးခင်ညွန့်+၁	၁၀၈၀၊ သံသုဟလမ်း	အမည်ပြောင်း
၆။	ဦးကျော်စွာအောင်	၁၁/ကလန(နိုင်)၀၅၅၅၀၈၈	သယံဇာတ	၁၆/ပ	၄၄၆	အောင်ညွန့်	၄၄၆၊ အောင်လှ(၄)မိုင်	အမည်ပြောင်း
၇။	ဒေါ်အေးအေးမြင့်	၁၁/ကလန(နိုင်)၀၅၅၅၀၈၈	သယံဇာတ	၁၆/ပ	၄၀၃/က	ဒေါ်သိန်းသိန်း(ခ)ဒေါ်သိန်းသိန်းရ	၄၀၃/က၊ မာလာမြိုင်လမ်း	အမည်ပြောင်း
၈။	ဦးခင်သုလင်း	၁၂/သယက(နိုင်)၀၉၅၆၆၁	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	၆၁	၁၆၅၉+၁၆၆၀	အောင်နန်း(ခ)အောင်နန်းလွင်	၁၆၅၉+၁၆၆၀၊ (၆၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	အမည်ပြောင်း
၉။	ဦးချစ်ချစ်မေ	၁၃/လရန(နိုင်)၀၉၅၆၆၁	လှိုင်သာယာ	၂	၁၆၅	ဦးတင်ဦး	၁၆၅၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၀။	ဦးကျော်စွာအောင်	၁၂/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်	၁၁P	V	ဦးကျော်စွာ	၅၊ (၁၂)လမ်း၊ သပြေကျွန်းရပ်ကွက်	ဂရုသက်တမ်းတိုး
၁၁။	ဦးကျော်စွာအောင်	၁၂/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်	၄ဒီ	V ခ	ဦးကျော်စွာ	၅၊ (၁၃)လမ်း၊ မအူကုန်းရပ်ကွက်	ဂရုသက်တမ်းတိုး
၁၂။	ဒေါ်သန်းသန်း	၇/ဒဂုံန(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တောင်ညွန့်လှ	၁၂	၈၀၈/ခ	အောင်အောင်	၈၀၈/ခ၊ မာလာ(၁၀)လမ်း၊ (၁၂)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၃။	ဦးခင်မောင်စို	၁၂/အစန(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	အင်းစိန်	၁၂	၆၀၈(ခ)	အောင်စိန်	၆၀၈(ခ)၊ (က-၇)လမ်း၊ မြို့သစ်(က)ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်	အမည်ပြောင်း
၁၄။	ဒေါ်ရီရီဝင်း	၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တောင်ညွန့်လှ	၇	၇	အောင်လှ	၁၁၁/ခ၊ ရာဇသုရလမ်း	အမည်ပြောင်း
၁၅။	အောင်ကျော်စွာ	၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	ရွှေပြည်သာ	၃၂	၁၀၅၂	ဦးလှကြီးသန်းမေ	၁၀၅၂၊ မန္တလေးလမ်း	ဂရုသက်
၁၆။	အောင်ကျော်စွာ	၁၁/မတထ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	ရန်ကင်း	၃၃/ကဘဲ	၃၂/မ	မောင်ကျော်လှိုင်+မောင်မြင့်	၄၄၇၊ ရွှေယင်းမာလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်း	အမည်ပြောင်း
၁၇။	ဦးကျော်စွာအောင်	၇/သတတ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်	၄B	၂၇/မ	အောင်ကျော်စွာ	၄၄၊ (၆)လမ်း၊ ပုသိမ်ညွန့်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၈။	ဦးကျော်စွာအောင်	၇/သတတ(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	တာမွေ	၄စီ (အက်စ် ၈၉)	၁၂၉	ဦးသိန်းထွန်း	၄၄၊ ကျားကွက်သစ်လမ်း၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၉။	အောင်ကျော်စွာအောင်	၁၂/အစန(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	သယံဇာတ	၁၆/၁	၇၄၃	ဦးကျော်စွာ	၇၄၃၊ ဇိုင်လ(၄)လမ်း	အမည်ပြောင်း
၂၀။	အောင်ကျော်စွာအောင်	၇/ဒဂုံန(နိုင်)၀၅၅၀၈၈	ဗဟန်း	၃၅စီ	၇၄၄	ဦးမျိုးကျော်စွာ	၇၊ အေးစေတီလမ်း၊ ဆရာမမြောက်အရှေ့ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်သာယာရေးကော်မတီ







နေရာကောင်းကောင်းတွင် အဆင့်မြင့်မြင့်နေထိုင်လိုသူများအတွက် လွတ်တော်ဝင်းအနီး အလုံလမ်းမကြီးပေါ်မှာ  
 တော်ဝင်မိသားစုကုမ္ပဏီက တည်ဆောက်သည့်

# Orchid Condominium

**Fully  
 Furnished**  
 အခန်း(၂၀)ကို  
 အထူးဈေးနှုန်းဖြင့်  
 ရောင်းချနေပါပြီ။



## အရောင်းခင်စာ

တော်ဝင်စင်တာ၊  
 တတိယထပ်၊  
 အခန်း (၄၀၀၁)  
 အမှတ်(၄၅)၊ ပြည်လမ်း၊  
 ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။